

မေတ္တာ၏ အကျိုးအာနိသင်

မေတ္တာ၏ အကျိုးအာနိသင်သည် အလွန်များပြား ကြီးမားမြင့်မြတ်၏။
ဘဝသမ္ပတ္တိအကျိုးပေးသန်သော ကောင်းသောကံတကာတည်းတွင်
ဤမေတ္တာကံသည် အထွတ်မြတ်ဆုံး၊ အသာဆုံးတည်း။ မေတ္တာကံကို
တုပြိုင်နိုင်သော ကံဟူ၍ မရှိပေ။

သေကျွတောင်ဆရာတော် ဦးတိလောက

နှစ်(၇၀)ပြည့် တပ်မတော်နေ့အခါသမယတွင် တပ်မတော်သားအရာရှိ၊ စစ်သည်၊ မိသားစုများအား တပ်မတော်ကာကွယ်ရေးဦးစီးချုပ် ဗိုလ်ချုပ်မှူးကြီးမင်းအောင်လှိုင်က ဂုဏ်ပြုစကားပြောကြား

နေပြည်တော် မတ် ၂၇

တပ်မတော်ကာကွယ်ရေးဦးစီးချုပ် ဗိုလ်ချုပ်မှူးကြီးမင်းအောင်လှိုင်က ယနေ့ရက်စွဲဖြင့် နိုင်ငံတော်၏ နယ်မြေဒေသအသီးသီးတွင် တာဝန်ထမ်းဆောင်နေကြသော တပ်မတော်သားအရာရှိ၊ စစ်သည်၊ မိသားစုများအား လုံးအတွက် ချီးကျူးဂုဏ်ပြုကြောင်းနှင့် ဆုမွန်ကောင်းတောင်းကြောင်း ပြောကြားခဲ့သည်။

အပြည်အဝှမ်းမှာ ယနေ့ ၂၀၁၅ ခုနှစ် မတ်လ ၂၇ ရက်နေ့တွင် ကျရောက်သော နှစ်(၇၀)ပြည့် တပ်မတော်နေ့အခါသမယတွင် ပြည်သူ့မှူးမားဖွဲ့ဖွဲ့လာသည့် တပ်မတော်သားများပီသစွာဖြင့် နိုင်ငံတော်တည်ငြိမ်ရေးနှင့် အေးချမ်းသာယာရေး၊ လွတ်လပ်ရေးနှင့် အချုပ်အခြာအာဏာတည်တံ့ခိုင်မြဲရေးအတွက် နိုင်ငံတော်၏ နယ်မြေဒေသအသီးသီးတွင် ရောက်ရှိတာဝန်ထမ်းဆောင်လျက်ရှိသော တိုင်းစစ်ဌာနချုပ်များနှင့် ကွပ်ကဲမှုအောက်ခြေလျင်၊ ခြေမြန်၊ လက်ရုံးဝန်ထမ်းတပ်ဖွဲ့များမှ တပ်မတော်သားအရာရှိ၊ စစ်သည်၊ မိသားစုများအားလုံးကို တပ်မတော်ကာကွယ်ရေးဦးစီးချုပ်က ချီးကျူးဂုဏ်ပြုလိုက်သည်။ မြန်မာနိုင်ငံအတွင်း မှီတင်းနေထိုင်ကြသည့် ပြည်သူလူထု၏ အသက်အိုးအိမ်စည်းစိမ်လုံခြုံရေးအတွက် ရဲဘော်တို့ဆင်နွှဲသည့် တရားသောစစ်ပွဲအောင်မြင်စေရန်အတွက်လည်း ဆုမွန်ကောင်းတောင်းလိုက်သည်ဟု ဖော်ပြပါရှိကြောင်း သိရှိရသည်။

(မြဝတီ)

ပိုင်နက်နယ်မြေလုံခြုံရေး၊ တိုင်းပြည်တည်ငြိမ်အေးချမ်းရေးနှင့် ပြည်သူလူထုအကျိုးစီးပွားကာကွယ်စောင့်ရှောက်ရေး ပြည်တွင်း ပြည်ပ အန္တရာယ်မှန်သမျှကို တပ်မတော်အနေဖြင့် တိုက်ထုတ်ကာကွယ်စောင့်ရှောက်သွားမည်

နေပြည်တော် မတ် ၂၇

၂၀၁၅ ခုနှစ် နှစ်(၇၀)ပြည့် တပ်မတော်နေ့ စစ်ရေးပြအခမ်းအနားကို ယနေ့နံနက်ပိုင်းတွင် နေပြည်တော် စစ်ရေးပြကွင်းကြီး၌ ကျင်းပရာ တပ်မတော်ကာကွယ်ရေးဦးစီးချုပ် ဗိုလ်ချုပ်မှူးကြီး သရေစည်သူမင်းအောင်လှိုင် တက်ရောက်၍ မိန့်ခွန်းပြောကြားသည်။ (ယာဝုံ)

အဆိုပါ စစ်ရေးပြအခမ်းအနားသို့ နိုင်ငံတော် ဖွဲ့စည်းပုံအခြေခံဥပဒေဆိုင်ရာ ခုံရုံးဥက္ကဋ္ဌ ဦးမြသိန်း၊ ပြည်ထောင်စုရွေးကောက်ပွဲကော်မရှင်ဥက္ကဋ္ဌ ဦးတင်အေး၊ ပြည်သူ့လွှတ်တော်ဒုတိယဥက္ကဋ္ဌ ဦးနန္ဒကျော်စွာ၊ ပြည်ထောင်စုဝန်ကြီးများ၊ ညှိနှိုင်းကွပ်ကဲရေးမှူးကြီး(ကြည်း၊ ရေ၊ လေ) ဗိုလ်ချုပ်ကြီးသရေစည်သူလှဌေးဝင်း၊ ကာကွယ်ရေးဦးစီးချုပ်(ရေ) ဗိုလ်ချုပ်ကြီးဇေယျကျော်ထင်သူရသက်ဆွေ၊ ကာကွယ်ရေးဦးစီးချုပ်(လေ) ဗိုလ်ချုပ်ကြီးဇေယျကျော်ထင်ခင်အောင်မြင့်၊ ကာကွယ်ရေးဦးစီးချုပ်ရုံးမှ တပ်မတော်အရာရှိကြီးများ၊ တပ်မတော်အငြိမ်းစားအရာရှိကြီးများ၊ တပ်မတော်နေ့ကျင်းပရေးဦးစီးကော်မတီဥက္ကဋ္ဌ တပ်မတော်လေ့ကျင့်ရေးအရာရှိချုပ် ဒုတိယဗိုလ်ချုပ်ကြီးသီရိယုံချီရာပြည့်၊ နေပြည်တော်တိုင်းစစ်ဌာနချုပ်တိုင်းမှူး၊ လွှတ်တော်ရေးရာကော်မတီဥက္ကဋ္ဌများ၊ ဒုတိယဝန်ကြီးများ၊ တပ်မတော်သား လွှတ်တော်ကိုယ်စားလှယ်များ၊ မြန်မာနိုင်ငံစစ်မှုထမ်းဟောင်းအဖွဲ့ဝင်များ၊ မြန်မာနိုင်ငံဆိုင်ရာ နိုင်ငံခြားသံရုံးများမှ စစ်သံမှူးများ၊ မြန်မာနိုင်ငံရဲတပ်ဖွဲ့မှ အရာရှိကြီးများ၊ တက္ကသိုလ်လေ့ကျင့်ရေးတပ်များမှ တပ်ဖွဲ့ဝင်ကျောင်းဆရာများနှင့် ကျောင်းသားများ၊ နယ်ခြားစောင့်တပ်များ၊ ဗဟိုအကြံပေးနှင့်ကွပ်ကဲရေးအဖွဲ့များ၊ မြန်မာနိုင်ငံစာနယ်ဇင်းကောင်စီ(ယာယီ)အဖွဲ့ဝင်များ၊ ပြည်တွင်း ပြည်ပ သတင်းဌာနများမှ သတင်းထောက်များ၊ ပြည်တွင်းဂျာနယ်၊ မဂ္ဂဇင်းများမှ သတင်းထောက်များ၊ အနုပညာရှင်များနှင့် ဖိတ်ကြားထားသူများ တက်ရောက်ကြသည်။

နှစ်(၇၀)ပြည့် တပ်မတော်နေ့ စစ်ရေးပြစစ်ကြောင်းကြီးများ ချီတက်မည့် စုရပ်သစ်တပ်စစ်ရေးပြကွင်းမှ စစ်ရေးပြကွင်းကြီး၏ အဝင်မုခ်ဦး၊

စာမျက်နှာ ၈ ကော်လံ ၁ သို့ ၆



ထုတ်လုပ်သူ: လိုင်စင်အမှတ် ၈၂/၂၀၁၁ တဒထလ/ပ/၂၇၂၊ ကိုင်းလုံအထက်ပတ်ပတ်တင်အမှတ်(၁)အမှ(၂) - TMR 004815(0314) / (ထောပုံ) TMR 000394(0314)

ကျွမ်းကျင်မှု အထောက်အကူ

မြန်မာ့တိုင်းရင်းသားဖက်ဝင်စစ်မှန်သော ပရိသားစုများဖြင့် ဖော်စပ်ထားသောကြောင့် အံ့ဩလောက်အောင် အထူးပင် သေးစွမ်းထက်မြက်လှပါသည်။

အူးနာ၊ ဝါးနာ၊ တိုးပေါင်းရောဂါ၊ ထုံကျင်ကိုက်ခဲအကြောဝေဒနာရှင်များနှင့် ချောင်းဆိုး၊ ရင်ကျပ်၊ မိုက်နာလျှင် **ဂေမိမ်း** ပူးပေါင်းရင်တုန့်၊ ရက်ကြောတက်လျှင် **ဂါ၊ ကမုန်းရှင်** လေငန်းကာကွယ်လိမ်းဆေးရည်

ပြန်လည်ရောက်ရှိရေးအတွက် အထောက်အကူပြုပေးမည်။

အပြုပြင်ဆေးဝါးများ ရရှိနိုင်ပါသည်။

ကျန်းမာရေးအတွက် အထောက်အကူပြုပေးမည်။

အားကစားသမားများနှင့် အပိုင်းများအတွက် အထူးသင့်လျော်သော ဆေးဝါးအမျိုးမျိုးရှိပါသည်။

ကြေးမုံစာတည်းရှုထောင့် ၂၈-၃-၂၀၁၅၊ စနေနေ့

ရေမြင့်လျှင် ကြာတင့်မည်

“ရေမြင့် ကြာမြင့်” မြန်မာစကားပုံရှိသည်။ ရေမျက်နှာပြင် မြင့်တက်လာသည်နှင့်အမျှ ကြာပင်ကလည်း မြင့်တက်လာသကဲ့သို့ဖြစ်သည်။ မြို့ခိုရာ၏ အဆင့်အတန်းအခြေအနေ မြင့်မားလာသည်နှင့်အမျှ မြို့ခိုသူများလည်း အခြေအနေမြင့်မားလာခြင်းဖြစ်သည်။

ကြီးပွားရေးအနေနှင့်ပြောမည်ဆိုလျှင် လူတို့အလုပ်အကိုင်ဝင်ငွေကောင်းလာသည်အခါ ထိုအလုပ်အကိုင်နှင့် အသက်မွေးသူတို့ပါ ရေမြင့်ကြာမြင့် ဆိုသကဲ့သို့ ထိုအလုပ်အကိုင်များပါ လိုက်ပါဖွံ့ဖြိုးလာကြမည်မှာ အမှန်ဖြစ်သည်။

ပြည်ထောင်စုသမ္မတမြန်မာနိုင်ငံတော်အစိုးရက နိုင်ငံတော်နှင့် ပြည်သူများ၏ အကျိုးစီးပွားကို အစဉ်အလေးထားဆောင်ရွက်ပေးလျက်ရှိပြီး နိုင်ငံတော်တည်ဆောက်ရေးလုပ်ငန်းတွင် အဓိကအခန်းကဏ္ဍမှ ပါဝင်ဆောင်ရွက်လျက်ရှိသည့် နိုင်ငံ့ဝန်ထမ်းများ တာဝန်ထမ်းဆောင်လျက်ရှိရာတွင် အထောက်အကူဖြစ်စေရန်၊ စားဝတ်နေရေးနှင့် လူနေမှုအဆင့်အတန်း အထိုက်အလျောက် မြှင့်တင်ပေးနိုင်ရန်ရည်ရွယ်၍ နိုင်ငံ့ဝန်ထမ်းများ၏ လစာနှုန်းထားများကို ၂၀၁၅-၂၀၁၆ ဘဏ္ဍာရေးနှစ်တွင် တိုးမြှင့်သတ်မှတ်ပေးလိုက်ပေသည်။

ထိုသို့တိုးမြှင့်ပေးလိုက်ခြင်းသည် နိုင်ငံတော်အစိုးရက ဝန်ထမ်းများ၏ လုပ်အားကို အသိအမှတ်ပြုမှုနှင့် နိုင်ငံ့ဝန်ထမ်းများအပေါ် ထားရှိသည့်စေတနာကို ပြသလိုက်ခြင်းဖြစ်သည်။ ဝန်ထမ်းများအနေဖြင့် နိုင်ငံတော်က ထိုသို့ လစာနှုန်းထားများ တိုးမြှင့်ပေးလိုက်ခြင်းသည် နိုင်ငံတော်၏ဘက်လျက်တွင် ပိုငွေပြနေ၍ လစာတိုးပေးလိုက်ခြင်းမဟုတ်သည်ကို သတိမူရပေမည်။ လိုငွေပြနေသည့်ကြားမှ စေတနာရှေ့ထား၍ တိုးမြှင့်ပေးလိုက်သည်ကို သိရှိနားလည်ထားကြရမည်ဖြစ်သည်။

လစာတိုးမြှင့်ရေးဆောင်ရွက်ပေးရာတွင် နိုင်ငံတော်၏ဘဏ္ဍာရေး၊ ငွေကြေးဖောင်းပွမှု၊ လက်ရှိခံစားနေသည့် နှုန်းထား၊ အဆင့်လိုက်ဝန်ထမ်းဦးရေနှင့်အချိုး၊ ထမ်းဆောင်ရသည့်တာဝန်နှင့်ပေးဆပ်ရသည့်လုပ်အား၊ ပြင်ပအနိမ့်ဆုံးလုပ်ခနှုန်း၊ နိုင်ငံတော်၏ သာမန်အသုံးစရိတ်နှင့် ငွေလုံးငွေရင်း အသုံးစရိတ်၊ အခြားဆက်စပ်ပေးရသည့် ပင်စင်၊ ဆုကြေး၊ နေ့တွက်စရိတ်၊ နေ့စားလုပ်ခ၊ ပုံသေလစာ စသည့်ဆက်စပ်အကြောင်းအရာမျိုးစုံကို တွက်ချက်စဉ်းစားသုံးသပ်ပြီးမှ ဆောင်ရွက်ပေးခဲ့ခြင်းဖြစ်သည်။

လစာနှုန်းထားများတိုးမြှင့်ပေးလိုက်ခြင်းသည် မင်္ဂလာသတင်းဖြစ်၍ နိုင်ငံ့ဝန်ထမ်းများသာမက ဝန်ထမ်းများ၏ မိဘဆွေမျိုးအသိုင်းအဝိုင်းအားလုံးဝမ်းမြောက်ပီတိဖြစ်ကြပေလိမ့်မည်။ တစ်သန်းကျော်သော ဝန်ထမ်း

တို့၏ လစာဝင်ငွေတိုးတက်လာခြင်းကြောင့် ဝန်ထမ်းများသာမက ဝန်ထမ်းမိသားစုပါ သင့်တင့်လျောက်ပတ်သော လူမှုဘဝအခြေအနေမြင့်မားလာမည်ဟု ယုံကြည်ပါသည်။ ထို့အပြင် ဝန်ထမ်းများနှင့် ဆက်စပ်ရာ ရောင်းရေဝယ်တာလုပ်ငန်းများပါ လိုက်ပါဖွံ့ဖြိုးလာမည်ဖြစ်သည်။

ထို့ကြောင့် မင်္ဂလာရှိသော လုပ်ဆောင်မှုဖြစ်၍ နိုင်ငံတော်ကထားရှိသောစေတနာကို ပြန်လည်တုံ့ပြန်ကြဖို့လိုအပ်ပါသည်။ ဝန်ထမ်းများအနေဖြင့် လုပ်ငန်းတာဝန်ဆောင်ရွက်ရာတွင် မဖြစ်မနေဆောင်ရွက်ရမည့်ကိစ္စမှလွဲ၍ ခြိုးခြံခွေတာသုံးစွဲကြရန်နှင့် မိမိတို့တာဝန်အဆင့်နှင့်လျော်ညီစွာ နိုင်ငံ့တာဝန်များကို အပြည့်အဝပေးဆပ်ကြရမည်ဖြစ်သည်။ တိုးတက်ရရှိသော ဝင်ငွေဖြင့် မိမိတို့ဘဝကို မြင့်မားတိုးတက်အောင် အားထုတ်ကြရမည်ဖြစ်သည်။

တစ်သန်းကျော်သော ဝန်ထမ်းများနှင့်ဆက်စပ်နေသော ပြင်ပတွင်လည်း လိုက်ပါဖွံ့ဖြိုးလာမည်မှာ အမှန်ဖြစ်သည်။ ဝန်ထမ်းများလစာတိုးမြှင့်လာသည်မှာ ဝမ်းမြောက်စရာဖြစ်သလို နိုင်ငံတော်တည်ဆောက်ရေးလုပ်ငန်းများ မြင့်မားတိုးတက်လာရန်ဖြစ်ပါသည်။ လစာတိုးမြှင့်လာခြင်းကို အကြောင်းပြု၍ ကုန်ဈေးနှုန်းတိုးမြှင့်ရန် အားထုတ်ခြင်းမျိုးသည် “ရေမြင့်ကြာမြင့်” ဟူသည့် မြန်မာစကားပုံကို တလွဲအသုံးချခြင်းသာဖြစ်သည်။ ထို့ကြောင့် ဝန်ထမ်းများလစာတိုးမြှင့်ခြင်းသည် နိုင်ငံတော်နှင့်အများပြည်သူအတွက်ပါ ကောင်းသောအကျိုးသက်ရောက်မှုဖြစ်စေမည့် ဆောင်ရွက်ချက်ဖြစ်၍ သက်ဆိုင်သူများအားလုံးက မှန်ကန်သော စေတနာဖြင့် ဆောင်ရွက်ကြလိမ့်မည်ဟု ကြေးမုံကရှုမြင်ပါသည်။

နိုင်ငံတကာ စာနယ်ဇင်းအဖွဲ့အစည်း (IPI) ကမ္ဘာ့ညီလာခံ ရန်ကုန်မြို့တွင် စတင်ကျင်းပ



ရန်ကုန် မတ် ၂၇ (၆၅) ကြိမ်မြောက် နိုင်ငံတကာ စာနယ်ဇင်းအဖွဲ့အစည်း (IPI) ကမ္ဘာ့ညီလာခံကို ယနေ့ နံနက် ၉ နာရီတွင် ရန်ကုန်မြို့ နတ်မောက်လမ်းရှိ ချက်ထရီယံဟိုတယ်၌ စတင်ကျင်းပသည်။ ရှေးဦးစွာ နိုင်ငံတကာ စာနယ်ဇင်းအဖွဲ့အစည်း၏ ကမ္ဘာ့ညီလာခံဖွင့်ပွဲ အခမ်းအနားတွင် မြန်မာ့စောင်းတူရိယာပညာရှင် ဦးထွန်းဝဏ္ဏစိုးက စောင်းလက်သံဖြင့် ဖျော်ဖြေတင်ဆက်ပြီး အနုပညာရှင်များက မြန်မာအက

ဖြင့် ဖျော်ဖြေတင်ဆက်ကြသည်။ ထို့နောက် ပြန်ကြားရေးဝန်ကြီးဌာန ပြည်ထောင်စုဝန်ကြီး ဦးရဲထွဋ်၊ IPI ဥက္ကဋ္ဌ Ms. Galina Sidorova၊ မဇ္ဈိမ မီဒီယာ အယ်ဒီတာချုပ် ဦးစိုးမြင့်၊ IPI Interim Executive Director Ms. Barbara Trionfi တို့က နှုတ်ခွန်း ဆက်စကား ပြောကြားကြသည်။ IPI ညီလာခံကို “လွတ်လပ်သော မီဒီယာဆီသို့ ခရီးလမ်း” (On the Path to Free Media) ခေါင်းစဉ်ဖြင့် မြန်မာနိုင်ငံတွင် ပထမဆုံးအကြိမ် ကျင်းပခြင်းဖြစ်ကာ ညီလာခံ ပထမနေ့

အစီအစဉ်အပိုင်း(၁) အရ ပြည်ထောင်စုဝန်ကြီး ဦးရဲထွဋ်၊ UN Special Rapporteur on Freedom of Expression မှ Mr. David Kaye၊ Centre for Law and Democracy, Canada မှ အမှုဆောင်ဒါရိုက်တာ Mr. Toby Mendel နှင့် အမျိုးသားဒီမိုကရေစီအဖွဲ့ချုပ်မှ လွတ်တော်ကိုယ်စားလှယ် ဦးမြိုးမင်း သိန်းတို့က ဥပဒေနှင့်အလေ့အထများ မှတ်ဆင့် မီဒီယာလွတ်လပ်ခွင့်ရယူခြင်းခေါင်းစဉ်ကို ဦးဆောင်ဆွေးနွေး သူများအဖြစ် ဆောင်ရွက်ဆွေးနွေး

ကြသည်။ အဆိုပါခေါင်းစဉ်အရ ၂၀၁၁ ခုနှစ်မှစတင်၍ မြန်မာနိုင်ငံသည် ထူးခြားသည့် ဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်မှုရရှိခဲ့မှု၊ ယင်းဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်မှုများမှတစ်ဆင့် လွတ်လပ်ပြီး အဓိအခိုင်ကင်းသော မီဒီယာတစ်ရပ်ဖြစ်ရန် ဥပဒေဆိုင်ရာပတ်ဝန်းကျင်ဖော်ဆောင်ပေးနိုင်မှု၊ နှစ် ၅၀ အတွင်း ပုဂ္ဂလိကသတင်းစာများ ထုတ်ဝေခွင့်ရရှိပြီး စိစစ်ဖြတ်တောက်မှု လုပ်ငန်းများ ဖျက်သိမ်းခဲ့မှု၊ မလိုလားအပ်သော ဥပဒေဟောင်းများက စာနယ်ဇင်းလွတ်လပ်ခွင့်အား ခြိမ်းခြောက်နေမှုတို့ကို ဆွေးနွေးကြပြီး တက်ရောက်လာသော ပြည်တွင်းပြည်ပသတင်းစာဆရာများက အပြန်အလှန် ပါဝင်ဆွေးနွေးကြသည်။ ယနေ့ ကျင်းပသော ညီလာခံတွင် မီဒီယာဆိုင်ရာ အပိုင်းကဏ္ဍ (၄) ရပ်ဖြင့် ဆွေးနွေးသွားမည်ဖြစ်ကာ ထိုရှုလွယ်သော ပဋိပက္ခသတင်းရေးသားခြင်းသင်ခန်းစာများ၊ နောက်ဆုံးရ ထူးခြားသတင်းများ (Breaking News) ရယူရာတွင် ဘာသာရေးဆိုင်ရာအကဲဆတ်မှု၊ ပုံနှိပ်သတင်းစာဆိုင်ရာစိန်ခေါ်မှုများတွင် စီးပွားရေးအရ ရပ်တည်နိုင်မှုနှင့် အများယုံကြည်လက်ခံနိုင်မှုစသည့် ခေါင်းစဉ်များကို ပြည်တွင်းပြည်ပ သတင်းစာဆရာများက သက်ဆိုင်ရာကဏ္ဍအလိုက် ပါဝင်ဆွေးနွေးကြသည်။ အဆိုပါညီလာခံသို့ IPI အဖွဲ့ဝင်

သတင်းမီဒီယာများမှ ရှေ့ဆောင် ပြန်ကြားရေး ဝန်ကြီးဌာန စာနယ်ဇင်းသမားများ၊ အစီအစဉ် ညွှန်ကြားရေးမှူးများ၊ အမှုဆောင် အယ်ဒီတာများ၊ ထုတ်ဝေသူများ၊ သတင်းစာဆရာများ၊ မြန်မာနိုင်ငံဆိုင်ရာ နိုင်ငံခြားသံရုံးများမှ သံရုံးတာဝန်ရှိ သူများ၊ မြန်မာသတင်းမီဒီယာအဖွဲ့အစည်းအသီးသီးမှ သတင်းမီဒီယာများ၊ ထုတ်ဝေသူများ၊ အယ်ဒီတာများနှင့် သတင်းစာဆရာစုစုပေါင်း ၂၀၀ ကျော် တက်ရောက်ကြကာ မတ် ၂၉ ရက်အထိ ဆက်လက်ကျင်းပသွားမည်ဖြစ်သည်။ အဆိုပါညီလာခံ ကျင်းပနေစဉ်



Advertisement for the movie 'The Road to Freedom' (မြန်မာ့လွတ်လပ်ရေး) featuring a collage of actors and promotional text. Text includes: 'သမ္မတ (၂၆၆၆၆) သွင် (၃၇၂၅၅) မင်္ဂလာ (၁-သိမ်ကြီး) မင်္ဂလာ (၂) ဝိပြ (ဘုန်းကြီးလမ်း) Junction Cineplex မော်တင် (၂၂၅၂၅၅) Junction Square(ဟံသာဝတီ-၅၂၅၀၅၅) Top Royal ပါရမီ (၀၉-၇၃၁၁၅၅၀၂) ပြည်မြို့ - မင်္ဂလာထွန်းသီရိ မန္တလေး- ဝင်းလိုက် ၊ မြို့မ လားရှိုး - သီတာအေး ဘားအံ - တက်နေဝင်း ဗြိတ် - မင်္ဂလာ တစ်ပြိုင်တည်းပြခြေ။' It also lists showtimes: ၁၀:၀၀ နာရီ, ၁၂:၃၀ နာရီ, ၃:၃၀ နာရီ, ၆:၃၀ နာရီ, ၉:၃၀ နာရီ. The movie title 'မြန်မာ့လွတ်လပ်ရေး' is written in large yellow characters.

ပြည်တွင်းရေးရာ

အနာဂတ်မျိုးဆက်သစ်များသို့တိုင် တပ်မတော်၏အစဉ်အလာနှင့်အညီ လက်ဆင့်ကမ်းအမွေ ပေးဝေသွားမည်

နေပြည်တော် မတ် ၂၇

နှစ်(၇၀)ပြည့် တပ်မတော်နေ့အခမ်းအနားသို့ တက်ရောက်ခဲ့ကြသော တပ်မတော်တွင် တာဝန်ထမ်းဆောင်ခဲ့သည့် အငြိမ်းစားအရာရှိကြီးများအား ဂါရဝပြုကန်တော့သည့်အခမ်းအနားကို ယနေ့မွန်းလွဲပိုင်းတွင် နေပြည်တော်ရှိ ဝေယျာသီရိမာန်၌ ကျင်းပရာ တပ်မတော်ကာကွယ်ရေးဦးစီးချုပ် ဗိုလ်ချုပ်မှူးကြီးမင်းအောင်လှိုင်ဦးဆောင်သော တပ်မတော်(ကြည်း၊ရေ၊လေ)မိသားစုများက တက်ရောက်ဂါရဝပြုကန်တော့ကြသည်။

အဆိုပါ ဂါရဝပြုအခမ်းအနားသို့ တပ်မတော်အငြိမ်းစားအရာရှိကြီးများဖြစ်ကြသော ဗိုလ်ချုပ်သူရစောဖြူ၊ ဗိုလ်မှူးချုပ်တင်ဆွေ၊ ဗိုလ်မှူးချုပ်လှထွန်း၊ ဗိုလ်မှူးချုပ်သန်းတင်၊ ဗိုလ်ချုပ်အောင်ခင်၊ ဗိုလ်မှူးချုပ်အေးစန်၊ ဗိုလ်မှူးချုပ်မျိုးအောင်၊ ဒုတိယဗိုလ်ချုပ်ကြီးမောင်မောင်ခင်၊ ဒုတိယဗိုလ်ချုပ်ကြီးအောင်ရဲကျော်၊ ဒုတိယဗိုလ်ချုပ်ကြီး မျိုးညွှန်၊ ဒုတိယဗိုလ်ချုပ်ကြီးထွန်းကြည်၊ ဒုတိယဗိုလ်ချုပ်ကြီးကျော်ဘ၊ ဒုတိယဗိုလ်ချုပ်ကြီးသန်းညွှန်၊ ဒုတိယဗိုလ်ချုပ်ကြီးသိန်းဝင်း၊ ဗိုလ်မှူးချုပ်မောင်မောင်၊ ဒုတိယဗိုလ်ချုပ်ကြီးမင်းသိန်း၊ ဒုတိယဗိုလ်ချုပ်ကြီးဒုတိယဗိုလ်ချုပ်ကြီးတင်အေး၊ ဒုတိယဗိုလ်ချုပ်ကြီးတင်ငွေ၊ ဒုတိယဗိုလ်ချုပ်ကြီးကျော်သန်း၊ ဒုတိယဗိုလ်ချုပ်ကြီးအောင်ထွေး၊ ဒုတိယဗိုလ်ချုပ်ကြီးကျော်ဝင်း၊ ဒုတိယဗိုလ်ချုပ်ကြီးရဲမြင့်၊ ဒုတိယဗိုလ်ချုပ်ကြီးခင်မောင်သန်း၊ ဗိုလ်ချုပ်စိန်ထွား၊

ထမ်းဆောင်ကာ တပ်မတော်သန္ဓေပေးခဲ့ကြသည့် မိမိတို့၏ အမိအဖများ တည်မှုပိုမိုရင့်သန်အောင် လုပ်ဆောင်



တပ်မတော်ကာကွယ်ရေးဦးစီးချုပ် ဗိုလ်ချုပ်မှူးကြီးမင်းအောင်လှိုင်နှင့် တပ်မတော်အရာရှိကြီးများ စစ်မှုထမ်းဟောင်းအရာရှိကြီးများအား ဂါရဝပြုပစ္စည်းများ ရှိသောစွာပေးအပ်စဉ်။ (မြဝတီ)

အရာရှိကြီးများအား ကံသုံးပါးတို့ဖြင့် အလေးအမြတ်ထား ကန်တော့ပါကြောင်း၊ မျိုးဆက်ဟောင်းများမှသည် လက်ရှိမျိုးဆက်သစ်များ၊ မိမိတို့မှ တစ်ဆင့် အနာဂတ်မျိုးဆက်သစ်များ သို့တိုင် တပ်မတော်၏ အစဉ်အလာ နှင့်အညီ လက်ဆင့်ကမ်းအမွေပေးဝေ သွားမည်ဖြစ်ပါကြောင်း၊ မျိုးဆက် သစ်များကလည်း တပ်မတော်အား ရေးကထက် ပိုကောင်းသည်ထက် ကောင်းအောင်၊ ခိုင်မာသည်ထက် ခိုင်မာအောင် ဆက်လက်ကြိုးပမ်း ဆောင်ရွက်သွားမည်ဖြစ်ပါကြောင်း ဖြင့် ရှင်းလင်းတင်ပြပြီး တပ်မတော် (ကြည်း၊ ရေ၊ လေ)မိသားစုများကိုယ်စား တပ်မတော် အငြိမ်းစားအရာရှိကြီးများ အား မြန်မာ့ရိုးရာထုံးတမ်းအစဉ်အလာ နှင့်အညီ ရှိသောစွာဖြင့် ဂါရဝပြု ကန်တော့ကြသည်။

ယင်းနောက် တပ်မတော်အငြိမ်းစား အရာရှိကြီးများကိုယ်စား ဗိုလ်မှူးချုပ် လှထွန်းနှင့် ဒုတိယဗိုလ်ချုပ်ကြီး မျိုးညွှန်တို့က တပ်မတော်(ကြည်း၊ ရေ၊

လေ) မိသားစုများအတွက် ဆုံးမ ဩဝါဒနှင့် ဆုမွန်ကောင်းစကားများ ပြောကြားသည်။

ထို့နောက် တပ်မတော်ကာကွယ် ရေးဦးစီးချုပ်နှင့် အဖွဲ့ဝင်များက တပ်မတော် အငြိမ်းစားအရာရှိကြီး များထံသို့ ဂါရဝပြုပစ္စည်းများကိုယ်တိုင် ကိုယ်ကျ ရှိသောစွာပေးအပ်ကြသည်။

ယခင်(၆၉)နှစ်မြောက် တပ်မတော် နေ့တွင် စစ်ရေးပြအခမ်းအနားနှင့် ဂုဏ်ပြုညစာစားပွဲ အခမ်းအနားများ သို့ တပ်မတော်အငြိမ်းစားအရာရှိကြီး များအား ဖိတ်ကြားခဲ့ရာ အငြိမ်းစား အရာရှိကြီး ၁၅ ဦးတို့တက်ရောက်ခဲ့ပြီး တပ်မတော် (ကြည်း၊ ရေ၊ လေ) မိသားစုများက ဂါရဝပြုကန်တော့ခဲ့ကြ သည်။ ယခု နှစ်(၇၀)ပြည့် တပ်မတော် နေ့အခမ်းအနားတွင် အငြိမ်းစား အရာရှိကြီးများအား ဖိတ်ကြားခဲ့ရာ စစ်ရေးပြအခမ်းအနားသို့ ၄၇ ဦး တက်ရောက်ခဲ့ကြောင်း သတင်းရရှိ သည်။

(မြဝတီ)

နေပြည်တော် မတ် ၂၇

၂၀၁၅ ခုနှစ် နှစ်(၇၀)ပြည့် တပ်မတော်နေ့ စစ်ရေးပြ အခမ်းအနားတွင် ဆုရရှိကြသော စစ်ရေးပြတပ်ခွဲများအား ဆုချီးမြှင့်ပွဲကို ယနေ့နံနက်ပိုင်းတွင် နေပြည်တော်ရှိ စုရပ်သစ်တပ်စစ်ရေးပြကျင်းပရာ ညွှန်ကြားမှုကွပ်ကဲရေးမှူး(ကြည်း၊ ရေ၊ လေ) ဗိုလ်ချုပ်ကြီးလှဌေးဝင်း တက်ရောက်၍ ဆုများကို ပေးအပ်ချီးမြှင့်သည်။

ရှေးဦးစွာ ဗိုလ်ချုပ်ကြီးလှဌေးဝင်းအား စစ်ရေးပြမှူးကြီး ဗိုလ်မှူးချုပ်ဖုန်းမြတ် ဦးဆောင်သည့် စစ်ရေးပြစစ်ကြောင်း များက အလေးပြုကြသည်။

ထို့နောက် နှစ်(၇၀)ပြည့် တပ်မတော်နေ့ကျင်းပရေး ဦးစီးကော်မတီဥက္ကဋ္ဌ တပ်မတော်လေ့ကျင့်ရေးအရာရှိချုပ် ဒုတိယဗိုလ်ချုပ်ကြီးရာပြည့်က စစ်ရေးပြဂုဏ်ပြုဆုရရှိ ကြသော ကာကွယ်ရေးဦးစီးချုပ်ရုံး(ရေ)ကိုယ်စားပြုအထူး တပ်ဖွဲ့၊ ကာကွယ်ရေးဦးစီးချုပ်ရုံး(လေ) ကိုယ်စားပြုတပ်ဖွဲ့၊ လေကြောင်းရန်ကာကွယ်ရေးတပ်ဖွဲ့၊ အရာရှိချုပ်ရုံး ကိုယ်စားပြုတပ်ဖွဲ့၊ အမြောက်တပ်ဖွဲ့၊ ညွှန်ကြားရေးမှူးရုံး ကိုယ်စားပြုတပ်ဖွဲ့၊ သံချပ်ကာယန္တရားတပ်ဖွဲ့၊ ညွှန်ကြားရေး မှူးရုံးကိုယ်စားပြုတပ်ဖွဲ့၊ တပ်မတော်(ကြည်း)(အမျိုးသမီး) စစ်ရေးပြတပ်ခွဲ၊ မြန်မာနိုင်ငံရဲတပ်ဖွဲ့ကိုယ်စားပြုစစ်ရေးပြ တပ်ခွဲနှင့် မြန်မာနိုင်ငံရဲတပ်ဖွဲ့(အမျိုးသမီး) စစ်ရေးပြတပ်ခွဲ

နှစ်(၇၀)ပြည့် တပ်မတော်နေ့ စစ်ရေးပြအခမ်းအနားတွင် ဆုရရှိသော စစ်ရေးပြတပ်ခွဲများအား ဆုချီးမြှင့်ပွဲကျင်းပ

တို့အားလည်းကောင်း၊ အလံကိုင်အဖွဲ့အကောင်းဆုံးဆုရရှိ သော ကျန်စစ်သားစစ်ကြောင်းကိုယ်စားပြု အလံကိုင် အဖွဲ့အားလည်းကောင်း၊ စစ်တီးပိုင်းအဖွဲ့အကောင်းဆုံးဆု ရရှိသော ဘုရင့်နောင်စစ်ကြောင်းကိုယ်စားပြု စစ်တီးပိုင်း အဖွဲ့အားလည်းကောင်း ဆုများအသီးသီးပေးအပ်ချီးမြှင့် သည်။

ဆက်လက်၍ စစ်ရေးချုပ် ဗိုလ်ချုပ်ဆန်းဦးက အကောင်းဆုံးစခန်းတတိယဆုရရှိသော ရန်ကုန်တိုင်းစစ် ဌာနချုပ်ကိုယ်စားပြု စစ်ရေးပြတပ်ခွဲအားလည်းကောင်း၊ စစ်ချီသီချင်းအကောင်းဆုံး တတိယဆုရရှိသော အနောက်ပိုင်း တိုင်းစစ်ဌာနချုပ်ကိုယ်စားပြု စစ်ရေးပြတပ်ခွဲအားလည်း ကောင်း၊ စစ်စည်းကမ်းအကောင်းဆုံးတတိယဆုရရှိသော အလယ်ပိုင်းတိုင်းစစ်ဌာနချုပ်ကိုယ်စားပြု စစ်ရေးပြ တပ်ခွဲအားလည်းကောင်း၊ စစ်ရေးပြအကောင်းဆုံး တတိယ

ဆုရရှိသော အရှေ့ပိုင်းတိုင်းစစ်ဌာနချုပ်ကိုယ်စားပြု စစ်ရေးပြတပ်ခွဲအား လည်းကောင်း၊ အကောင်းဆုံးစခန်း ဒုတိယဆုရရှိသော စစ်လက်နက်ပစ္စည်း ညွှန်ကြားရေးမှူးရုံး ကိုယ်စားပြု စစ်ရေးပြတပ်ခွဲအားလည်းကောင်း၊ စစ်ချီ သီချင်းအကောင်းဆုံး ဒုတိယဆုရရှိသော လျှပ်စစ်နှင့် စက်မှုအင်ဂျင်နီယာညွှန်ကြားရေးမှူးရုံးကိုယ်စားပြု စစ်ရေးပြ တပ်ခွဲအားလည်းကောင်း၊ စစ်စည်းကမ်းအကောင်းဆုံး ဒုတိယဆုရရှိသော ကာကွယ်ရေးပစ္စည်းထုတ်လုပ်ရေး အရာရှိချုပ်ရုံးကိုယ်စားပြု စစ်ရေးပြတပ်ခွဲအားလည်းကောင်း၊ စစ်ရေးပြအကောင်းဆုံး ဒုတိယဆုရရှိသော ဆေးဝန်ထမ်း ညွှန်ကြားရေးမှူးရုံးကိုယ်စားပြု စစ်ရေးပြတပ်ခွဲအား လည်းကောင်း ဆုများအသီးသီးပေးအပ်ချီးမြှင့်သည်။

ယင်းနောက် ညွှန်ကြားမှုကွပ်ကဲရေးမှူး(ကြည်း၊ ရေ၊ လေ) ဗိုလ်ချုပ်ကြီးလှဌေးဝင်းက အကောင်းဆုံးစခန်း ပထမ

ဆုရရှိသော ကာကွယ်ရေးဦးစီးချုပ်ရုံး(လေ)ကိုယ်စားပြု စစ်ရေးပြတပ်ခွဲ(၁)အား လည်းကောင်း၊ စစ်ချီသီချင်း အကောင်းဆုံးပထမဆုရရှိသော ကာကွယ်ရေးဦးစီးချုပ်ရုံး (ရေ)ကိုယ်စားပြု စစ်ရေးပြတပ်ခွဲ(၁)အားလည်းကောင်း၊ စစ်စည်းကမ်းအကောင်းဆုံး ပထမဆုရရှိသော ဆက်သွယ် ရေးညွှန်ကြားရေးမှူးရုံးကိုယ်စားပြု စစ်ရေးပြတပ်ခွဲအား လည်းကောင်း၊ စစ်ရေးပြအကောင်းဆုံးပထမဆုရရှိသော ထောက်ပံ့နှင့် ပို့ဆောင်ရေးညွှန်ကြားရေးမှူးရုံးကိုယ်စားပြု စစ်ရေးပြတပ်ခွဲအားလည်းကောင်း၊ စံပြတပ်ခွဲ တတိယ ဆုရရှိသော စစ်အင်ဂျင်နီယာညွှန်ကြားရေးမှူးရုံး ကိုယ်စားပြု စစ်ရေးပြတပ်ခွဲအားလည်းကောင်း၊ စံပြတပ်ခွဲ ဒုတိယဆုရရှိသော ကာကွယ်ရေးဦးစီးချုပ်ရုံး(ရေ) ကိုယ်စားပြု စစ်ရေးပြဂုဏ်ပြုတပ်ခွဲအားလည်းကောင်း၊ စံပြတပ်ခွဲ ပထမဆုရရှိသော ကာကွယ်ရေးဦးစီးချုပ်ရုံး (လေ)ကိုယ်စားပြု စစ်ရေးပြဂုဏ်ပြုတပ်ခွဲအားလည်းကောင်း ဆုများအသီးသီးပေးအပ်ချီးမြှင့်သည်။

ထို့နောက် ဗိုလ်ချုပ်ကြီးလှဌေးဝင်းအား စစ်ရေးပြမှူးကြီး ဗိုလ်မှူးချုပ်ဖုန်းမြတ် ဦးဆောင်သည့် စစ်ရေးပြစစ်ကြောင်း များက အလေးပြုကြပြီး ဆုချီးမြှင့်ပွဲကို ရုပ်သိမ်းလိုက် ကြောင်း သတင်းရရှိသည်။

(မြဝတီ)



ညွှန်ကြားမှုကွပ်ကဲရေးမှူး(ကြည်း၊ ရေ၊ လေ)ဗိုလ်ချုပ်ကြီး လှဌေးဝင်း စံပြတပ်ခွဲ ပထမဆုရရှိသော ကာကွယ်ရေး ဦးစီးချုပ်ရုံး(လေ)ကိုယ်စားပြုတပ်ခွဲအား ဆုချီးမြှင့်စဉ်။ (မြဝတီ)



စစ်ရေးချုပ် ဗိုလ်ချုပ်ဆန်းဦး စစ်ရေးပြအကောင်းဆုံး ဒုတိယဆုရရှိသော ဆေးဝန်ထမ်းညွှန်ကြားရေးမှူးရုံး ကိုယ်စားပြုတပ်ခွဲအား ဆုချီးမြှင့်စဉ်။ (မြဝတီ)



တပ်မတော်လေ့ကျင့်ရေးအရာရှိချုပ် ဒုတိယ ဗိုလ်ချုပ်ကြီးရာပြည့် တပ်မတော် (ကြည်း)(အမျိုးသမီး) စစ်ရေးပြတပ်ခွဲအား ဂုဏ်ပြုဆုပေးအပ်စဉ်။ (မြဝတီ)



တပ်မတော်လေ့ကျင့်ရေးအရာရှိချုပ် ဒုတိယ ဗိုလ်ချုပ်ကြီးရာပြည့် မြန်မာနိုင်ငံရဲတပ်ဖွဲ့(အမျိုးသမီး) စစ်ရေးပြတပ်ခွဲအား ဂုဏ်ပြုဆုပေးအပ်စဉ်။ (မြဝတီ)

ပြည်တွင်းရေးရာ

တပ်မတော်ကာကွယ်ရေးဦးစီးချုပ် ပိုလ်ချုပ်မှူးကြီးမင်းအောင်လှိုင်နှင့် ဇနီး ဒေါ်ကြူကြူလှ နှစ်(၇၀)ပြည့် တပ်မတော်နေ့အထိမ်းအမှတ် ဂုဏ်ပြုညစာစားပွဲဖြင့် တည်ခင်းရွှေ့

နေပြည်တော် မတ် ၂၇
တပ်မတော်ကာကွယ်ရေးဦးစီးချုပ် ပိုလ်ချုပ်မှူးကြီးမင်းအောင်လှိုင်နှင့် ဇနီး ဒေါ်ကြူကြူလှတို့က တည်ခင်း ဧည့်ခံသည့် ၂၀၁၅ ခုနှစ် နှစ်(၇၀) ပြည့် တပ်မတော်နေ့အထိမ်းအမှတ် ဧည့်ခံပွဲနှင့် ဂုဏ်ပြုညစာစားပွဲကို ယနေ့ညပိုင်းတွင် နေပြည်တော်ရှိ ဝေယျာသီရိဗိမာန် ဥပစာရင်ပြင်၌ ကျင်းပသည်။



ရှေးဦးစွာဂုဏ်ပြုညစာစားပွဲ စတင် ကျင်းပချိန်တွင် နှစ်(၇၀)ပြည့် တပ်မတော်နေ့အထိမ်းအမှတ်အဖြစ် တပ်မတော်နေ့စစ်ရေးပြကွင်းနှင့် ဘုရင့်နောင်ရိပ်သာတို့မှ မီးရှူးမီးပန်း များ ပစ်ဖောက်သည်။ ထို့နောက် တပ်မတော်ကာကွယ် ရေးဦးစီးချုပ်နှင့်ဇနီးတို့သည် ၂၀၁၅ ခုနှစ် တပ်မတော်နေ့ အထိမ်းအမှတ် ဧည့်ခံပွဲနှင့်ဂုဏ်ပြုညစာစားပွဲ အခမ်း အနားကျင်းပသည့် ဝေယျာသီရိ ဗိမာန်ဥပစာရင်ပြင်သို့ ည ၇ နာရီတွင် ရောက်ရှိလာပြီး ဒုတိယတပ်မတော် ကာကွယ်ရေးဦးစီးချုပ် ကာကွယ်ရေး ဦးစီးချုပ်ကြီး(ကြည်း) ဒုတိယပိုလ်ချုပ်မှူး ကြီး စိုးဝင်းနှင့်ဇနီး၊ ပြည်ထောင်စု ဝန်ကြီးများနှင့်ဇနီးများ၊ ညှိနှိုင်းကွပ်ကဲ ရေးမှူးကြီး(ကြည်း၊ ရေ) ဝေလီ၊ ပိုလ်ချုပ်ကြီး လှထွန်းဝင်းနှင့်ဇနီး၊ ကာကွယ်ရေးဦးစီး ချုပ်(ရေ) ဒုတိယပိုလ်ချုပ်ကြီး သုရ သက်ဆွေနှင့်ဇနီး၊ ကာကွယ်ရေးဦးစီး ချုပ်(လေ) ပိုလ်ချုပ်ကြီး ခင်အောင်မြင့် နှင့်ဇနီးတို့နှင့်အတူ အခမ်းအနားသို့ တက်ရောက်လာကြသည့် ကာကွယ်

ရေး ဦးစီးချုပ်(ကြည်း)မှ တပ်မတော် အရာရှိကြီးများနှင့် ဇနီးများ၊ တပ်မတော် အငြိမ်းစား အရာရှိကြီးများနှင့် ဇနီးများ၊ လွှတ်တော်ရေးရာကော်မတီ ဥက္ကဋ္ဌများ၊ ဒုတိယဝန်ကြီးများ၊ မြန်မာ နိုင်ငံဆိုင်ရာ နိုင်ငံခြားစစ်သံမှူးများ၊ တပ်မတော် အမျိုးသမီးအရာရှိကြီး များ၊ မြန်မာနိုင်ငံ ရဲတပ်ဖွဲ့မှ အရာရှိ ကြီးများ၊ မြန်မာနိုင်ငံစစ်မှူးတော်တော် အဖွဲ့ဝင်များ၊ လုပ်ငန်းရှင်များ၊ တက္ကသိုလ်လေ့ကျင့်ရေးတပ်များမှ တပ်ဖွဲ့ဝင် ကျောင်းဆရာများနှင့် ကျောင်းသားများ၊ နယ်ခြားစောင့်တပ် များ၊ ဗဟိုအကြံပေးနှင့် ကွပ်ကဲရေး အဖွဲ့များ၊ အနုပညာရှင်များ၊

စစ်ချီတေး၊ စစ်သီတေး၊ ကဗျာ၊ ဝတ္ထု ပြိုင်ပွဲများတွင် ဆုရရှိသူများ၊ မြန်မာ နိုင်ငံ စာနယ်ဇင်းကောင်စီ(ယာယီ) အဖွဲ့ဝင်များနှင့် ဖိတ်ကြားထားသူ များအား ရင်းရင်းနှီးနှီးလိုက်လံနှုတ် ဆက်ကြသည်။(အပေါ်ပုံ)

ထို့နောက် တပ်မတော်ကာကွယ် ရေးဦးစီးချုပ်နှင့်ဇနီးတို့က တက် ရောက်လာကြသည့်ဧည့်သည်တော် များအား ဂုဏ်ပြုညစာဖြင့် တည်ခင်း ဧည့်ခံသည်။ နှစ်(၇၀)ပြည့် တပ်မတော်နေ့ အထိမ်းအမှတ် ဧည့်ခံပွဲနှင့် ဂုဏ်ပြု ညစာစားပွဲတွင် ညစာမသုံးဆောင်မီ နှင့် သုံးဆောင်နေစဉ်အတွင်း (မြတ်စွာ)

ဥပစာပညာရှင် တင်သွင်းသည့် မြန်မာနိုင်ငံ လူ့အခွင့်အရေးအခြေအနေဆိုင်ရာ ဆုံးဖြတ်ချက် မြန်မာနိုင်ငံ၏ ပူးပေါင်းဆောင်ရွက်မှုများအပေါ် အထင်အမြင်လွှဲများစေမည့် ရေးသားချက်များ ပါဝင်နေ သတင်းထုတ်ပြန်ချက်

၁။ ဆွစ်ဇာလန်နိုင်ငံ ဂျီနီဗာမြို့တွင် ကျင်းပလျက်ရှိသည့် (၂၈) ကြိမ်မြောက် ကုလသမဂ္ဂလူ့အခွင့်အရေးကောင်စီအစည်းအဝေးတွင် ဥပစာပညာရှင် တင်သွင်းသည့် မြန်မာနိုင်ငံလူ့အခွင့်အရေး အခြေအနေ ဆိုင်ရာ ဆုံးဖြတ်ချက်တစ်ရပ်ကို ၂၇-၃-၂၀၁၅ ရက်နေ့၌ ချမှတ်ခဲ့သည်။ ၂။ ယင်းဆုံးဖြတ်ချက်သည် မြန်မာနိုင်ငံတွင် ပြည်သူများ၏ လူ့ အခွင့်အရေး တိုးမြှင့်ရရှိစေရေးနှင့် ကာကွယ်စောင့်ရှောက်ရန်အတွက် ဆောင်ရွက်ချက်နှင့် ရလဒ်များကို ဓမ္မဓိဋ္ဌာန်ကျစွာ သုံးသပ်ဖော်ပြမှုများ အားနည်းသည့်အပြင် ပါဝင်သည့် အချို့အချက်အလက်များမှာ မြန်မာ နိုင်ငံ၏ အချုပ်အခြာအာဏာနှင့် ပြည်တွင်းရေးကို ဝင်ရောက်စွက်ဖက်ရာ ရောက်ခြင်း၊ လာမည့်ရွေးကောက်ပွဲကို လွတ်လပ်၍ မျှတပြီး ပွင့်လင်းမြင် သာမှုရှိသော ရွေးကောက်ပွဲတစ်ရပ်ဖြစ်ရန် ကြိုးပမ်းနေမှုများကို မျက်ကွယ် ပြုလျက် ရွေးကောက်ပွဲနှင့် ရလဒ်တို့အပေါ် ကြိုတင်ဝေဖန်ပြောကြားမှုများ ပါဝင်ခြင်း၊ နိုင်ငံတော်နှင့်ပြည်သူတစ်ရပ်လုံးမှ လက်ခံခြင်းမရှိသည့် ဝေါဟာရ အသုံးအနှုန်းများပါဝင်နေခြင်း၊ ကုလသမဂ္ဂအဖွဲ့အစည်းများနှင့် နိုင်ငံတကာ လူသားချင်း စာနာထောက်ထားမှုဆိုင်ရာ အသိုက်အဝန်းနှင့်မြန်မာနိုင်ငံ၏ ပူးပေါင်းဆောင်ရွက်မှုများအပေါ် အထင်အမြင်လွှဲများစေမည့် ရေးသားချက် များ ပါဝင်နေခြင်း စသည်တို့ကို စိစစ်တွေ့ရှိရသည်။ ၃။ သို့ဖြစ်ရာ လူ့အခွင့်အရေးကောင်စီက ယင်းဆုံးဖြတ်ချက်မချမှတ်မီ ဂျီနီဗာမြို့ ကုလသမဂ္ဂဆိုင်ရာ မြန်မာအမြဲတမ်းကိုယ်စားလှယ် သံအမတ် ကြီးသည် အထက်ဖော်ပြပါ အချက်အလက်များ ပါဝင်သည့် စာပိုဒ်များကို ကန့်ကွက်ခြင်း၊ ခြွင်းချက်ပြုခြင်း၊ မိမိနိုင်ငံ၏ ရပ်တည်ချက်ကို ရှင်းလင်းပြော ကြားခြင်းများ ပြုလုပ်ခဲ့ပါသည်။ ယင်းအပြင် ဆုံးဖြတ်ချက်တစ်ရပ်လုံးကိုလည်း မြန်မာနိုင်ငံအနေဖြင့် ပါဝင်ပတ်သက်မှုမရှိကြောင်း ရပ်တည်ပြောကြားခဲ့ သည်။ ၄။ မြန်မာနိုင်ငံသည် နိုင်ငံရေး၊ လူမှုစီးပွားရေး၊ အုပ်ချုပ်ရေး ပြုပြင် ပြောင်းလဲမှုများကို ဆောင်ရွက်လျက်ရှိရာ လေးနှစ်တာကာလအတွင်း သိသာ ထင်ရှားသည့် အောင်မြင်မှုများ ရရှိလျက်ရှိပါသည်။ တစ်ချိန်တည်းမှာပင် နုနယ်သော ဒီမိုကရေစီနိုင်ငံတစ်နိုင်ငံအနေဖြင့် ကြုံတွေ့ရခြင်းဖြစ်သော စိန်ခေါ်မှုများကိုလည်း ကြိုးပမ်း ကျော်လွှားလျက်ရှိပါသည်။ ဤသို့ သိမ်မွေ့သည့် အခြေအနေမျိုးတွင် ဖြစ်ရပ်အချို့ကို ထောက်ပြဝေဖန်ခြင်းထက် ဖြစ်စဉ်တစ်ရပ်လုံး၏ ရည်မှန်းချက်အတိုင်း ပေါက်မြောက်အောင်မြင်မှုများ တိုးတက်ရရှိစေရန် အပြုသဘော ပံ့ပိုးခြင်းနှင့် အကြံပေးခြင်းများကိုသာ ပြုလုပ်သင့်ပါသည်။ ၅။ မြန်မာနိုင်ငံအနေဖြင့် ပြည်သူများ၏ လူ့အခွင့်အရေး တိုးမြှင့် ရရှိခံစားစေရန်နှင့် ကာကွယ်စောင့်ရှောက်ရန်အတွက် ဆက်လက်ကြိုးပမ်း ဆောင်ရွက်သွားမည်ဖြစ်သည်။ ယင်းသို့ ကြိုးပမ်းဆောင်ရွက်ရာတွင် အပြု သဘောဖြင့် ကူညီအားပေးသော မိတ်ဆွေနိုင်ငံများ၊ နိုင်ငံတကာအဖွဲ့အစည်း များနှင့် ပူးပေါင်းဆောင်ရွက်မှုများ ဆက်လက်ပြုလုပ်သွားမည်ဖြစ်သည်။ နိုင်ငံခြားရေးဝန်ကြီးဌာန ၂၀၁၅ ခုနှစ် မတ်လ ၂၇ ရက်

အနုပညာရှင်များနှင့် စာပေပညာရှင်များအား ဂုဏ်ပြုဆုနှင့် ဂုဏ်ပြုမှတ်တမ်းလွှာများ ပေးအပ်

နေပြည်တော် မတ် ၂၇
နှစ်(၇၀)ပြည့် တပ်မတော်နေ့ ဂုဏ်ပြုဇာတ်လမ်းဖြစ်သည့် ကွမ်းလုံရက်(၄၀) ဇာတ်လမ်းတွင် ပါဝင်ဆောင်ရွက်ခဲ့သည့် အနုပညာရှင်များနှင့် စစ် ချီတေး၊ စစ်သည်တေးသီချင်း၊ ကဗျာနှင့် ဝတ္ထုစာမူ ဆုရရှိသူ စာပေပညာရှင်များအား ဂုဏ်ပြုဆု၊ ဂုဏ်ပြုမှတ်တမ်းလွှာနှင့် အမှတ်တရလက်ဆောင်ပစ္စည်းများ ပေးအပ်ပွဲကို ယနေ့နံနက်ပိုင်းတွင် နေပြည်တော်ရှိ ဝေယျာသီရိဗိမာန် ဧည့်ခန်းမဆောင်၌ ကျင်းပသည်။



ရှေးဦးစွာ ညှိနှိုင်းကွပ်ကဲရေးမှူးကြီး(ကြည်း၊ ရေ) ဝေလီ၊ ပိုလ်ချုပ်ကြီးလှထွန်းဝင်းက အဖွင့်အမှာစကား ပြောကြားသည်။ ထို့နောက် ပိုလ်ချုပ်ကြီးလှထွန်းဝင်းက တပ်မတော်ဂုဏ်ပြု ကွမ်းလုံ ရက် (၄၀) ဇာတ်လမ်းတွင် ပါဝင်ခဲ့သည့်ဒါရိုက်တာထပ်ဆင့်အကယ်ဒမီ ပန်းချီ စိုးမိုး၊ မူရင်းဝတ္ထုပြုစုသူ ဦးလှထွန်းနှင့် ဇာတ်ညွှန်းရေးသားသူ ထပ်ဆင့် အကယ်ဒမီ ဦးငြိမ်းမင်းတို့အား ဂုဏ်ပြုမှတ်တမ်းလွှာနှင့် အမှတ်တရလက်ဆောင် ပစ္စည်းများ ပေးအပ်သည်။ ဆက်လက်၍ ကာကွယ်ရေးဦးစီးချုပ်(ကြည်း)မှ ဒုတိယပိုလ်ချုပ်ကြီး မြင့်စိုးက သရုပ်ဆောင်များ ဖြစ်ကြသည့် အကယ်ဒမီ ဦးဇော်ဦး၊ သူထူးစံ၊ စိုးရန်အောင်၊ အကယ်ဒမီမေသလ္လာဦးနှင့် မိုးယုစံတို့ကို လည်းကောင်း၊ ဒုတိယ ပိုလ်ချုပ်ကြီး အောင်သန်းထွဋ်က မိုးယုစံ၊ ထက်လူ၊ ထူးခန့်ကျော်၊ သတ္တိနှင့် မောင်တိန်းကျော်စိုးတို့ကိုလည်းကောင်း၊ စိတ်ဓာတ်ရေးရာနှင့် လူထုဆက်ဆံ ရေးကော်မတီဥက္ကဋ္ဌ စစ်ရေးချုပ် ပိုလ်ချုပ်ဆန်းဦးက အုပ်ချုပ်သူ ပိုလ်မှူးကြီး ခင်မောင်ချို၊ ရိုက်ကူးရေးတာဝန်ခံအရာရှိ ဒုတိယပိုလ်မှူးကြီး ကျော်ကျော်ဦး၊ ဝတ္ထုနှင့် တွဲဖက်ဒါရိုက်တာ ပိုလ်ကြီးတင်အောင်စိုး၊ စက်မှုနှင့် တည်းဖြတ် ပိုလ်ကြီး ဗညားအောင်တို့အား လည်းကောင်း ဂုဏ်ပြုမှတ်တမ်းလွှာနှင့် အမှတ် တရလက်ဆောင်ပစ္စည်းများ အသီးသီးပေးအပ်သည်။

ယင်းနောက် တပ်မတော်နေ့ကျင်းပရေးဦးစီးကော်မတီဥက္ကဋ္ဌ တပ်မတော် လေ့ကျင့်ရေးအရာရှိချုပ် ဒုတိယပိုလ်ချုပ်ကြီးရာပြည့်က နှစ်(၇၀)ပြည့် တပ်မတော်နေ့ စစ်ချီတေးသီချင်းပြိုင်ပွဲတွင် ပထမဆုရရှိသော ဒေါ်ခင်မိုးထွေး/ မိုးသူ(သူခမ)၊ ဒုတိယဆုရရှိသော တပ်ကြပ် သက်ဝေ၊ တတိယဆုရရှိသော အရာခံပိုလ်ကျော်လေး၊ နှစ်သိမ့်ဆုရရှိသော ပိုလ်ကြီးအောင်မိုးလင်းနှင့် တပ်ကြပ်ကြီးမင်းနိုင်၊ စစ်သည်တေးသီချင်းပြိုင်ပွဲတွင် ပထမဆုရရှိသော ဒေါ်မေသန့်ရွှေ/မေသန့်(သူခမ)၊ ဒုတိယဆုရရှိသော ဦးဝေလင်း/ ဝေလင်း

ညှိနှိုင်းကွပ်ကဲရေးမှူးက တပ်မတော်ဂုဏ်ပြု ကွမ်းလုံရက်(၄၀) ဇာတ်လမ်းတွင် ပါဝင်ခဲ့သည့် ဒါရိုက်တာ ထပ်ဆင့်အကယ်ဒမီ ပန်းချီစိုးမိုး အား ဂုဏ်ပြုဆုနှင့် ဂုဏ်ပြုမှတ်တမ်းလွှာပေးအပ်စဉ်။ (မြတ်စွာ)

(သူခမ)၊ တတိယဆုရရှိသော တပ်ကြပ်သက်ဝေ၊ နှစ်သိမ့်ဆုရရှိသော ပိုလ်ကြီးအောင်မိုးလင်းနှင့် တပ်ကြပ်ကြီး တင်မောင်လတ်နှင့် ဝတ္ထုတိုစာမူပြိုင်ပွဲ တွင် ပထမဆုရရှိသော တပ်ကြပ်ကြီးတင်ထွေး၊ ဒုတိယဆုရရှိသော ဦးအောင် ကျော်မိုး/နီသင်အောင်ကျော်မိုး၊ တတိယဆုရရှိသော မနန်းစောညွန့်/ စောငယ် ငယ် (မိုးညွင်း)၊ နှစ်သိမ့်ဆုရရှိသော မခင်သန္တာနှင့် ဦးမြင့်သိန်း/ထွန်းနိုင်တို့အား ဂုဏ်ပြုဆု၊ ဂုဏ်ပြုမှတ်တမ်းလွှာနှင့် အမှတ်တရ လက်ဆောင်ပစ္စည်းများ ပေးအပ်သည်။ ယင်းနောက် တပ်မတော်နေ့ ကျင်းပရေး စီမံခန့်ခွဲရေးကော်မတီဥက္ကဋ္ဌ နေပြည်တော်တိုင်းစစ်ဌာနချုပ် တိုင်းမှူး ပိုလ်ချုပ် မောင်မောင်အေးက ကဗျာ ပြိုင်ပွဲတွင် ပထမဆုရရှိသော တပ်ကြပ်ကြီး စာရေးဆရာ ဘိုသန်း/ ဘုန်းရဲနိုင် (ကဲကျော်)၊ ဒုတိယဆုရရှိသော မောင်သက်ဌေးအောင်/သက်ဝေမှူး၊ တတိယ ဆုရရှိသော အောင်သက်ကို ပုံညာမြေရွှေဖူး၊ နှစ်သိမ့်ဆုရရှိသော ဦးခင်မောင် မြ/ခင်မောင်မြ(ညောင်ရွှေ)နှင့် တပ်ကြပ်ကြီး ကြည်မြင့်/ မောင်ရေမွှေး (ပေလေးပင်)၊ တပ်မတော်၏သမိုင်းကြောင်းနှင့်ယှဉ်သော ဒီမိုကရေစီဖော် ဆောင်မှုနှင့် ပတ်သက်၍ စစ်ချီသီချင်းပြိုင်ပွဲတွင် ပထမဆုရရှိသော ပိုလ်ဖုန်းမြင့် (အငြိမ်းစား)၊ ဒုတိယဆုရရှိသော တပ်ကြပ်ကြီးသက်ဝင်းလှိုင်၊ တတိယဆုရရှိ သော တပ်ကြပ်ကြီးမင်းနိုင်၊ နှစ်သိမ့်ဆုရရှိသော တပ်ကြပ်ကြီး မောင်မျိုးနှင့် တပ်ကြပ်ကြီး သန့်ဇော်ဦးတို့အားလည်းကောင်း ဂုဏ်ပြုဆု၊ ဂုဏ်ပြုမှတ်တမ်းလွှာနှင့် အမှတ်တရလက်ဆောင်ပစ္စည်းများ အသီးသီးပေးအပ်သည်။ ဂုဏ်ပြုဆုနှင့် ဂုဏ်ပြုမှတ်တမ်းလွှာများ ပေးအပ်ပွဲအပြီးတွင် အခမ်းအနား တက်ရောက်လာကြသူများအား စားသောက်ဖွယ်ရာများဖြင့် တည်ခင်းဧည့်ခံ ခဲ့ကြောင်း သတင်းရရှိသည်။ (မြတ်စွာ)

ပြည်တွင်းရေးရာ



ဦးရဲထွဋ် ပြည်ထောင်စုဝန်ကြီး။

မီဒီယာအချို့၏ ဆန္ဒဖော်ထုတ်မှုသည် မြန်မာမီဒီယာလောက လွတ်လပ်ပွင့်လင်းမှုကို သက်သေပြရာရောက်သည့်အတွက် ကျေးဇူးတင်

ဦးရဲထွဋ်၊ ပြည်ထောင်စုဝန်ကြီး

မြန်မာနိုင်ငံတွင် ပထမဆုံးအကြိမ်လာရောက်ကျင်းပသော နိုင်ငံတကာစာနယ်ဇင်းအဖွဲ့အစည်း (IPI) ၏ (၆၅)ကြိမ်မြောက် ကမ္ဘာ့ညီလာခံကို ရန်ကုန်မြို့၊ ချက်တရီယမ်ဟိုတယ်၌ ယနေ့ နံနက်ပိုင်းမှ စတင်ကျင်းပလျက်ရှိသည်။ အဆိုပါညီလာခံသို့ နိုင်ငံတကာမီဒီယာအဖွဲ့အစည်းအသီးသီးမှ ရှေ့ဆောင်မီဒီယာများ၊ အမှုဆောင်အယ်ဒီတာနှင့် သတင်းအယ်ဒီတာများ၊ ထုတ်ဝေသူများ၊ သတင်းစာဆရာများ၊ မြန်မာနိုင်ငံ နယ်ပယ်အသီးသီးရှိ သတင်းမီဒီယာလုပ်ငန်း လုပ်ကိုင်နေသူများ တက်ရောက်ကြပြီး မီဒီယာလွတ်လပ်ခွင့်နှင့် မီဒီယာဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်ရေးဆိုင်ရာများကို ဆွေးနွေးကြမည်ဖြစ်သည်။ အဆိုပါ ညီလာခံမကျင်းပမီ မီဒီယာလွတ်လပ်ခွင့်အတွက် ဆွေးနွေးပွဲကျင်းပရာသို့ လာရောက်လှုပ်ရှားမှု ပြုလုပ်ခဲ့သော သတင်းမီဒီယာများ၏ ဆန္ဒသဘောထားများနှင့် ယင်းသို့ဆန္ဒပြခြင်းအပေါ် ဖြန့်ကြားရေးဝန်ကြီးဌာန ပြည်ထောင်စုဝန်ကြီး၏ သဘောထားအမြင်များကို မြန်မာ့သတင်းစဉ် သတင်းအဖွဲ့က စုစည်းဖော်ပြလိုက်ပါသည်။

မြန်မာနိုင်ငံရဲ့ မီဒီယာလောက လွတ်လပ် ပွင့်လင်းလာတယ်ဆိုတာကို နိုင်ငံတကာက လာတဲ့ သူတွေကို လိုက်ပြီးပြောပြနေစရာမလို တော့ဘူး။ သူတို့ရဲ့လုပ်ရပ်က သက်သေပြရာ ရောက်တဲ့အတွက် ကျွန်တော်က ကျေးဇူး တင်တယ်။

ဦးကျော်လေယျာထွန်း(အယ်ဒီတာ) မော်ကွန်းမဂ္ဂဇင်း

ဘာကြောင့် ဒီဟာလုပ်ရလဲဆိုရင် လက်ပံတန်းဖြိုခွင်းမှုမှာ မီဒီယာ သမားအချို့၊ သတင်းထောက်အချို့ အချိန်ခံရတယ်။ နှစ်ယောက်အဖမ်းခံရတယ်။ ဒီကိစ္စက ကျွန်တော့်အမြင်မှာတော့ မီဒီယာဖိနှိပ်မှု တစ်ခုပဲ။ ဆိုလိုတာက မြန်မာနိုင်ငံမှာ ရေးချင်တာရေးလိုချင်ပြီး စာပေစစ်စစ်ရေးမရှိတော့ဘူးလို့ပြောတယ်။ ဟုတ်တယ်။ ဒါကို လက်ခံတယ်။ ကျွန်တော်တို့ သတင်းသွားယူတဲ့အခါကျရင် အချက်အလက်မရတာရှိတယ်။ နောက်တစ်ခုက အခုလိုကိစ္စမျိုးပေါ့။ မီဒီယာကို ရိုက်လိုက်တယ်။ ဒီတော့ မီဒီယာဆိုရင် ရိုက်လိုက်ရတယ်ဆိုတဲ့ အသိတစ်ခုက လုံခြုံရေးတွေခေါင်းထဲကို ရောက်သွားတယ်။ ဒီလိုအသိဟာ ၂၀၁၅ အထိပါသွားခဲ့ရင် ၂၀၁၅ မှာ မီဒီယာလွတ်လပ်ခွင့် ဆိုတာဟာ ကျွန်တော်တို့အတွက် မေးခွန်းထုတ်စရာ ဖြစ်သွားလိမ့်မယ်။ မဲရုံနားကို မီဒီယာသမားလာရင် လာရှုပ်တာလားပေါ့။ ဖွဲ့ဖွဲ့လားဆိုပြီး သုံးတာရှိတယ်။ အဲဒါမျိုးတွေနဲ့ ကျွန်တော်တို့ အလွယ်တကူ သတင်း

ယူခွင့်ကို ဟန့်တားတာ၊ တားဆီးတာ၊ နောက်ဆုံး ရိုက်နှက်တာထိလုပ်လို့ ရတယ်ဆိုတာမျိုး လုပ်လာရင် ဒါဟာ မီဒီယာလွတ်လပ်ခွင့်ကို ဖိနှိပ်တာပဲ။ ပြည်သူ့ရဲ့ သိရှိပိုင်ခွင့်ကို ဖိနှိပ်လိုက်တာပဲလို့ ကျွန်တော်ကတော့ ရှုမြင်တယ်။ နှစ်ပေါင်း ၂၀ ကျော်ကြာ ကျွန်တော်တို့ စာပေစစ်စစ်ရေး အောက်မှာနေခဲ့ရတယ်။ ဘာမှကျွန်တော်တို့က သိပိုင်ခွင့်မရှိဘူး။ အားလုံးက ကောင်းပါသည်။ တကယ်တမ်းကျတော့ပြည်သူတွေ ဒုက္ခအမျိုးမျိုးကို ခံစားနေရတယ်။ အခုကျွန်တော်တို့ လွတ်လပ်လာတယ်။ မီဒီယာကရေးဖို့ကြိုးစားတယ်။ အခုလိုမျိုးတားဆီးတာဟာ ပြည်သူတွေအနေနဲ့ သိခွင့်ရှိတာတွေမသိဘဲနဲ့ မျက်စိပိတ်၊ နားပိတ်ဖြစ်သွားမယ်။ မလွတ်လပ်တဲ့ အဖွဲ့အစည်းတစ်ခုမှာ သတင်းတွေကို ထိမ်ချန်ထားရင် သို့လော သို့လောနဲ့ သံသယတွေများမယ်။ ပဋိပက္ခတွေဖြစ်မယ်။ ဒါဟာ ပွင့်လင်းမြင်သာမှုမရှိခြင်းရဲ့ နောက်ဆက်တွဲဆိုးကျိုးတွေပေါ့။ ဒီပွဲက နိုင်ငံတကာပွဲ။ ဒီတော့ နိုင်ငံတကာက မီဒီယာသမားတွေ၊ မီဒီယာ

နဲ့ ဆက်စပ်တဲ့ အဖွဲ့အစည်းတွေ လာကြတယ်ဆိုတော့ ဒီအဖွဲ့အစည်းတွေအနေနဲ့က မြန်မာနိုင်ငံမှာ ဖြစ်နေတဲ့ မီဒီယာရဲ့ အခင်းအကျင်းကိုတွေ့သွားမယ်။ အစိုးရဘက်က မီဒီယာလွတ်လပ်ခွင့်ရှိပါတယ် ပြောနေပေမယ့် လက်ရှိမြေပြင်မှာဖြစ်နေတဲ့ အနေအထားကတော့ ဒါပဲ။ စစ်မှန်တဲ့မီဒီယာလွတ်လပ်ခွင့် ကျွန်တော်တို့မှာ မရသေးဘူး။ ဒီနေ့ ကျွန်တော်တို့ ဗီဒီယိုကိုင်တယ်။ ဂျာနယ်တွေဝေတယ်။ မြန်မာပိုင်ဂျာနယ်။ အဲဒီမှာ ဘာပါလဲဆိုရင် ကျွန်တော်တို့က မီဒီယာလွတ်လပ်ခွင့် မရသေးပါဘူးတဲ့။ နောက်ပြီးတော့ စတင်ကာတွေဝေတယ်။ ကျွန်တော်



ကိုအံ့မင်းညို (အလွတ်သတင်းထောက်)

တို့က ဒီပွဲကိုလာပြီးဆန္ဒပြတာ၊ ကန့်ကွက် ရှုတ်ချတာမဟုတ်ဘူး။ ကျွန်တော်တို့ဟာ မီဒီယာလွတ်လပ်ခွင့်ကိုရချင်တဲ့အတွက် ဒီပွဲကလည်း မီဒီယာလွတ်လပ်ခွင့်ကို ဖော်ဆောင်နေတဲ့ပွဲဖြစ်တဲ့အတွက် မီဒီယာလွတ်လပ်ခွင့်ကို လာတောင်းဆိုတာ။ မီဒီယာလွတ်လပ်ခွင့်အတွက် လာလှုပ်ရှားတာပါ။

ဦးဝင်းဇော်နိုင်(အယ်ဒီတာ) ကျွန်တော်က အခုလက်ရှိမှာ မြစ်မခသတင်းအေဂျင်စီမှာ သတင်းအယ်ဒီတာပါ။ အခုဒီကိုလာတာကတော့ မြစ်မခနဲ့ မဆိုင်ဘူး။ တစ်ဦးချင်းစီရဲ့ ပုဂ္ဂလိကဆန္ဒနဲ့လာတာ။ ဒီနေ့လှုပ်ရှားမှုမှာ ကျွန်တော်တို့ နိုင်ငံတကာ သတင်းဌာနကလူတွေနဲ့ ဦးရဲထွဋ်ကို ကျွန်တော်တို့ပြောတယ်။ အဓိကက ကျွန်တော်တို့မီဒီယာတွေ ဖိနှိပ်ခံနေရတယ်။ ဒါကို ကျွန်တော်တို့က တစ်ကမ္ဘာလုံးကို သိစေချင်တယ်။ ကျွန်တော်တို့ မီဒီယာဖိနှိပ်မှုတွေရပ်ဖို့အတွက် အားလုံးကို ဒီပွဲမှာ တောင်းဆိုစေချင်တယ်။ အဓိက ရည်ရွယ်တာက မီဒီယာဖိနှိပ်ခံနေရ



ဦးဝင်းဇော်နိုင် (အယ်ဒီတာ)

တယ်ဆိုတာကို သိစေချင်လို့ လာပြီး တော့လုပ်တာ။ ကျွန်တော်တို့အတွင်းထဲက အခမ်းအနားမှာ တာမှမလုပ်ပါဘူး။ ကျွန်တော်တို့ ဒီအဝင်မှာ စတင်ကာလောက်ပဲဝေခွင့်ရှိတယ်။ ဒီပွဲကိုလာတဲ့သူတွေ မေးရင်ဖြေမယ်။ လိုအပ်ရင် ရှင်းပြမယ်။ ဟိုတယ်ရဲ့အပြင်ဘက်မှာတော့ အဖွဲ့လိုက် ဆန္ဒဖော်ထုတ်တယ်လို့ ပြောလိုရပါတယ်။ မီဒီယာဖိနှိပ်မှုကို ရပ်ဖို့ အခြားသူတွေရော ဒီပွဲကိုလာတဲ့ သူတွေရော သိဖို့ပါ။

မီဒီယာ တိုက်ခိုက်မှုရင်ဆိုတဲ့ စာရွက်တွေ လိုက်ဝေတယ်။ အလုပ်သမား ဆန္ဒပြမှုမှာလည်း အရိုက်ခံရတယ်။ လက်ပံတန်းမှာ တကယ်အရိုက်ခံခဲ့ရတယ်။ မြန်မာပိုင်ကဆိုရင်လည်း တကယ်ထောင်ကျခဲ့တယ်။ ကျွန်တော်တို့ မီဒီယာတွေအတွက်လုံခြုံမှုတစ်ခု ရှိဖို့ ဒီမှာ လာရောက်ဆွေးနွေးတဲ့ သူတွေ သိအောင်လို့ပါ။ ဒါဟာ ဆန္ဒထုတ်ဖော်မှုမဟုတ်ပါဘူး။ သိအောင် ဝေမျှပေးတဲ့သဘောပါ။



ဦးကျော်လေယျာထွန်း(အယ်ဒီတာ) မော်ကွန်းမဂ္ဂဇင်း

ဒုတိယအချက်အနေနဲ့က စာနယ်ဇင်းသမားတွေရဲ့ လုံခြုံရေးနဲ့ပတ်သက်ပြီး သူတို့ရဲ့ စိုးရိမ်ပူပန်မှုကို ကျွန်တော်တို့ အသိအမှတ်ပြုတယ်။ လက်ပံတန်း ဖြစ်စဉ်နဲ့ပတ်သက်ပြီး ဘယ်နေရာတွေမှာ အားနည်းချက်ရှိသလဲဆိုတာ လေ့လာရမယ်။ ရဲတပ်ဖွဲ့က ဆောင်ရွက်

သွားတဲ့ လုပ်ငန်းစဉ်တစ်ခုလုံးအနေနဲ့က မမှားဘူး။ ရဲတပ်ဖွဲ့ဝင် တစ်ဦးချင်း အနေနဲ့တော့ လုံလောက်တဲ့ အင်အားသုံးခြင်းနဲ့ အလွန်အကျွံ အင်အားသုံးခြင်းကြားမှာ ကျော်လွန်မှု တွေရှိနိုင်တယ်။ ဒါကိုပြန်ပြီး သုံးသပ်ရမယ်။ သုံးသပ်ပြီးရင် လိုအပ်တဲ့ လေ့ကျင့်မှုတွေ ပြန်လုပ်သင့်ရင် လုပ်ရမယ်။ ရဲတပ်ဖွဲ့ဝင်တစ်ဦးချင်းကိုလည်း ပညာပေးဆွေးနွေးမှုတွေ လုပ်ရမယ်။ ဘာကြောင့်လဲဆိုတော့ တစ်ပတ်လောက်နီးနီး အမျိုးမျိုးစတာ၊ နောက်ပြောင်တာ၊ တချို့က ထိကပါးရိတ်ပါးပြောတာတွေနဲ့ စော်ကားရာ ရောက်တဲ့ အသုံးအနှုန်းတွေရှိမယ်။ ဒါမျိုးတွေကိုရင်ဆိုင်လာရတဲ့ တပ်ဖွဲ့ဝင်တစ်ယောက်ဟာ သူ့ရဲ့ခံစားချက်နဲ့ လုပ်ငန်းတာဝန်ကို ဘယ်လောက် ခွဲခြားနိုင်မလဲဆိုတာကို ပြန်ပြီး သင်ကြားပေးရမယ်။ သင်ကြားပြီးတဲ့ နောက်ပိုင်းမှာ ဒီကိစ္စကို သက်ဆိုင်ရာ ဝန်ကြီးဌာနတွေနဲ့ စာနယ်ဇင်းအဖွဲ့အစည်းတွေကြားထဲမှာ ဆွေးနွေးပွဲ တစ်ခုလုပ်ဖို့ စီစဉ်နေတယ်။ တတိယအချက်က လက်ပံတန်း ဖြစ်စဉ်နဲ့ပတ်သက်လို့ နိုင်ငံတကာ အစည်းအဝေးကြီးတစ်ခုကို သပိတ်မှောက်တယ်လို့ သူတို့ပြောတယ်။ ဒါပေမယ့် တကယ်တော့ IPI က စာနယ်ဇင်းလွတ်လပ်ခွင့် အတွက် နှစ်ပေါင်း (၆၅)နှစ်ကျော် လုပ်လာခဲ့တဲ့အဖွဲ့အစည်းဖြစ်ပြီး ဒီနေ့နဲ့မနက်ဖြန် ဆွေးနွေးမယ့် အစီအစဉ်တွေကို ကြည့်လိုက်ရင် မြန်မာမီဒီယာလောကမှာ ရင်ဆိုင်နေရတဲ့ ပြဿနာတွေ အားလုံးကိုဆွေးနွေးတာ ဖြစ်ပါတယ်။ ဒီပွဲကို တက်မယ်ဆိုရင် မြန်မာနိုင်ငံရဲ့ အခြေအနေတွေနဲ့ပတ်သက်ပြီး နိုင်ငံတကာက ကျွမ်းကျင်သူတွေကိုလည်း မေးခွင့်ရမယ်။ တခြားနိုင်ငံတွေမှာ ဘယ်လိုလုပ်နေတယ်ဆိုတာကို မေးခွင့်ရမယ်။ ကျွန်တော်လည်း တောက်လျှောက် တက်နေတာဖြစ်တဲ့ အတွက် ကျွန်တော်ကိုလည်း မေးခွန်း မေးခွင့် ရမယ်။ အဲဒီအခွင့်အရေးကို လက်လွှတ်ခံပြီး ဆန္ဒပြရုံသက်သက် လုပ်တဲ့အတွက် သူတို့ဆုံးရှုံးသွားတဲ့ အခွင့်အရေးအတွက် ကျွန်တော်က စိတ်မကောင်းဖြစ်မိပါတယ်။ ။



(၆၅)ကြိမ်မြောက် နိုင်ငံတကာ စာနယ်ဇင်းအဖွဲ့အစည်း (IPI) ကမ္ဘာ့ညီလာခံတွင် မီဒီယာသမားတစ်ဦး ဆန္ဒထုတ်ဖော်စဉ်။

မြန်မာ့သတင်းစဉ် သတင်းအဖွဲ့

ရဲတပ်ဖွဲ့က ဆောင်ရွက်သွားတဲ့ လုပ်ငန်းစဉ်တစ်ခုလုံးအနေနဲ့က မမှားဘူး။ ရဲတပ်ဖွဲ့ဝင် တစ်ဦးချင်းအနေနဲ့တော့ လုံလောက်တဲ့ အင်အားသုံးခြင်းနဲ့ အလွန်အကျွံ အင်အားသုံးခြင်းကြားမှာ ကျော်လွန်မှုတွေရှိနိုင်တယ်။ ဒါကိုပြန်ပြီးသုံးသပ်ရမယ်။

ပြည်တွင်းရေးရာ

နိုင်ငံတော်သမ္မတ၏ နိုင်ငံ့စွမ်းဆောင်ရည်ဆိုင်ရာ ချီးမြှင့်ရေးဆိုင်ရာ ကွင်းဆင်းစိစစ်

နေပြည်တော် မတ် ၂၇

နိုင်ငံတော်သမ္မတ၏ နိုင်ငံ့စွမ်းဆောင်ရည်ဆိုင်ရာအဖြစ် ယခုနှစ်မှစတင်ချီးမြှင့်မည့် စွမ်းဆောင်မှုအကောင်းဆုံး မြို့နယ်ဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်ရေးအထောက်အကူပြုကော်မတီ ဆုနှင့် စွမ်းဆောင်မှုအကောင်းဆုံး မြို့နယ်စည်ပင်သာယာရေးကော်မတီဆုများ ရွေးချယ်နိုင်ရေးအတွက် နယ်စပ် ရေးရာဝန်ကြီးဌာန ဒုတိယဝန်ကြီး ဗိုလ်ချုပ်တင်အောင်ချစ် နှင့်အဖွဲ့ဝင်များသည် မတ် ၂၂ ရက်တွင် ပခုက္ကူမြို့နယ် မြို့နယ်ဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်ရေးအထောက်အကူပြုကော်မတီနှင့် မြို့နယ်စည်ပင်သာယာရေးကော်မတီ၏ လုပ်ငန်း ဆောင်ရွက်နေမှု အခြေအနေများကိုလည်းကောင်း၊ မတ် ၂၃ ရက်တွင် မိတ္ထီလာမြို့နယ် မြို့နယ်ဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်ရေး အထောက်အကူပြုကော်မတီ၏ လုပ်ငန်းဆောင်ရွက်နေမှု အခြေအနေများကိုလည်းကောင်း၊ မတ် ၂၅ ရက်တွင် တောင်ကြီးမြို့နယ် မြို့နယ်ဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်ရေးအထောက် အကူပြုကော်မတီ၏ လုပ်ငန်းဆောင်ရွက်နေမှုအခြေ အနေများကို လည်းကောင်း စိစစ်အကဲဖြတ်ခဲ့သည်။

သက်ဆိုင်ရာ မြို့နယ်ဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်ရေး အထောက် အကူပြုကော်မတီများနှင့် မြို့နယ်စည်ပင်သာယာရေး ကော်မတီများမှ တာဝန်ရှိသူအသီးသီးက မြို့နယ်ဖွံ့ဖြိုး တိုးတက်ရေးဆိုင်ရာ ပူးပေါင်းဆောင်ရွက်နေမှုအခြေ အနေများနှင့် မြို့နယ်စည်ပင်သာယာရေးဆိုင်ရာ ပူးပေါင်း ဆောင်ရွက်နေမှုအခြေအနေများကို ရှင်းလင်းတင်ပြကြပြီး ဒုတိယဝန်ကြီးနှင့် အဖွဲ့ဝင်များက အသေးစိတ်ကွင်းဆင်း အကဲဖြတ်ကြသည်။

နိုင်ငံတော်သမ္မတ၏ နိုင်ငံ့စွမ်းဆောင်ရည်ဆိုင်ရာ ချီးမြှင့် ရေးဆိုင်ရာ စွမ်းဆောင်မှုအကောင်းဆုံး မြို့နယ်ဖွံ့ဖြိုးတိုး တက်ရေးအထောက်အကူပြုကော်မတီဆုနှင့် စွမ်းဆောင်မှု အကောင်းဆုံး မြို့နယ်စည်ပင်သာယာရေးကော်မတီ ဆု ရွေးချယ်ရေးဆောင်ရွက်မှုအနေဖြင့် ကွင်းဆင်း စိစစ်ရေးအဖွဲ့ဝင်သုံးဖွဲ့၏ ကွင်းဆင်းစိစစ်ရေးတင်ပြလာမှု အပေါ် ဆက်လက်စိစစ်မှုနှင့် အဖွဲ့ဝင်များက ကွင်းဆင်း အကဲဖြတ်ဆောင်ရွက်သွားမည်ဖြစ်ကြောင်း နယ်စပ် ရေးရာမှ သိရသည်။ (ကြေးမုံ)

မီဒီယာဝင်ခွင့်ကတ်များ ထုတ်ယူနိုင်

မန္တလေး မတ် ၂၇

မန္တလေးအပြည်ပြည်ဆိုင်ရာလေဆိပ်တွင်ရောက်ရှိနေသည့် နေရောင်ခြည်စွမ်းအင်သုံး Solar Impulse-2 လေယာဉ်သည် မတ် ၂၉ ရက် ည ၁၀ နာရီတွင် မန္တလေးအပြည်ပြည်ဆိုင်ရာလေဆိပ်မှ တရုတ်နိုင်ငံ ချုံကျင်းမြို့သို့ ဆက်လက်ထွက်ခွာမည်ဖြစ်ရာ သတင်းဓာတ်ပုံရယူလိုသည့် မီဒီယာများအနေဖြင့် မန္တလေးမြို့ အောင်မြေသာစံမြို့နယ် ပုလဲငွေရောင်ရပ်(၂၀ x ၂၁)လမ်းကြား၊ (၈၂x၈၃)လမ်းကြား ကိုယ်ပွားသတင်းစာတိုက်(မန္တလေး)၌ မန္တလေး အပြည်ပြည်ဆိုင်ရာလေဆိပ်မီဒီယာဝင်ခွင့်ကတ်များကို မတ် ၂၉ ရက် နံနက် ၉ နာရီမှ မွန်းလွဲ ၂နာရီအတွင်း လာရောက်ထုတ်ယူနိုင်ပြီဖြစ်သည်။

သတင်းရယူကြမည့် မီဒီယာများအနေဖြင့် မတ် ၂၉ ရက် ည ၇ နာရီတွင် မန္တလေးဘူတာကြီးစုရပ်မှ ကြိုပို့ယာဉ်ဖြင့် မန္တလေးအပြည်ပြည်ဆိုင်ရာလေဆိပ်သို့ ထွက်ခွာမည်ဖြစ်ကြောင်း သိရသည်။ (သတင်းစဉ်)



ရာနှုန်းပြည့်နီးပါး ပြီးစီးနေပြီး မကြာခင်ဖွင့်လှစ်တော့မည့် မွန်ပြည်နယ် လွှတ်တော်ရုံးအဆောက်အအုံသစ်အား ခုံညွှားထည်ဝါစွာ တွေ့ရစဉ်။ (ဆက်နေမင်းအောင်)

ဥတုရာသီ တောက်မို၏

နိုင်ငံတော်သမ္မတ၏ ပညာတော်သင်ဆု ဒုတိယအသုတ်ရွေးချယ်ခံရသူများနှင့် တတိယအသုတ် ရွေးချယ်ခံရသူများ လူတွေ့ဖြေဆိုရမည့် နေ့ရက်၊ အချိန်နှင့်နေရာစာရင်း

စဉ်	ဘာသာရပ်နယ်ပယ်	နေ့ရက်	အချိန်	ကာလ	နေရာ	မှတ်ချက်
၁	ဆေးပညာ	၁-၄-၁၅မှ ၂-၄-၁၅	၉:၀၀ နာရီ	၂ ရက်	ဆေးပညာသင်ကြားရေး ဗဟိုဌာန၊လေးထပ်ဆောင်၊ လမ်းမတော်၊ ရန်ကုန်မြို့	အဖွဲ့ ငါးဖွဲ့
၂	အင်ဂျင်နီယာ	၅-၄-၁၅မှ ၉-၁၅	၉:၀၀နာရီ	၅ ရက်	ပင်မဆောင်(၁)၊ အစည်းအဝေးခန်းမ၊ ရန်ကုန်နည်းပညာ တက္ကသိုလ်	
၃	ကွန်ပျူတာပညာ	၁-၄-၁၅မှ ၃-၄-၁၅	၉:၀၀ နာရီ	၃ ရက်	အခန်း(၂၀၂) တက္ကသိုလ်စိန်ရတု၊ ရန်ကုန်မြို့	
၄	မွေးမြူရေးနှင့် ဆေးကုသရေး	၁-၄-၁၅	၁၀:၀၀နာရီ	၁ ရက်	မွေးမြူရေးဆိုင်ရာ ဆေးတက္ကသိုလ်	
၅	စိုက်ပျိုးရေး	၁-၄-၁၅	၉:၀၀ နာရီ	၁ ရက်	အစည်းအဝေးခန်းမ၊ ရေဆင်းစိုက်ပျိုးရေး တက္ကသိုလ်၊ နေပြည်တော်	
၆	သစ်တော	၇-၄-၁၅	၁၀:၀၀ နာရီ	၁ ရက်	သစ်တောတက္ကသိုလ်၊ နေပြည်တော်(ရေဆင်း)	
၇	စီးပွားရေး	၂-၄-၁၅မှ ၃-၄-၁၅	၁၀:၀၀ နာရီ	၂ ရက်	အခန်း(၇)၊ ရန်ကုန် စီးပွားရေးတက္ကသိုလ်၊ ကမာရွတ်	
၈	ပညာရေး	၂-၄-၁၅မှ ၄-၄-၁၅	၉:၃၀ နာရီ	၃ ရက်	Learning Hub အပေါ်ထပ် ရန်ကုန် ပညာရေးတက္ကသိုလ်	
၉	ဝိဇ္ဇာဘာသာရပ်	၁-၄-၁၅	၁၀:၀၀ နာရီ	၁ ရက်	ပြခန်း၊ တက္ကသိုလ်စိန်ရတု၊ ရန်ကုန်မြို့	
၁၀	သိပ္ပံဘာသာရပ်	၁-၄-၁၅မှ ၃-၄-၁၅	၁၀:၀၀ နာရီ	၃ ရက်	အခန်းအမှတ်(၂၀၆)၊ တက္ကသိုလ်စိန်ရတု၊ ရန်ကုန်မြို့	
၁၁	အင်္ဂလိပ်စာနှင့် ဘာသာစကား	၁-၄-၁၅မှ ၃-၄-၁၅	၉:၀၀ နာရီ	၃ရက်	မြန်မာနိုင်ငံယူနက်စကို အမျိုးသားတော်မူခန်း၊ ရန်ကုန်နိုင်ငံခြားဘာသာ တက္ကသိုလ်၊ ရန်ကုန်မြို့	
၁၂	သတင်းအတတ် ပညာ	၁-၄-၂၀၀၅	၁၀:၀၀ နာရီ	၁ ရက်	အခန်းအမှတ် (၂၀၇)၊ တက္ကသိုလ်စိန်ရတု၊ ရန်ကုန်မြို့	
၁၃	ဥပဒေ	၄-၄-၁၅	၁၀:၀၀ နာရီ	၁ ရက်	အခန်း(၂၀၂)၊ တက္ကသိုလ် စိန်ရတု၊ ရန်ကုန်မြို့	
၁၄	ဟိုတယ်နှင့် ခရီးသွား	၂-၄-၁၅	၁၄:၀၀ နာရီ	၁ ရက်	ဟိုတယ်နှင့်ခရီးသွားလာရေး လုပ်ငန်းဝန်ကြီးဌာန၊ ဝန်ကြီးရုံး၊ နေပြည်တော်	
၁၅	ရေကြောင်း	၇-၄-၁၅	၁၀:၃၀ နာရီ	၁ ရက်	မြန်မာနိုင်ငံရေကြောင်း ပညာတက္ကသိုလ်	

စက်ရေတွင်း ခြောက်တွင်းဖွင့် ဆိုလာပြားနှင့် ဆက်စပ်ပစ္စည်းများပေးအပ်

တပ်ကုန်း မတ် ၂၇ နှစ်(၇၀)ပြည့် တပ်မတော်နေ့ကို ဂုဏ်ပြုသောအားဖြင့် နေပြည်တော် ကောင်စီနယ်မြေ တပ်ကုန်းမြို့နယ် ရွှေမြို့ကျေးရွာအုပ်စုအတွင်း စက် ရေတွင်းခြောက်တွင်း ဖွင့်ပွဲအခမ်း အနားကို မတ် ၂၆ ရက် နံနက် ၉ နာရီက ရွှေမြို့(အရှေ့)ကျေးရွာ စက် ရေတွင်း၌ ကျင်းပခဲ့ကြောင်း သိရသည်။

ယခုဖွင့်လှစ်လိုက်သော ရွှေမြို့ (အရှေ့) ကျေးရွာ၊ ရွှေမြို့(အနောက်) ကျေးရွာ၊ ဘူတာကျေးရွာ၊ ဘောဂ ကျေးရွာ၊ သရက်တောကျေးရွာ၊ ပင်းစု ကျေးရွာရှိ စက်ရေတွင်း ခြောက်တွင်း၏ အမျိုးအစားမှာ နှစ်လက်မစက်ရေတွင်း အနက် ပေ ၂၀၀၊ အလျား ငါးပေ၊ အနံ လေးပေအမြင့် ငါးပေ ရေစက်ရုံ ရေဂါလန် ၁၀၀၀ ဆုံရေကန်၊ ရေထွက် နှုန်းတစ်နာရီမှာ ဂါလန် ၁၀၀၀၊ ရေချိုများဖြစ်၍ ၂၀၁၄-၂၀၁၅ ဘဏ္ဍာ ရေးနှစ် နေပြည်တော်ကောင်စီ နယ်မြေ ကျေးလက်ဒေသဖွံ့ဖြိုး တိုးတက်ရေးဦးစီးဌာနမှ ပြည်ထောင်စု

ရန်ပုံငွေနှင့် စက်ရေတွင်းတစ်တွင်း လျှင် ကုန်ကျငွေ ၃ ဒသမ ၃၁ သန်းဖြင့် ကောင်းမြတ်အောင်ကျော် ကုမ္ပဏီက တာဝန်ယူဆောင်ရွက်ခဲ့ပြီး စက်ရေတွင်းများကို တာဝန်ရှိသူ တို့က ဖဲကြိုးဖြတ်ဖွင့်လှစ်ပေးခဲ့သည်။ အဆိုပါ စက်ရေတွင်းခြောက်တွင်းနှင့် ပတ်သက်သည့် အချက်အလက်များကို မြို့နယ်ကျေးလက်ဒေသဖွံ့ဖြိုးတိုးတက် ရေးဦးစီးဌာနမှ ကျေးရွာအုပ်စုအုပ်ချုပ်



ရေးမှူးအား လွှဲပြောင်းပေးအပ်ခဲ့ သည်။

ထို့နောက် ကင်မွန်းတန်းကျေးရွာ အုပ်စု ကင်မွန်းတန်း(အရှေ့) ကျေးရွာ မီးလင်းရေး ဆိုလာပြားနှင့် ဆက်စပ် ပစ္စည်းများ ပေးအပ်ပွဲအခမ်းအနား တွင် တစ်အိမ်ထောင်လျှင် ၈၀ ဝပ် ဆိုလာပြားတစ်ချပ်၊ ၆၅ အမ်ပီယာ ဘက်ထရီအိုးတစ်လုံး၊ ၃၀၀ ဝပ် အင်ဗာတာနှင့်ကွန်ထရိုလာတစ်ခု၊ LED မီးသီးနှစ်လုံး၊ မီးချောင်း တစ်ချောင်းတို့ကို မြို့နယ်အုပ်ချုပ် ရေးမှူးက ကျေးရွာအုပ်ချုပ်ရေးမှူးထံ လွှဲပြောင်းပေးအပ်ခဲ့သည်။ (တင်စိုးလွင်)

ပြည်တွင်းရေးရာ



တပ်မတော်ကာကွယ်ရေးဦးစီးချုပ် ဗိုလ်ချုပ်မှူးကြီးမင်းအောင်လှိုင် စစ်ရေးပြစစ်ကြောင်းကြီးများအား စစ်ဆေးစဉ်။ (သတင်းစဉ်)

★ ရှေ့ဖုံးမှ
၎င်းမှ စစ်ရေးပြစဉ်ကတည်းက လျှောက်
လမ်းဘေးဝဲ/ယာဘက်တွင် အမြဲစိမ်း
ပင်များ၊ ပုံဖော်ပင်များ၌ လျှပ်တစ်ပြက်
မီးရောင်စုံများ၊ မီးပြေးများကို
စနစ်တကျ တပ်ဆင်ထွန်းညှိထားရှိ
သည်။
ထို့နောက် နံနက် ၅ နာရီတွင်
၂၀၁၅ ခုနှစ် နှစ် (၇၀) ပြည့်
တပ်မတော်နေ့စစ်ရေးပြအခမ်းအနား၌
ပါဝင်ချီတက်ကြမည့် ယန္တရားတပ်ဖွဲ့
များ၊ တပ်မတော်(ကြည်း၊ ရေ၊ လေ)
စစ်သည်များ၊ တပ်မတော်(ကြည်း)
(အမျိုးသမီး) ကိုယ်စားပြု စစ်ရေးပြ

နွယ်၊ ညှိနှိုင်းကွပ်ကဲရေးမှူးကြီး၊ ရေ
လေ)၏ ဇနီး ဒေါ်မာမာဝေ၊ ကာကွယ်
ရေးဦးစီးချုပ်(ရေ)၏ဇနီး ဒေါ်ဝေမာမာ
ထွန်း၊ ကာကွယ်ရေးဦးစီးချုပ်(လေ)၏
ဇနီး ဒေါ်အေးအေးသန်း၊ ကာကွယ်ရေး
ဦးစီးချုပ်မှူးမှ တပ်မတော်အရာရှိကြီး
များ၏ ဇနီးများ၊ နေပြည်တော်တိုင်း
စစ်ဌာနချုပ် တိုင်းမှူး၏ဇနီးတို့က
ဂုဏ်ပြုပန်းကုံးများစွပ်၍ ကြိုဆိုကြ
သည်။
အလားတူ ကာကွယ်ရေးဦးစီးချုပ်မှူး
(ကြည်း)မှ အရာရှိ စစ်သည်မိသားစု
များ၊ နေပြည်တော်တိုင်းစစ်ဌာနချုပ်
နှင့် တပ်နယ်အသီးသီးတို့မှ အရာရှိ

ကွင်းကြီးအတွင်းရှိ အလေးပြခံစင်မြင့်၌
နေရာယူသည်။
ယင်းနောက် တပ်မတော်ကာကွယ်
ရေးဦးစီးချုပ်အား စစ်ကြောင်းကြီးများမှ
တပ်မတော်သားများနှင့် မြန်မာနိုင်ငံ
ရဲတပ်ဖွဲ့ဝင်များက အလေးပြုကြသည်။
ထို့နောက် တပ်မတော်ကာကွယ်ရေး
ဦးစီးချုပ်က မော်တော်ယာဉ်ဖြင့်
စစ်ရေးပြစစ်ကြောင်းကြီးများအား
စစ်ဆေးသည်။
ဆက်လက်၍ ပြည်ထောင်စုသမ္မတ
မြန်မာနိုင်ငံတော်အလံအား အလေးပြု
ကြရာ ဗဟိုစစ်တပ်အဖွဲ့က နိုင်ငံတော်
သီချင်းကိုတီးမှုတ်သည်။

ရေ၊ လေ) တပ်မတော်သားများနှင့်
မြန်မာနိုင်ငံရဲတပ်ဖွဲ့ဝင်များက သစ္စာ
လေးချက်ကို သံပြိုင်ညီညာရွတ်ဆိုကြ

အခေါ်များ ကွဲပြားပြီး လက်နက်ကိုင်ပဋိ
ပက္ခများ ပေါ်ပေါက်လာ၍ တပ်မတော်
သားများသည် အသက်ခန္ဓာများ
စွန့်လွှတ်ပေးဆပ်ပြီး ပြည်ထောင်စု
မပြိုကွဲရေး၊ အချုပ်အခြာအာဏာ
မဆုံးရှုံးရစေရေးအတွက် ကာကွယ်
စောင့်ရှောက်ခဲ့ရကြောင်း၊ ထို့အပြင်
ပြည်ပတရုတ်ဖြူတပ်များ၏ ကျူးကျော်
မှုကိုလည်း ပြည်သူလူထုနှင့်လက်တွဲပြီး
စစ်ဆင်ရေးကြီးများ ဆင်နွှဲတိုက်ထုတ်
ခဲ့ရကြောင်း၊ ထိုသို့ ပြည်ပကျူးကျော်မှု
များနှင့် ပြည်တွင်းဆူပူသောင်းကျန်း
မှုများ ချုပ်ငြိမ်းရေးအတွက် နေရာ
ဒေသအသီးသီးတွင် တပ်မတော်က
ဆင်နွှဲခဲ့သည့် စစ်ဆင်ရေးကြီးများသည်
သမိုင်းကြောင်းတွင် အထင်အရှားရှိခဲ့
သလို သမိုင်းအစဉ်အလာနှင့်အညီ
နိုင်ငံတကာတပ်မတော်များ၏ ကျင့်စဉ်
အတိုင်း ဝိုင်နက်နယ်မြေလုံခြုံရေး၊
တိုင်းပြည်တည်ငြိမ်အေးချမ်းရေးနှင့်
ပြည်သူလူထုအကျိုးစီးပွား ကာကွယ်
စောင့်ရှောက်ရေးတို့အတွက် ပြည်တွင်း
ပြည်ပ အန္တရာယ်မှန်သမျှကို
တပ်မတော်အနေဖြင့် တိုက်ထုတ်

ရေး၊ တိုင်းရင်းသားစည်းလုံးညီညွတ်မှု
မပြိုကွဲရေး၊ တိုင်းပြည်တည်ငြိမ်
အေးချမ်းရေးတို့အတွက် နိုင်ငံတော်
တာဝန်ကို လွှဲပြောင်းထမ်းဆောင်ပြီး
အခြေအနေအရပ်ရပ်ကို ထိန်းသိမ်း
ခဲ့ရကြောင်း။
တပ်မတော်သည် နိုင်ငံတော်
တည်ငြိမ်အေးချမ်းရေး၊ တိုင်းရင်းသား
စည်းလုံးညီညွတ်ရေးနှင့် လူမှုဘဝ
ဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်ရေး မူဘောင်(၃)ရပ်
ချမှတ်ပြီး နိုင်ငံတော်၏ နိုင်ငံရေး၊
အုပ်ချုပ်ရေး၊ စီးပွားရေးပြုပြင်ပြောင်း
လဲမှုလုပ်ငန်းစဉ်များတွင် ပူးပေါင်း
ပါဝင်ဆောင်ရွက်လျက်ရှိပါကြောင်း၊
ပြည်သူများ၏ လူမှုစီးပွားဘဝဖွံ့ဖြိုးတိုး
တက်ရေးအတွက် အခြေခံလိုအပ်ချက်
သည် တည်ငြိမ်အေးချမ်းရေးနှင့်
တရားဥပဒေစိုးမိုးရေးဖြစ်ကြောင်း၊
ထိုအချက်ကို အလေးထားပြီး
တပ်မတော်အပါအဝင် နိုင်ငံရေးပါတီ၊
လူပုဂ္ဂိုလ် အဖွဲ့အစည်းအသီးသီးတို့
တွင် အသိတရားရှိစွာဖြင့် ဝိုင်းဝန်း
ထိန်းသိမ်းပူးပေါင်းဆောင်ရွက်ရန်လို
ကြောင်း၊ ပြည်သူလူထုက ရွေးချယ်



ဗိုလ်ချုပ်မှူးကြီးမင်းအောင်လှိုင်၏ ဇနီး ဒေါ်ကြာကြာလှ စစ်ရေးပြစစ်ကြောင်းကြီးများအား ဂုဏ်ပြုပန်းကုံးစွပ်၍ ကြိုဆိုစဉ်။ (သတင်းစဉ်)

တပ်ခွဲ၊ မြန်မာနိုင်ငံရဲတပ်ဖွဲ့ဝင်များ၊
မြန်မာနိုင်ငံရဲတပ်ဖွဲ့(အမျိုးသမီး)
ကိုယ်စားပြု စစ်ရေးပြတပ်ခွဲတို့သည်
စစ်ရေးပြအခမ်းအနားသို့ စစ်ကြောင်း
ကြီးများအလိုက် သစ်တပ်စစ်ရေးပြ
ကွင်း၌ စတင်စုရုံးရောက်ရှိနေရာယူ
ကြပြီး စစ်ရေးပြအစီအစဉ်အတိုင်း
ဆောင်ရွက်ကြသည်။
စစ်ရေးပြမှူးကြီး ဗိုလ်မှူးချုပ်
ဖုန်းမြတ် ဦးဆောင်၍ နှစ်(၇၀)ပြည့်
တပ်မတော်နေ့ စစ်ရေးပြစစ်ကြောင်း
ကြီးများ စုရပ်စစ်ရေးပြကွင်းမှ
တပ်မတော်နေ့အခမ်းအနား ကျင်းပ
သည့် စစ်ရေးပြကွင်းကြီးဆီသို့ စတင်
ချီတက်လာချိန်မှစ၍ ဒုတိယသမ္မတ
ဦးဉာဏ်ထွန်း၏ ဇနီး ဒေါ်ခင်အေးမြင့်၊
တပ်မတော်ကာကွယ်ရေးဦးစီးချုပ်၏
ဇနီး ဒေါ်ကြာကြာလှ၊ ဒုတိယတပ်မတော်
ကာကွယ်ရေးဦးစီးချုပ် ကာကွယ်ရေး
ဦးစီးချုပ်ကြည်း၏ ဇနီး ဒေါ်သန်းသန်း

စစ်သည် မိသားစုများ၊ ဒေသခံမိဘ
ပြည်သူများကလည်း စစ်ကြောင်းကြီး
များ ချီတက်ရာလမ်းတစ်လျှောက်
သောင်းသောင်းဖြူဖြူဆိုကာ ဂုဏ်ပြု
ပန်းကုံးများစွပ်ကြသည်။
စစ်ကြောင်းကြီး ဝါးကြောင်းမှ
တပ်မတော်သားများနှင့် မြန်မာနိုင်ငံ
ရဲတပ်ဖွဲ့ဝင်များ စုစုပေါင်းအင်အား
၁၀၉၇ ဦးတို့သည် စုရပ်သစ်တပ်
စစ်ရေးပြကွင်းမှစတင်၍ သတ်မှတ်အစီ
အစဉ်အတိုင်း စစ်ရေးပြကွင်းကြီးဆီသို့
ချီတက်စဉ် ဇာတိသွေး ဇာတိမာန်
အပြည့်ဖြင့် စစ်ချီတေးများကို သံပြိုင်
ဟစ်ကြွေးသီဆိုကြပြီး စစ်ရေးပြ
ကွင်းကြီးအတွင်းသို့ ရောက်ရှိနေရာယူ
ကြသည်။
ထို့နောက် တပ်မတော်ကာကွယ်ရေး
ဦးစီးချုပ်သည် တပ်မတော်နေ့ စစ်ရေး
ပြအခမ်းအနားကျင်းပရာ စစ်ရေးပြ
ကွင်းကြီးသို့ ရောက်ရှိလာပြီး စစ်ရေးပြ

ယင်းနောက် ကျဆုံးလေပြီးသော
တပ်မတော်သားများအား အလေးပြု
ကြပြီး စစ်ကြောင်းကြီးများမှ (ကြည်း၊



ဒုတိယသမ္မတ ဦးဉာဏ်ထွန်း၏ ဇနီး ဒေါ်ခင်အေးမြင့် စစ်ရေးပြစစ်ကြောင်းကြီးများအား ဂုဏ်ပြုပန်းကုံးစွပ်၍ ကြိုဆိုစဉ်။ (သတင်းစဉ်)

သည်။
ထို့နောက် တပ်မတော်ကာကွယ်ရေး
ဦးစီးချုပ်က မိန့်ခွန်းပြောကြားရာတွင်
တပ်မတော်သည် တိုင်းရင်းသား
ပြည်သူများနှင့်အတူ အသက်၊ သွေး၊
ချွေးမြောက်မြားစွာ ပေးဆပ်ပြီး
လွတ်လပ်ရေးကို အရယူပေးခဲ့ရုံသာ
မက လွတ်လပ်ရေးကိုမဆုံးရှုံးရန်လည်း
ထိန်းသိမ်းကာကွယ်စောင့်ရှောက်ခဲ့ရ
ကြောင်း၊ လွတ်လပ်ရေးရပြီးချိန်မှ
စ၍ နယ်ချဲ့များအမွေပေးခဲ့သည့်
အချင်းချင်းမကျေနပ်မှု၊ မယုံကြည်မှု
များကြောင့် အယူဝါဒနှင့် အတွေး

ကာကွယ်စောင့်ရှောက်သွားမည်ဖြစ်
ကြောင်း။
တပ်မတော်သည် ပြည်ပကျူးကျော်မှု
နှင့် ပြည်တွင်းလက်နက်ကိုင်ပဋိပက္ခများ
ချုပ်ငြိမ်းရေးကိုသာမက အမျိုးသား
နိုင်ငံရေးတာဝန်များကိုပါ ထမ်းဆောင်
ခဲ့ရကြောင်း၊ ၁၉၅၈ ခုနှစ် နိုင်ငံရေး
အကျပ်အတည်းကာလ၊ ၁၉၆၂ ခုနှစ်
ပြည်ထောင်စုကြီးပြိုကွဲပြီး အချုပ်
အခြာအာဏာ ဆုံးရှုံးရမည့်အခြေအနေ
နှင့် ၁၉၈၈ ခုနှစ် မင်းမဲ့စရိုက်ဆန်
သည့် အရေးအခင်းကာလများတွင်
တပ်မတော်သည် ပြည်ထောင်စုမပြိုကွဲ

ခဲ့သည့် ပါတီစုံဒီမိုကရေစီစနစ်ကို
ဖော်ဆောင်ရာတွင် ပြည်သူ့အကျိုးကို
ရွေးရွေးသော မိမိတို့တပ်မတော်က
လည်း ဒီမိုကရေစီဖြစ်ထွန်းမှုကို
လိုလားပြီး အစဉ်အမြဲထိန်းကျောင်း
ဆောင်ရွက်သွားမည်ဖြစ်သည်အပြင်
ခိုင်မာလာအောင် ဆောင်ရွက်သွား
မည်ဖြစ်ကြောင်း။
နိုင်ငံတော်အနေဖြင့်လည်း ပါတီစုံ
ဒီမိုကရေစီစနစ်နှင့်အတူ တိုင်းပြည်၏
စီးပွားရေး ဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်စေရန်
ဈေးကွက်စီးပွားရေးစနစ်ကို ဖော်ဆောင်
စာမျက်နှာ ၉ သို့ *



နှစ်(၇၀)ပြည့် တပ်မတော်နေ့စစ်ရေးပြအခမ်းအနားတွင် ယန္တရားတပ်ဖွဲ့ ချီတက်လာစဉ်။ (သတင်းစဉ်)

ပြည်တွင်းရေးရာ

*** စာမျက်နှာ ၈ မှ**
 ကျင့်သုံးလျက်ရှိကြောင်း၊ ဈေးကွက် စီးပွားရေးစနစ်နှင့်အညီ နိုင်ငံပိုင် ကဏ္ဍများကို လျှော့ချပြီး ပုဂ္ဂလိကပိုင် ကဏ္ဍများ၊ ဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်ရေးအတွက် ဆောင်ရွက်လျက်ရှိသည့်အပြင် စီးပွားရေးပတ်ဆို့ ဟန့်တားမှုများကိုလည်း ဖယ်ရှားဖြေလျှော့ပေးနိုင်ရေး ဆောင်ရွက်ခဲ့ကြောင်း၊ တိုင်းပြည်၏စီးပွားရေးနှင့် ပြည်သူ့လူထု၏ လူမှုစီးပွားဘဝ ဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်ရေးအတွက် ဈေးကွက် စီးပွားရေးဖော်ဆောင်မှု ခိုင်မာအားကောင်းရန် မိမိတို့တပ်မတော်အနေဖြင့် ကာကွယ်လုပ်ဆောင်သွားမည်ဆိုသည်ကို အခိုင်အမာပြောကြားလိုကြောင်း။

ပြည်သူ့လူထု၏ ပကတိလိုအပ်ချက်သည် အေးအေးချမ်းချမ်းနေထိုင်လုပ်ကိုင်စားသောက်ပြီး စိတ်ချမ်းသာ၊ ကိုယ်ချမ်းသာဖြင့် မိမိတို့၏ဘဝ ဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်ရေးပင်ဖြစ်ကြောင်း၊ တစ်နည်းအားဖြင့် နိုင်ငံတော်တည်ငြိမ်အေး

ရမည်ဖြစ်ကြောင်း၊ ထို့အပြင် တိုင်းပြည်စဉ်ဆက်မပြတ် ဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်ရေးအတွက် ရင်းနှီးမြှုပ်နှံမှုနှင့် လူသားအရင်းအမြစ် ဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်ရေးများ ဆောင်ရွက်သကဲ့သို့ ခြိုးခြံချွေတာရေးကိုလည်း ဆောင်ရွက်ရန်လိုအပ်ကြောင်း၊ အထူးသဖြင့် ရေသယံဇာတ၊ သစ်တောသယံဇာတ၊ စွမ်းအင်နှင့် လျှပ်စစ်စသည့် သဘာဝအရင်းအမြစ်များကို သားစဉ်မြေးမြစ်များအထိ အကျိုးရှိစွာ သုံးစွဲနိုင်ရန် ကောင်းမွန်သောအစီအမံများ ချမှတ်ပြီး ထိန်းသိမ်းကာကွယ်ဆောင်ရွက်ရမည် ဖြစ်သကဲ့သို့ ကာကွယ်ရေးစွမ်းအား တည်ဆောက်သည့်နေရာတွင်လည်း စားသောက်နေထိုင်ရေးမှစ၍ ငွေကြေး၊ ရုပ်ဝတ္ထု၊ ပစ္စည်းပိုင်းဆိုင်ရာများကို ခြိုးခြံချွေတာအလေအလွင့်မရှိစေရေး အကျိုးရှိရှိ သုံးစွဲရန်လိုအပ်ကြောင်း၊ မိမိကိုယ်ကို ခြိုးခြံချွေတာခြင်းဖြင့်လည်း ရဲဘော်တို့အနေဖြင့် ကျန်းမာရေးကို ထိခိုက်



နှစ်(၇၀)ပြည့် တပ်မတော်နေ့ စစ်ရေးပြအခမ်းအနားသို့ တက်ရောက်လာကြသူများကို တွေ့ရစဉ်။ (သတင်းစဉ်)



နှစ်(၇၀)ပြည့် တပ်မတော်နေ့ စစ်ရေးပြအခမ်းအနားသို့ နိုင်ငံခြားသံရုံးများမှ စစ်သံမှူးများ တက်ရောက်ကြစဉ်။ (သတင်းစဉ်)

ချမ်းရေးနှင့် လူမှုစီးပွားဘဝ ဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်ရေးကသာလျှင် ပြည်သူတို့၏ ပကတိလိုအပ်ချက်နှင့် ဆန္ဒအမှန်ပင်ဖြစ်ကြောင်း၊ ပြည်သူတို့၏ ဆန္ဒအမှန်နှင့် လိုလားချက်ကို ဖြည့်ဆည်းဆောင်ရွက်ရာတွင် မိမိတို့တပ်မတော် သားများအနေဖြင့် အစိုးရလွှတ်တော်၊ နိုင်ငံရေးပါတီ အဖွဲ့အစည်းများ၊ ပြည်သူများနှင့်ပူးပေါင်းပြီး စည်းကမ်းဥပဒေများနှင့်အညီ အကောင်အထည်ဖော် ဆောင်ရွက်သွားကြ

စေသည့် အသောက်အစား အပျော်အပါးများကို ရှောင်ရှားနိုင်ပြီး တိုင်းပြည်အကျိုး၊ တပ်မတော်အကျိုးကို ဆတတ်ထမ်းပိုး သယ်ပိုးဆောင်ရွက်နိုင်မည်ဖြစ်ကြောင်း။

မိမိတို့နိုင်ငံသည် ပြည်ထောင်စုနယ်မြေအတွင်း ဒေသအသီးသီးတွင် တိုင်းရင်းသားအားလုံး စုစည်းနေထိုင်ကြသည့် ပြည်ထောင်စုနိုင်ငံဖြစ်သကဲ့သို့ အိမ်နီးနားချင်း နိုင်ငံများနှင့်လည်း တိကျသော နယ်မြေနယ်နိမိတ်များ

သတ်မှတ်ပိုင်းခြားထားပြီးဖြစ်ကြောင်း၊ တိုင်းရင်းသားအားလုံးကိုလည်း တူညီသည့် အခွင့်အရေးများ ပေးထားပြီးဖြစ်ကြောင်း၊ အုပ်ချုပ်မှုလွယ်ကူစေရန် ရပ်ကွက်၊ ကျေးရွာ၊ မြို့နယ်၊ ခရိုင်၊ ပြည်နယ်တိုင်းဒေသကြီးများ သတ်မှတ်ထားသကဲ့သို့ ကိုယ်ပိုင်အုပ်ချုပ်ခွင့်ရ တိုင်း၊ ဒေသများလည်း ခွဲဝေပေးထားပြီးဖြစ်ကြောင်း၊ ပြည်နယ်နှင့် တိုင်းဒေသကြီးအားလုံးကိုလည်း ဥပဒေနှင့်အညီ တူညီသော အဆင့်အတန်း (Status)

များ သတ်မှတ်ပေးထားပြီးဖြစ်ကြောင်း၊ နိုင်ငံတော်၏ ပိုင်နက်နယ်မြေအတွင်း မည်သည့်ဒေသတွင်မဆို မှီတင်းနေထိုင်ကြသည့် တိုင်းရင်းသားများ၏ အခွင့်အရေးရပိုင်ခွင့်များနှင့်ပတ်သက်

၍ နိုင်ငံသား တိုင်းရင်းသားအားလုံးကို ဖွဲ့စည်းပုံအခြေခံဥပဒေ အခန်း(၈)ပါ “နိုင်ငံသား၊ နိုင်ငံသားများ၏ မူလအခွင့်အရေးနှင့် တာဝန်များ” အတိုင်း တန်းတူရရှိခံစားစေပြီးဖြစ်ကြောင်း၊ တိုင်းရင်းသားအားလုံးသည် ပြည်ထောင်စုအတွင်း ဘယ်နေရာဘယ်ဒေသမှာပဲနေနေ အုပ်ချုပ်မှုအရ သော်လည်းကောင်း၊ ဥပဒေအရသော်လည်းကောင်း တူညီသောအခွင့်အရေးများကို ရရှိခံစားနေကြရမည်ဖြစ်သည့် အတွက် ပြည်ထောင်စုကြီး ဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်ရေးကိုသာရွေးချယ်ပြီး အမြင်မတူညီမှုများကို ညှိနှိုင်းဆွေးနွေးအဖြေရှာ၊ တစ်ဦးနှင့်တစ်ဦး အပြန်အလှန်အမှီသဟဲပြု၊ သဟဇာတဖြစ်သည့် လူ့အဖွဲ့အစည်းတစ်ခုဖြစ်အောင် ပူးပေါင်းဆောင်ရွက်သွားရန် လိုအပ်ကြောင်း။

ဒီမိုကရေစီကို အောင်မြင်ရန် အကောင်အထည်ဖော်ရာတွင် နိုင်ငံတည်ငြိမ်အေးချမ်းရေးသည် အရေးကြီးသည့် ကိစ္စရပ်တစ်ခုဖြစ်ကြောင်း၊ လက်နက်ကိုင်ပဋိပက္ခများ ချုပ်ငြိမ်းပပျောက်ရေးအတွက်ဆိုလျှင် ဒီမိုကရေစီစနစ်နှင့်အညီ ငြိမ်းချမ်းရေးလုပ်ငန်းစဉ်များကို ဥပဒေဘောင်အတွင်းမှ ပိုင်းဝန်းညှိနှိုင်းဆွေးနွေးအဖြေရှာမှသာ တူညီသော ရည်မှန်း

ချက်ကို ရောက်ရှိနိုင်မည်ဖြစ်ကြောင်း၊ ဒီမိုကရေစီစနစ်သည် လက်နက်ကိုင်ဖိအားပေးမှုမရှိကြောင်း၊ စည်းကမ်းနှင့်အညီ ငြိမ်းချမ်းသည့် နည်းလမ်းဖြင့်သာ လုပ်ဆောင်ရမည်ဖြစ်ကြောင်း၊ မင်းမဲ့စရိုက်ဆန်စွာ ဥပဒေဘောင်ကို ကျော်လွန်ဆောင်ရွက်မှုများသည် ဒီမိုကရေစီလမ်းကြောင်းက သွေဖည်သွားစေကြောင်း၊ လက်နက်ကိုင်တိုင်းရင်းသား အဖွဲ့အစည်းအားလုံးသည် ညီအစ်ကိုရင်းချာ မိသားစုစိတ်ဓာတ်ဖြင့် တစ်ဦးနှင့်တစ်ဦး ယုံယုံကြည်ကြည်ညှိနှိုင်းဖြေရှင်းကြရန် လိုအပ်ကြောင်း၊ နိုင်ငံရေးအမြင် ကွဲလွဲခြားနားမှုများကို လက်နက်ကိုင်နည်းဖြင့် ဖိအားပေးရယူရန် ကြိုးပမ်းမှုများသည် နိုင်ငံတော် တည်ငြိမ်အေးချမ်းရေး၊ တရားဥပဒေစိုးမိုးရေးနှင့် ဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်မှုများကို ထိခိုက်ပျက်စီးစေခြင်းကြောင့် တပ်မတော်အနေဖြင့် လက်ခံမည်မဟုတ်ကြောင်း။

ပါတီနိုင်ငံရေးကို ဦးစားပေးလွန်းလျှင် နိုင်ငံတည်ငြိမ်မှု မရှိနိုင်ကြောင်း၊ ကမ္ဘာ့နိုင်ငံအချို့၏ ဖြစ်ရပ်များက သာဓကပြုပြီးဖြစ်ကြောင်း၊ အမျိုးသားရေးဝါဒကို အစွန်းရောက်စွာ ကျင့်သုံးလျှင်လည်း နိုင်ငံတော်တည်ငြိမ်မှုကို အခက်တွေ့စေမည် ဖြစ်ကြောင်း။

စာမျက်နှာ ၁၀ ကော်လံ ၁ သို့



တပ်မတော်(ကြည်း)(အမျိုးသမီး) အလံကိုင်တပ်ဖွဲ့၊ ဒိုက်တင်အလေးပြုစဉ်။ (သတင်းစဉ်)



တိုက်ခိုက်ရေးလေယာဉ်များ အလေးပြုသန်းကြစဉ်။ (သတင်းစဉ်)

ပြည်တွင်းရေးရာ

တာဝန်ကိုယ်စီ ရှိပေလိမ့်မည်

မေး/ရေး-ရဲခေါင်ညွန့်၊ တတ်ပုံ-ဖိုးထောင်

၂၀၀၀ ပြည့်နှစ်ကတည်းက စတင်ဖွင့်လှစ်ခဲ့ပြီး ၂၀၁၁ ခုနှစ်နောက်ပိုင်းမှစ၍ ပြည်ပခရီးသွားလုပ်ငန်းများပိုမိုဖွံ့ဖြိုးလာသော ငွေဆောင်သို့ နိုင်ငံခြားသား ဧည့်သည်များ နှစ်စဉ်တိုးတက်များပြားစွာ ဝင်ရောက်လာနေပေသည်။

ကိုထွန်းထွန်းအောင် (၂၃) နှစ် ငွေဆောင်မြို့

(၅)နှစ်သားကတည်းက ငွေဆောင် ရောက်တယ်။ အမေဆုံးတော့ ကျောင်းထွက်ပြီး အလုပ်လုပ်တယ်။ ဆန်နီပါရာဒိုက်ဟိုတယ်မှာ ၂၀၁၁ ခုနှစ် လောက်ကပါ။ အရင်က ဒီဒေသမှာ စိုက်ပျိုးရေးနဲ့ ရေလုပ်ငန်းလုပ်တဲ့သူ များတယ်။ မွေးမြူရေးတော့ နည်း တယ်။ ကျွန်တော်ရောက်တုန်းက ကမ်းခြေမှာပါ ပိုက်ဆွဲတို့ ဘာတို့ လုပ်တယ်။ အခုတော့ ၂၀၁၃ ခုနှစ် လောက်ကစပြီး အခြေအနေက ပြောင်းသွားပြီ။ သိပ်မလုပ်ကြတော့ဘူး။



ဦးလှမြင့်



ကိုဝင်းထွဋ်



ကိုထွန်းထွန်းအောင်

ဒီမှာက ဧည့်သည်အလွန်များတော့ ဧည့်သည်တွေက ရေကူးတယ်။ အပျင်းပြေ ဆိုင်ကယ်စီးကြတယ်။ အေးအေးချမ်းချမ်းနေချင်တဲ့ လူတွေ ရှိမှာပဲ။ လှနေမယ်။ လမ်းလျှောက် မယ်ပေါ့။ ဒီလိုလူတွေအတွက် အနှောင့်အယှက်တော့ဖြစ်နိုင်တယ်။ ဒါပေမယ့် အဲဒီလိုစီးတာကို ကြည့်နူးပြီး ငေးနေတဲ့ လူလည်းရှိတာပဲ။ ဒီလို လေးဘီးစီးတဲ့အပေါ်မှာ အမှတ်တရ ပီဒီယိုဓာတ်ပုံရိုက်တဲ့လူလည်း ရှိတာ ပဲ။ ငွေဆောင်ကမ်းခြေက ၉ မိုင်ကျော် ရှိတယ်။ ရေထဲမှာ စပိဘုတ်စီးတယ် ဆိုတာ လူတိုင်းမစီးနိုင်ဘူး။ ဈေးကြီး တယ်။ အဆင့်ခွဲပြီး စက်တပ်ယာဉ် မဝင်ရ သတ်မှတ်ရင်တော့ ကောင်း မယ်။ ငွေဆောင်မှာက ချောင်းသာနဲ့ ယှဉ်ရင် အခက်အခဲတွေရှိတယ်။

ကမ်းခြေဆင်းဖို့ လမ်းမရှိဘူး။ ချောင်းသာက ပိုမိုလောက်ပိုရှိတာကို ကမ်းခြေဆင်းဖို့ လမ်းလေးတွေရှိ တယ်။ ငွေဆောင်က ၉ မိုင်လောက် ရှိတယ်။ ဟိုတယ်မှာ မတည်းနိုင်တဲ့ လူတွေအတွက် ကမ်းခြေဆင်းဖို့ အခက်အခဲရှိတာပေါ့။ silver view နဲ့ ယုဇနကြားဆို လမ်းကြီးရှိတယ်။ ခြံခတ်လိုက်တယ်။ ကမ်းခြေဆင်းစရာ မရှိဘူး။ ကမ်းခြေမျက်နှာပြင်ကို ဆင်းဖို့ ၁၀ ပေလောက်ပဲဖြစ်ဖြစ် လမ်းလေးတွေ လုပ်ပေးသင့်တယ်။ လက်ရှိ ကမ်းခြေဆင်းလို့ရတာက ချစ်သူများကျွန်းလမ်းနဲ့ ဆန်နီပါရာ ဒိုက်လမ်းပဲရှိတယ်။ တစ်လမ်းနဲ့ တစ်လမ်းလည်း ၆ မိုင်လောက် ကွာတယ်။ ကြားထဲမှာ ဟိုတယ်တွေက အပြည့်ကာထားတာ။ ဒီမှာက ဟာသာတ

မှာထက် လုပ်ငန်းကိုင်ငန်း ပိုကောင်း ပါတယ်။ အဆင်ပြေပါတယ်။ ငွေဆောင်က ခရီးသွားလုပ်ငန်း တော်တော်တိုးတက်လာတယ်။ ခရီးသွားတစ်ဦး (ယာဉ်အမှတ် 5G-8896) စက်တပ်ယာဉ်နဲ့ပတ်သက်ပြီး ဒီမှာ က သောင်ပြင်ကျယ်တယ်။ ဟိုတယ် ဧရိယာကလည်း ကျယ်တယ်ဆိုတော့ အန္တရာယ်တော့ မရှိသေးဘူးပေါ့။ ကျွန်တော်အမြင်ပြောရရင် စက်တပ် လေးဘီးယာဉ်ကိုစီးချင်တဲ့ ဧည့်သည် လည်းရှိမှာပါ။ ဧည့်သည်တွေ လွတ်လွတ်လပ်လပ်၊ နားနားနေနေ နေတဲ့နေရာမှာ ဆိုင်ကယ်ကြောင့် စိတ်အနှောင့်အယှက်ဖြစ်ရတာမျိုး မကောင်းဘူးပေါ့။ ဘောလုံးကစား နေရင်း ဆိုင်ကယ်သံကြားနေရ



ရင်ကို ရပ်နေရတယ်။ ကြောက်နေရ တယ်။ စိုးရိမ်တယ်လေ။ စက်တပ် ယာဉ်ကတော့ မရှိတာပိုကောင်းတယ်။ ကျွန်တော်က ရှမ်းပြည်နယ်ကပါ။ မိသားစုနဲ့ အပန်းဖြေခရီးထွက်တာ ပေါ့။ ငွေဆောင်ကို ပထမဆုံးအကြိမ် ရောက်ဖူးတာပဲ။ အဆင်ပြေတယ်။ ဆိုင်ကယ်ကြောက်ရတာ တစ်ခုပဲ။ နားလည်း နားအေးတယ်။ ဒုတိယ ငလီလိုပါပဲ။ ရေကလည်း သန့်တယ်။ လူနည်းတယ်။ နားနားနေနေ နေလို့ ကောင်းတယ်။ ချောင်းသာကတော့ လူများတယ်။ အချို့က high speed နဲ့ကိုစီးတာ။ တချို့ဧည့်သည်တွေ ဧည့်သည်ပဲ။ အရမ်းကြီးစီးတယ်။ ကမ်းခြေဧရိယာ သတ်မှတ်ပြီး ယာဉ် မဝင်ရတဲ့နေရာဆိုပြီး သတ်သတ် မှတ်မှတ်လုပ်ပေးသင့်တယ်။ ကျွန်တော် တို့ကတော့ ကြောက်တယ်။ လုံးဝကြီး နောက်လွန်းတာပေါ့။ နောက်နှစ် လည်း ဒီကဲ့ပဲ လာဖြစ်မယ်။

ဦးလှမြင့် ငွေဆောင်မြို့၊ အမှတ် (၄) ရပ်ကွက် ဘူးကွဲကြီးကျေးရွာ

ဟိုတုန်းကတော့ ဒီဒေသတွေမှာ ၂၀၁၁ အထိ လမ်းပန်းဆက်သွယ်ရေး မကောင်း သေးဘူး။ ၂၀၁၄၊ ၂၀၁၅ မှာတော့ လမ်းပန်းဆက်သွယ်ရေး ပိုကောင်းလာတယ်။ လမ်းကောင်းလာ လို့လည်း ဒီလိုကုန်စုံဆိုင်တွေ တည်နိုင်တာပါ။ ဒီဘူးကွဲကျေးရွာ ငွေဆောင်-ချောင်းသာ လမ်းပန်း ဆက်သွယ်ကူးလူးမှု လွယ်သွားတယ်။ ဒီကနေ ပုသိမ်ကိုဆိုလည်း သွားလာ ရေး တော်တော်ကောင်းသွားပြီ။ ဒီနေရာ ဒေသက အရင်တုန်းကတော့ လယ်လုပ်တယ်။ ကမ်းနားဘက်ဆင်း ပြီး ငါးရှာတယ်။ ငါးပိတို့၊ ဘာတို့ လုပ်တာပေါ့။ လူနေမှုစနစ်မှာ ၇၅ ရာခိုင်နှုန်းလောက် ပြောင်းသွားပြီ။

တိုက်တာတွေနဲ့ ဖြစ်လာတယ်။ ၂၅ ရာခိုင်နှုန်းလောက်ကတော့ ငါးရှာ တုန်းပေါ့။ ကုန်စုံဆိုင်လေးတွေ အများကြီးဖြစ်လာတယ်။ အရင်လို သွပ်မိုးညှိထောင် ထက်ပိုလာပြီ။ ရပ်ကွက်ထဲမှာ လမ်းပန်းဆက်သွယ် ရေးတော့ နည်းနည်းလိုသေးတာပေါ့။ အရင်လေးငါးနှစ်ကဆို အိမ်ခြေ ၁၀၀ ကျော်ကျော်ပဲရှိတယ်။ အခုဆို အိမ်ခြေ ၂၀၀ လောက် ဖြစ်လာပြီဆို တော့ ကျောင်းသားအင်အား တိုးလာတယ်။ အလယ်တန်းအဆင့် စာသင်ကျောင်းလောက် ရှိလာမယ်ဆို ပိုအဆင်ပြေတာပေါ့။ အခုဆို ဒီရွာ ဒီဒေသကတင်မဟုတ်ဘဲ ဒီမှာ အလုပ်ကောင်းတဲ့အတွက် ဧရာဝတီ တိုင်းဒေသကြီးထဲက ရွှေ့ပြောင်း အလုပ်သမား တော်တော်များများ ရှိလာပြီ။ ခရီးသွားလုပ်ငန်းက ၂၀၁၁ စီးခွင့်မပေးတာတော့ တစ်ဖက်အစွန်း ရောက်လွန်းတာပေါ့။ နောက်နှစ် လည်း ဒီကဲ့ပဲ လာဖြစ်မယ်။

ငွေဆောင်ကမ်းခြေသည် ရန်ကုန် မြို့၏အနောက်ဘက် မိုင်(၁၄၀) အကွာခန့်တွင်တည်ရှိပြီး ၂၀၀၀ ပြည့်နှစ်ကတည်းက ဖွင့်လှစ်ခဲ့သည်။ ငွေဆောင်ကမ်းခြေသည် မြောက် ဘက် ဇီးမော်ရွာမှ တောင်ဘက် မကျီးမော်ရွာအထိ ရှည်လျားသော ကမ်းခြေရှိခြင်း၊ သန့်ရှင်းမှုရှိခြင်း စသည့် ဝိသေသလက္ခဏာများစွာကို လည်း ပိုင်ဆိုင်ထားသည်။ ထိုဝိသေသ လက္ခဏာများကို ထိန်းသိမ်း၍ ပိုမို ကောင်းမွန်စေရန်၊ ခရီးသွားလုပ်ငန်း ပိုမိုဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်စေရန် အတွက် ဒေသခံအစိုးရနှင့် ဒေသခံပြည်သူများ ညှိနှိုင်း၍ အားထုတ်ဆောင်ရွက် ရပေလိမ့်မည်။

Telematics စနစ်နှင့်ပတ်သက်၍ ဂျာနယ်အချို့နှင့် လူမှုကွန်ရက်စာမျက်နှာအချို့တွင် မှားယွင်းဖော်ပြနေ

ရန်ကုန် မတ် ၂၇ Telematics စနစ်တပ်ဆင်မှုနှင့် ပတ်သက်ပြီး သတင်းဂျာနယ်အချို့နှင့် လူမှုကွန်ရက်စာမျက်နှာအချို့တွင် မှားယွင်းဖော်ပြမှုများရှိကြောင်း ရန်ကုန်-မန္တလေးအမြန် လမ်းပြုပြင်ထိန်းသိမ်းရေးအဖွဲ့မှ သိရသည်။ အဆိုပါစနစ်နှင့်ပတ်သက်ပြီး ဝန်ဆောင်ပေးမည့် ကုမ္ပဏီသို့ ကျပ်နှစ်သောင်းနှင့် ဝန်ကြီးဌာနသို့ ကျပ် ငါးထောင် စုစုပေါင်းတစ်လလျှင် ကျပ်နှစ်သောင်းခွဲ ပေး ဆောင်ရမည်ဟု မှားယွင်းစွာဖော်ပြနေခြင်းဖြစ်သည်။ ထို Telematics စနစ်အတွက် အမှန်မှာ ဝန်ဆောင်မှု လုပ်ဆောင်ပေးသည့်ကုမ္ပဏီထံသို့ တစ်လလျှင် ကျပ်

နှစ်သောင်းသာပေးဆောင်ရမည်ဖြစ်ပြီး ဆောက်လုပ်ရေး ဝန်ကြီးဌာနသို့ပေးသွင်းရန် ကောက်ခံမှုမရှိကြောင်းကို ရန်ကုန်-မန္တလေးအမြန်လမ်း ပြုပြင်ထိန်းသိမ်းရေးအဖွဲ့မှ သိရသည်။ ထိုအမြန်လမ်းမကြီးပေါ်တွင် အန္တရာယ်ကင်းရှင်း ရေးနှင့် လုံခြုံရေးဆောင်ရွက်နိုင်သည့် Telematics စနစ် ကို အမြန်လမ်းမကြီးအသုံးပြုသွားလာနေသော ခရီးသည် တင်အဝေးပြေး မော်တော်ယာဉ်ကြီးများနှင့် ခွင့်ပြုကုန် စည်တင် ကုန်တင်ယာဉ်ကြီးများ(ဝင်ရိုး ၃ ခုပါ) ၁၀ ဘီး အထိ) ယာဉ်စည်းကမ်း လမ်းစည်းကမ်းထိန်းသိမ်းနိုင်ရေး၊ ယာဉ်မတော်တဆမှုများ ထိန်းချုပ်လျှော့ချနိုင်ရေးအတွက်

ဆောင်ရွက်သွားမည်ဟု သိရသည်။ ထိုစနစ်အတွက် စက်တပ်ဆင်မှုကို လာမည့်ဧပြီလ အတွင်း အပြီးဆောင်ရွက်သွားမည်ဖြစ်ပြီး ယာဉ်တစ်စီး တစ်လလျှင် ကျပ်နှစ်သောင်းသာကျသင့်ကာ တစ်နှစ်စာ အတွက် ကျပ်နှစ်သိန်းလေးသောင်းကို ကြိုတင်ပေးသွင်း ရမည်ဖြစ်ကြောင်း၊ မေ ၁ ရက်မှ စတင်ကာ Telematics စနစ်တပ်ဆင်မှုမရှိသော အဆိုပါယာဉ်ကြီးများကို အမြန် လမ်းပေါ် အသုံးပြုမောင်းခွင့်ခွင့်ပြုတော့မည်မဟုတ် ကြောင်း ဆက်လက်သိရသည်။ (၆၈၀)

ပြည်တွင်း၊ ပြည်ပရေးရာ

ဘင်္ဂလားဒေ့ရှ် ဘုရားပွဲကျင်းပစဉ် လူနင်းခံရမှုကြောင့် ၁၀ ဦးသေဆုံး

ဒါကာ မတ် ၂၇

ဘင်္ဂလားဒေ့ရှ်နိုင်ငံ နာရာယန်ဂျိမ်းမြို့ရှိ ဘာသာရေး အထွတ်အမြတ်ပြုရာနေရာတွင် ရိုးရာထုံးစံအရ ဘုရားပွဲတော် ကျင်းပနေချိန်အတွင်း လူအများစုပြုတ်တီးမှုကြောင့် လူနင်းခံရသူ ဘုရားပွဲအရီးသည် ၁၀ ဦးထက် မနည်း သေဆုံးရကြောင်း ဒေသဆိုင်ရာ သတင်းဌာနများက မတ် ၂၇ ရက်တွင် သတင်းထုတ်ပြန်သည်။

ဟိန္ဒူဘုရားပွဲအများစုသည် ရိုးရာဘာသာရေး ထုံးစံအရ အရ ဝတ်ပြုဆုတောင်းရန် မြစ်ကမ်းပါး၌ ရေချိုးဆင်းခဲ့ကြကြောင်း၊ ရေချိုးဆင်းရာ ၁၆ ခုသာရှိပြီး ဘုရားပွဲများမှာ အလွန်များပြားသဖြင့် တစ်ဦးပေါ်တစ်ဦး တက်နင်းမိကြရာမှ လူသေဆုံးမှု ဖြစ်ပေါ်ရခြင်းဖြစ်ကြောင်း ရဲတပ်ဖွဲ့က ဘင်္ဂလားဒေ့ရှ် ရုပ်မြင်သံကြားဌာနသို့ ပြောကြားသည်။

ဘင်္ဂလားဒေ့ရှ်နိုင်ငံ၌ နှစ်စဉ်ကျင်းပသော ဟိန္ဒူ

ဘာသာရေးပွဲတော်များအနက် အစည်ကားဆုံး ဘုရားပွဲ ဖြစ်သည့် အက်စတာမိစနန်းဘုရားပွဲတွင် မတော်တဆမှု ဖြစ်ပွားခြင်းဖြစ်သည်။

ဘင်္ဂလားဒေ့ရှ်နှင့် အိမ်နီးချင်းနိုင်ငံများမှ ဘုရားပွဲ အရီးသည် တစ်သန်းခန့်လာရောက်လေ့ရှိကြပြီး မြို့တော် ဒါကာ တောင်ဘက် ကီလိုမီတာ ၂၀(၁၂မိုင်)အကွာ လန်ဂယ်ဘန်ဒေသရှိ ဗြဟ္မပုတ္တရမြစ်အတွင်း ဝတ်ပြု ဆုတောင်းသည့် ထုံးစံလေ့ကို ဆောင်ရွက်လေ့ရှိကြသည်။

လူနင်းခံရမှုကြောင့် သေဆုံးရသူများမှာ အမျိုးသမီး ခုနစ်ဦးနှင့် အမျိုးသားသုံးဦးတို့ဖြစ်ကြပြီး ၎င်းတို့အားလုံးမှာ အသက် (၅၀)ကျော်အရွယ်ရှိသူများ ဖြစ်ကြကြောင်း၊ လူအများအပြား ထိခိုက်ဒဏ်ရာရရှိကြောင်း ရဲတပ်ဖွဲ့က ပြောကြားသည်။

ဝီတီအိုင်။



အမျိုးသားပညာရေးဥပဒေပြင်ဆင်ရေး ဆန္ဒပြမှုအပေါ် ရှင်းလင်းထိန်းသိမ်းခြင်းအား ကန့်ကွက်ကြောင်း ဆန္ဒထုတ်ဖော်

ရန်ကုန် မတ် ၂၇

ရန်ကုန်မြို့ သိမ်ကြီးဈေးခုံးကျော်တံတားအနီးတွင် လူမှုအဖွဲ့အစည်းအချို့နှင့် ကျောင်းသားအဖွဲ့တို့သည် ယနေ့နံနက် ၁၀ နာရီခန့်က အမျိုးသားပညာရေးဥပဒေ ပြင်ဆင်ရေး ဆန္ဒပြမှုအပေါ် ရှင်းလင်းထိန်းသိမ်းခြင်း အား ကန့်ကွက်ကြောင်းဆန္ဒထုတ်ဖော်ခြင်းကို ခွင့်ပြုချက် ရယူခြင်းမရှိဘဲ ပြုလုပ်ခဲ့သည်။

ထိုသို့ ဆန္ဒထုတ်ဖော်ရာတွင် လူမှုအဖွဲ့အစည်းအချို့မှ အင်အား ၃၇ ဦးခန့်သည် နံနက် ၁၀ နာရီခန့်က ရန်ကုန်မြို့ ပန်းဘဲတန်းမြို့နယ်ရှိ သိမ်ကြီးဈေးခုံးကျော် တံတားအနီးတွင် စုဝေးခဲ့ကြပြီး အနော်ရထာလမ်းနှင့် ရွှေတိဂုံဘုရားလမ်းဆုံမှ ရွှေဘုံသာလမ်းဆုံအထိ ဝီနိုင်စေ

လက်ကိုင်ပို့စတာသုံးခုကိုင်ဆောင်၍ လမ်းလျှောက်ဆန္ဒ ထုတ်ဖော်ခဲ့ရာ တာဝန်ရှိသူများက ရှင်းလင်းပြောဆိုသဖြင့် လူစုစုသွားခဲ့သည်။

အလားတူ ကျောင်းသားအဖွဲ့အချို့မှ အင်အား ၁၅ ဦးခန့်သည် နံနက် ၁၀ နာရီခန့်တွင် မဟာဗန္ဓုလလမ်း နှင့် ရွှေဘုံသာလမ်းဆုံ၌ စုဝေးခဲ့ကြပြီး မဟာဗန္ဓုလလမ်းနှင့် ရွှေတိဂုံဘုရားလမ်းဆုံအထိ အလံငါးခုကိုင်ဆောင်၍ လမ်းလျှောက်ဆန္ဒထုတ်ဖော်ခြင်း၊ နန္ဒာစစ်အောင်နှင့် ကျော်ကိုကိုတို့က ရှင်းလင်းပြောကြားခြင်းများ ပြုလုပ်ခဲ့ပြီး နံနက် ၁၁ နာရီခန့်တွင် လူစုစုသွားခဲ့ကြောင်း သိရ သည်။

သတင်း-မင်းသစ်၊ ဓာတ်ပုံ-ရဲထွန်

စင်ကာပူနိုင်ငံတည်ထောင်သူ ဝန်ကြီးချုပ်ဟောင်း လီ၏ စာပဒေသာအခမ်းအနားသို့ ကမ္ဘာ့ခေါင်းဆောင်များ တက်ရောက်မည်

စင်ကာပူ မတ် ၂၇

စင်ကာပူနိုင်ငံကို ထူထောင်ခဲ့သူ ဖခင်ကြီးအဖြစ် ထင်ရှားကျော်ကြားသည့် ဝန်ကြီးချုပ်ဟောင်း လီကွမ်ယူ၏ စာပဒေသာအခမ်းအနားကို မတ် ၂၉ ရက်တွင် နိုင်ငံတော်စာပဒေသာအဖြစ် ကျင်းပမည်ဖြစ်ရာ ကမ္ဘာတစ်ဝန်းမှ နိုင်ငံခေါင်း ဆောင်များနှင့် သံတမန်များ တက်ရောက်ကြမည်ဖြစ်ကြောင်း ယနေ့ စီအင်န်အေသတင်းတွင် ဖော်ပြသည်။

မတ် ၂၉ ရက် မွန်းလွဲ ၅ နာရီမှ ညနေ ၅ နာရီ ၁၅ မိနစ်အထိ တက္ကသိုလ်ယဉ်ကျေးမှု ဗဟိုဌာန၌ ကျင်းပမည့် ဝန်ကြီးချုပ်ဟောင်း လီကွမ်ယူ၏ စာပဒေသာအခမ်းအနားသို့ အရှေ့တောင်အာရှနိုင်ငံများမှ ခေါင်းဆောင်များဖြစ်ကြသော မြန်မာနိုင်ငံသမ္မတ ဦးသိန်းစိန်၊ ထိုင်းဝန်ကြီးချုပ်ပရာရွတ်ချန်အိုချာ၊ ကမ္ဘောဒီးယားနိုင်ငံဝန်ကြီးချုပ် ဟွန်ဆင်နှင့် ဗီယက်နမ်နိုင်ငံဝန်ကြီးချုပ် ငုသင်တန်ဇွန်းတို့နှင့်အတူ မလေးရှားဘုရင် အဗ္ဗဒယ်လ်ဟာဟင်နှင့် အင်ဒိုနီးရှားနိုင်ငံ သမ္မတ ဂျိုကိုဝီဒိုဒိုတို့ တက်ရောက်ရန် ကတိပြုထားသည်။

ထို့အပြင် တရုတ်ဒုတိယသမ္မတ ယီယန်ချောင်း၊ ဂျပန်ဝန်ကြီးချုပ် ရှင်ဒိုအော့ဘာ၊ တောင်ကိုရီးယား သမ္မတ ပတ်ဝွမ်ဟေး၊ ဩစတြေးလျနိုင်ငံဝန်ကြီးချုပ် တိုနီအက်ဘောနှင့် အိန္ဒိယနိုင်ငံဝန်ကြီးချုပ် နရိန္ဒရာမိုဒီတို့လည်း စာပဒေသာအခမ်းအနားသို့ တက်ရောက်ကြမည်ဖြစ်ကြောင်း သတင်းတွင် ဖော်ပြသည်။

စင်ကာပူဝန်ကြီးချုပ်ဟောင်း၏ စာပဒေသာအခမ်းအနားသို့ အမေရိကန်သမ္မတ ဘာရက်အိုဘားမားကိုယ်စား အမေရိကန်သမ္မတဟောင်း ဘီလ်ကလင်တန်ဦးဆောင်သော ကိုယ်စားလှယ်အဖွဲ့က တက်ရောက်မည်ဖြစ်ကြောင်း ကြေညာခဲ့ပြီး ယင်းကိုယ်စားလှယ်အဖွဲ့၌ အမေရိကန်နိုင်ငံခြားရေးဝန်ကြီးဟောင်း ဟင်နရီကစ်ဆင်ဂျာလည်း ပါဝင်မည်ဟု ဖော်ပြသည်။ မစ္စတာ ကစ်ဆင်ဂျာသည် ကွယ်လွန်သူ စင်ကာပူဝန်ကြီးချုပ်နှင့် ရင်းနှီးကျွမ်းဝင်သူ လည်းဖြစ်သည်။

ဗြိတိန်နိုင်ငံကမူ စင်ကာပူဝန်ကြီးချုပ်ဟောင်း မစ္စတာလီကွမ်ယူ၏ စာပဒေသာအခမ်းအနားသို့ ယင်းနိုင်ငံ၏ နိုင်ငံခြားရေးဝန်ကြီး ဝီလီယံဟိတ်အား ဦးဆောင်စေလျက် ကိုယ်စားလှယ်အဖွဲ့ စေလွှတ်တက်ရောက်စေမည်ဟု ယနေ့ ကြေညာချက်ထုတ်ပြန်သည်။

စီအင်န်အေ။

မြောက်ကိုရီးယားအာဏာပိုင်များက ဖမ်းဆီးထားသည့် တောင်ကိုရီးယားနိုင်ငံသားနှစ်ဦးကို လွှတ်ပေးရန် တောင်ကိုရီးယားတောင်းဆို

ဆိုလ် မတ် ၂၇

မြောက်ကိုရီးယားအာဏာပိုင်များ က နိုင်ငံအတွင်းသူလျှို့ဝှက်ထောက်လှမ်း မှုများ လုပ်ဆောင်နေသည်ဟုစွပ်စွဲ ကာ ဖမ်းဆီးထားသည့်တောင်ကိုရီးယား အမျိုးသားနှစ်ဦးအား ပြန်လည် လွှတ်ပေးရန် တောင်ကိုရီးယား အာဏာပိုင်များက တောင်းဆိုခဲ့သည်။

အဆိုပါ တောင်ကိုရီးယား အမျိုးသားနှစ်ဦး၏ ဓာတ်ပုံများနှင့် နာမည်များကို မြောက်ကိုရီးယား သတင်းဌာန 'ကေစီအင်အေ' မှ တာဝန်ရှိသူတစ်ဦးက ပြုလုပ် ထွက်ကျင်းပသော သတင်းစာရှင်းလင်း ပွဲတွင် ပြောကြားခဲ့သည်။ သို့သော် ၎င်းတို့ကို မည်သည့်နေရာတွင် ဖမ်းဆီးထားသည်ကိုမူ ထုတ်ဖော် ပြောကြားခြင်းမရှိခဲ့ပေ။

'ကင်ကွတ်ဂီ' နှင့် 'ချိုကွန်းဂျယ်' တို့သည် မြောက်ကိုရီးယားနိုင်ငံအား ဆန့်ကျင်သည့် လှုပ်ရှားမှုတွင် တက်ကြွစွာ ပါဝင်ခဲ့ကြောင်း အဆိုပါ သတင်းဌာနက ဆိုသည်။

ယင်းအမျိုးသား နှစ်ဦးသည် တရုတ်နိုင်ငံ နယ်စပ်မြို့ဖြစ်သည့် ဒန်ဒေါင်းရှိ ဆိုလ်အမျိုးသား ထောက်လှမ်းရေး ဌာနအတွက် လျှို့ဝှက်သတင်းများပေးနေကြောင်း သတင်းဌာနက ဆက်လက်ပြောကြား ခဲ့သည်။

ဆင်ဟွာ။

ကျောပုံးမှ မြေနီကုန်း ခုံးကျော်တံတားသည် လက်ရှိ အစိုးရလက်ထက်တွင် အကောင်အထည်ဖော်ခဲ့သော ငါးစင်း မြောက် ကားလမ်းကူးခုံးကျော် တံတားဖြစ်ပြီး ၁၆ ဒသမ ၉၂၈ ဘီလီယံခန့် သုံးစွဲတည်ဆောက်ခဲ့ သည်။ ၂၀၁၄ ခုနှစ် စက်တင်ဘာလ တွင် စတင်တည်ဆောက်ခဲ့၍ ၂၀၁၅ ခုနှစ် မတ်လကုန်တွင် စတင်အသုံးပြု နိုင်ပြီဖြစ်သည်။

ခုံးကျော်တံတား တည်ဆောက်ရေး လုပ်ငန်းများ ကြောင့် လမ်းပိုက်ဆို့မှုများရှိခဲ့ပြီး တံတားပြီးစီးချိန်တွင် အထိုက် အလျောက် လျော့နည်းသွားမည်ဟု သိရသည်။ သို့ရာတွင် ဟံသာဝတီ အပိုင်း၌ ယာဉ်ကြောပိတ်ဆို့မှု ပိုမိုဖြစ်ပေါ်လာနိုင်သည်ဟု သုံးသပ်မှု များလည်း ရှိနေသည်။

ရန်ကုန်မြို့တော်တွင် ယာဉ်ကြော ပိတ်ဆို့မှု ဖြေရှင်းရန်အလို့ငှာ ကားလမ်းကူး ခုံးကျော်တံတားများ တည်ဆောက်ခဲ့ရာတွင် ၂၀၁၂ ခုနှစ် က လှည်းတန်းခုံးကျော်တံတားကို ငွေကျပ် ၁၄ ဒသမ ၄၈၇ ဘီလီယံ၊ ဘုရင့်နောင် နှစ်ထပ် ခုံးကျော်တံတား နှစ်စင်းကို ငွေကျပ် ၂၁ ဒသမ ၇၄၄ ဘီလီယံ၊ ရွှေတိုင်းခုံးကျော်တံတားကို ငွေကျပ် ၁၇ ဒသမ ၄၄ ဘီလီယံနှင့် မြေနီကုန်း ခုံးကျော်တံတားကို ငွေကျပ် ၁၆ ဒသမ ၉၂၈ ဘီလီယံ အကုန်အကျခံကာ ပုဂ္ဂလိကကုမ္ပဏီ များကို တင်ဒါစနစ်ဖြင့် ဆောင်ရွက် စေခဲ့ခြင်းဖြစ်ကြောင်း သတင်းရရှိ သည်။



ဧရာဝတီတိုင်းဒေသကြီး ငါးသိုင်းချောင်းမြို့နယ် ပန်းပုကွင်းကျေးရွာ နဂါးရစ်တောင် ဓမ္မပါလတောရကျောင်း၌ သီတင်းသုံးလျက်ရှိသော နဂါးရစ် တောင်ဆရာတော် ဦးဝိသုဒ္ဓန္တ ဝိပဿနာသမီးများက ဇီဝိတဒါန သံယု ဆေးရုံကြီး(ရန်ကုန်)သို့ ထာဝရဆေးပဒေသာပင် အလှူငွေကျပ်သိန်း ၁၀၀ လှူဒါန်းရာ ဆေးရုံအုပ်ချုပ်ရေးအဖွဲ့ အတွင်းရေးမှူး ဦးသိန်းအောင် လက်ခံယူစဉ်။ (ကြေးမုံ)

သွေးသည် အသက်

ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး၊ ရန်ကုန်မြို့၊ ဗဟန်းမြို့နယ်၊ (၂)ရပ်ကွက်၊ ရွှေတောင်ကြားလမ်း၊ မြေတိုင်းရပ်ကွက်အမှတ် (၃၆-L)၊ မြေကွက်အမှတ် (၁၂၀၂ + ၁၂၀၂) မြေကွက်နှင့်ပတ်သက်၍ အများသိစေရန်ကြေညာခြင်း

ရန်ကုန်မြို့၊ ဗဟန်းမြို့နယ်၊ (၂)ရပ်ကွက်၊ ရွှေတောင်ကြားလမ်း၊ မြေတိုင်း ရပ်ကွက်အမှတ်(၃၆-L)မြေကွက်အမှတ် (၁၂၀၂ + ၁၂၀၂)မြေကွက်သည် မြန်မာ့ စီးပွားရေးဘဏ်၊ ဘဏ်ခွဲ(၄)၊ ရန်ကုန်မြို့သို့ ဘဏ်ချေးငွေအာမခံအဖြစ် တင်သွင်း ထားသော အခြေပစ္စည်းဖြစ်ပါသည်။

အထက်ဖော်ပြပါမြေကွက်အား မြန်မာ့စီးပွားရေးဘဏ်၊ ဘဏ်ခွဲ(၄)၊ ရန်ကုန် မြို့၏ ခွင့်ပြုချက်မရဘဲ ရောင်းချခြင်း၊ ဝယ်ယူခြင်း၊ ပေးကမ်းခြင်း၊ လက်ခံခြင်း၊ ပေါင်နှံခြင်း၊ ပေါင်နှံသည်ကို လက်ခံခြင်း၊ ငှားရမ်းခြင်း၊ တစ်နည်းနည်းဖြင့် လွှဲပြောင်း ခြင်း၊ လွှဲပြောင်းသည်ကို လက်ခံခြင်း၊ မြေကွက်ပေါ်တွင် အဆောက်အအုံ ဆောက်လုပ်ခြင်းများ မပြုလုပ်ရန် အသိပေးပါသည်။ ပြုလုပ်ပါက ပြုလုပ်သူတို့၏ တာဝန်သာဖြစ်ကြောင်းနှင့် မြန်မာ့စီးပွားရေးဘဏ်အနေဖြင့် တည်ဆဲစည်းစဉ်း ဥပဒေများနှင့်အညီ ထိရောက်စွာ အရေးယူဆောင်ရွက်သွားမည်ဖြစ်ကြောင်း အများသိစေရန် ကြေညာအပ်ပါသည်။

မန်နေဂျာ
မြန်မာ့စီးပွားရေးဘဏ်၊ဘဏ်ခွဲ(၄)၊ ရန်ကုန်မြို့။

အားကစား

ချယ်လ်ဆီးအသင်းခေါင်းဆောင် ဂျွန်တယ်ရီ အသင်းနှင့်စာချုပ်သစ်ချုပ်ဆို

ပရီမီယာလိဂ်ကလပ် ချယ်လ်ဆီး အသင်း၏ အသင်းခေါင်းဆောင် ဂျွန်တယ်ရီသည် စာချုပ်သစ်တစ်ရပ် ချုပ်ဆိုလိုက်ခြင်းကြောင့် ချယ်လ်ဆီး အသင်း၌ ၂၀၁၅-၂၀၁၆ ဘောလုံး ရာသီကုန်အထိ ဆက်ရှိနေမည်ဖြစ်ကြောင်း သိရသည်။

ဂျွန်တယ်ရီသည် ချယ်လ်ဆီးအသင်းက စာချုပ်သစ် တစ်ရပ် ချုပ်ဆိုလိုက်ခြင်းဖြစ်သည်။ “ဂျွန်တယ်ရီရဲ့ စွမ်းဆောင်ရည်ဟာ ဆက်လက်ပြီး ကောင်းဖို့ရှိပါသေး တယ်။ ဒါကြောင့် စာချုပ်သစ်ချုပ် လိုက်ရတာပါ။ သူဟာ ချယ်လ်ဆီး အသင်းအတွက်တော့ တကယ့် ထိပ်တန်းအဆင့်ရှိတဲ့ နောက်တန်း ကစားသမားတစ်ဦးပါပဲ”ဟု ချယ်လ်ဆီး အသင်းနည်းပြ မော်ရင်ဟိုက ပြောကြားခဲ့သည်။



သည့် ၁၉၉၈ ခုနှစ်မှ စတင်ကာ ချယ်လ်ဆီးအသင်းနှင့်အတူ ချန်ပီယံ လိဂ်၊ ယူရိုပါလိဂ်၊ ပရီမီယာလိဂ်၊ အက်ဖ်အေဖလားနှင့် ကက်ပီတယ်

မျိုးဆက်သစ်လူငယ်များအတွက် အဆင့်မြင့်အထူးရေကူးသင်တန်းဖွင့်

ရန်ကုန် မတ် ၂၇ မြန်မာ့ရေကူးလက်ရွေးစင် နည်းပြဟောင်းများ၊ မြန်မာနိုင်ငံ ရေကူး လက်ရွေးစင် အားကစားသမားများနှင့် ဝါရင့်သင်တန်းမှူး၊ နည်းပြများက ကိုယ်တိုင်ကြီးကြပ်၍ လက်တွေ့သင်ကြားပေးမည့် မျိုးဆက်သစ်လူငယ်များ အတွက် နေရာသီအထူးရေကူးသင်တန်း အမှတ်စဉ် (၂/၂၀၁၅) ကို မတ် ၂၉ ရက်မှ မေ ၂၀ ရက်အထိလည်းကောင်း၊ အမှတ်စဉ် (၃/၂၀၁၅) ကို မေ ၂၃ ရက်မှ ၂၈ ရက်အထိလည်းကောင်း ဖွင့်လှစ်မည်ဖြစ်သည်။

နေမာ၊ အော်စကာနှင့် ဂတ်စတာပိုတို၏ သွင်းဂိုးများဖြင့် ပြင်သစ်မြေ၌ ဘရာဇီးအသင်းအောင်ပွဲခံ

မတ် ၂၆ရက် ညပိုင်းက နိုင်ငံတကာ လက်ရွေးစင်အသင်း ချစ်ကြည်ရေး ခြေစမ်းပွဲများ ယှဉ်ပြိုင်ကစားခဲ့ရာ ပြင်သစ်အသင်းနှင့် ဘရာဇီးအသင်း တို့၏ ပွဲစဉ်တွင် ဘရာဇီးအသင်းက ပြင်သစ်အသင်းကို သုံးဂိုး-တစ်ဂိုးဖြင့် အနိုင်ရရှိခဲ့သည်။



ပွဲပြီးခါနီး မိနစ် ၄၀ တွင် ဘရာဇီး ကွင်းလယ်ကစားသမား အော်စကာ၏ ချေပွဲကို ခွင့်ပြုပေးလိုက်ခြင်းကြောင့် ပထမပိုင်းပြီးချိန်တွင် တစ်ဖက်တစ်ဂိုးစီ သရေရလဒ် ထွက်ပေါ်ခဲ့ရသည်။ ဒုတိယပိုင်းတွင်မူ ဘရာဇီးအသင်း ၏ အားအထူးရဆုံး ကစားသမား

အိမ်ရှင်ပြင်သစ်အသင်းကို သုံးဂိုး- တစ်ဂိုးဖြင့် အနိုင်ရရှိခဲ့သည်။ အခြားပွဲစဉ်များဖြစ်ကြသည့် ထိုင်း အသင်းနှင့် စင်ကာပူအသင်းတို့၏ ပွဲစဉ်တွင် ထိုင်းအသင်းက စင်ကာပူ အသင်းကို နှစ်ဂိုး-ဂိုးမရှိဖြင့် လည်း ကောင်း၊ ကာတာအသင်းနှင့် အယ်လ် ဂျီးရီးယားအသင်းတို့၏ ပွဲစဉ်တွင် ကာတာအသင်းက အယ်လ် ဂျီးရီးယားအသင်းကို တစ်ဂိုး-ဂိုးမရှိ ဖြင့်လည်းကောင်း၊ အီဂျစ်အသင်းနှင့် အီကွေတိုရီယယ် ဂီနီယာအသင်းတို့ ၏ ပွဲစဉ်တွင် အီဂျစ်အသင်းက နှစ်ဂိုး-ဂိုးမရှိဖြင့်လည်းကောင်း၊ အိုင် ဗရိတိစ်အသင်းနှင့် အနိဂီလာအသင်း တို့၏ ပွဲစဉ်တွင် အိုင်ဗရိတိစ်အသင်း က နှစ်ဂိုး-ဂိုးမရှိဖြင့် လည်းကောင်း၊ ဘာရိန်းအသင်းနှင့် ကိုလံဘီယာ အသင်းတို့၏ ပွဲစဉ်တွင် ကိုလံဘီယာ အသင်းက ဘာရိန်းအသင်းကို ခြောက်ဂိုး-ဂိုးမရှိဖြင့် လည်းကောင်း၊ အီရန်အသင်းနှင့် ချီလီအသင်းတို့၏ ပွဲစဉ်တွင် အီရန်အသင်းက ချီလီ အသင်းကို နှစ်ဂိုး-ဂိုးမရှိဖြင့် လည်း ကောင်း အသီးသီးအနိုင်ရရှိခဲ့ကြ သည်။



မြန်မာယူ-၂၀ အသင်း ဆားဘီးယားအသင်းကို ရှုံးနိမ့် ယူ-၂၀ ကမ္ဘာ့ဖလားပြိုင်ပွဲအကြို ပြင်ဆင်မှုအဖြစ် ဆားဘီးယားနိုင်ငံ တွင် လေ့ကျင့်မှုများပြုလုပ်နေသည့် မြန်မာယူ-၂၀ အသင်းသည် မတ် ၂၆ ရက် မြန်မာစံတော်ချိန် ည ၁၁ နာရီခွဲက ဆားဘီးယား ယူ-၂၀ အသင်းနှင့် ခြေစမ်းကစားခဲ့ရာ ခြောက်ဂိုး-ဂိုးမရှိဖြင့် ရှုံးနိမ့်ခဲ့သည်။

ဝဲလ်ကျော့အထွက် မာကိုဂျွန်အောင်ဖြစ်ပို့ ဝင်းဂါးကြိုးပမ်းနေ

အာဆင်နယ်အသင်းက ဝဲလ်ကျော့ အား အသင်းနှင့် စာချုပ်သစ် ထပ်မံ ချုပ်ဆိုရန် ကြိုးပမ်းနေရာ ဝဲလ်ကျော့ က ၎င်းလိုချင်သော တစ်ပတ်လုပ်ခ ပေါင်တစ်သိန်းအထက် ပေးချေရန် အာဆင်နယ်ဘက်မှ လိုက်လျော့ခဲ့ခြင်း မရှိခဲ့၍ အသင်းလေ့ကျင့်ရေး အစီ အစဉ်တွင် ဝင်ရောက်ကစားရန် ငြင်း ပယ်ခဲ့သည်။ ထို့ကြောင့် ဝင်းဂါး အနေဖြင့် ဝဲလ်ကျော့နေရာတွင် အစားထိုးမည့် ကစားသမားကို ရှာဖွေ ရန် ပစ်မှတ်ထားလာရာ မာကိုဂျွန်ကို အမ်းစ်မရိတ်ကွင်းသို့ ခေါ်ယူရန် ဆန္ဒ ရှိနေခြင်း ဖြစ်သည်။



အိမ်ပွယ်မရှိတာတွေကိုပဲ ကြိုးပမ်း နေခဲ့တယ်။ စာချုပ်ကိစ္စနဲ့ ပတ်သက်ပြီး အခုထိ ပီပီပြင်ပြင် ဆောင်ရွက်နိုင်ခြင်းမရှိ သေးပါဘူး။ အခု ကျွန်တော့် ခေါင်းထဲမှာ စာချုပ်သက်တမ်းတိုးဖို့ထက် ကလပ် အသင်းအတွက် အကောင်းဆုံး ပေးဆပ်ချင်စိတ်ပဲ ရှိပါတယ်”ဟု ဆိုသည်။

ရီးယဲလ်မက်ဒရစ်အသင်း ဇီဒန်းမျိုးဆက်အသင်းဖြစ်လာရန်ရှိ

ရီးယဲလ်မက်ဒရစ်နှင့် ပြင်သစ် ကြယ်ပွင့် ကစားသမားဟောင်း ဇီဒန်းသည် မကြာသေးမီကာလတွင် ရီးယဲလ်မက်ဒရစ် (ခ)အသင်း နည်းပြ အဖြစ် ခန့်အပ်ခံခဲ့ရပြီး ၎င်းကို ရီးယဲလ်မက်ဒရစ်ဥက္ကဋ္ဌ ပီရက်ဇ်က အနာဂတ် ရီးယဲလ်နည်းပြအဖြစ် ခန့်အပ်ရန် ဆန္ဒရှိနေသည်။ ဇီဒန်း သည် နောက်နှစ်ဘောလုံးရာသီတွင် အန်စလော့တီနေရာ၌ အစားထိုးခံရ ရန် အလားအလာများနေရာ ၎င်း၏ သားလေးဦးဖြစ်သော အန်ဖီ လူကာ သီယို၊ အဲလီယက်ဇ်တို့သည်လည်း ရီးယဲလ်မက်ဒရစ်၏ နာမည်ကျော် အဖြူရောင်ဂျာစီများကို ဝတ်ဆင်ကာ ဘာနေပျူးကွင်းအား ဇီဒန်းမျိုးဆက် သစ်များလွှမ်းမိုးလာမည်ကို အနာဂတ် တွင် မြင်တွေ့လာရမည်ရှိသည်။



လက်ရွေးစင်အသင်းအား ကိုင်တွယ် ရန် ဆန္ဒရှိနေသော်လည်း ၂၀၁၆ ခုနှစ်နောက်ပိုင်းတွင်မှ ဖြစ်နိုင်ရန် အခြေအနေရှိနေကာ ယင်းကာလ မတိုင်မီ ရီးယဲလ်မက်ဒရစ်အသင်းကို အရင်ကိုင်တွယ်ရဖွယ်ရှိနေသည်။ ဇီဒန်း၏သားအကြီး အန်ဖီသည် ရီးယဲလ်(ဂ)အသင်း၌ ဖခင်ကဲ့သို့ပင် ကျော့နပ်ပါတီ(၁၀) ဝတ်ဆင်ကစား သော ဘောလုံးသမားဖြစ်ပြီး လူကာ မာမူ လူငယ်ဂိုးသမားအဖြစ် ကစား နေခြင်းဖြစ်သည်။ ဇီဒန်း၏ သား အငယ် နှစ်ယောက်စလုံးမှာ ရီးယဲလ်ကလေးအသင်းမှာပင် ကစား နေပြီး ဇီဒန်းကဲ့သို့ပင် ကွင်းလယ် ကစားသမားအဖြစ် ကစားနေကြခြင်း ဖြစ်သည်။ သို့သော် ဇီဒန်း၏ သား လေးယောက်လုံးမှာ ဖခင်ခြေရာနင်း နိုင်လောက်အောင်ပင် ထူးချွန်သူများ ဖြစ်ရာ ရီးယဲလ်မက်ဒရစ်အသင်းမှာ “ဇီဒန်းမျိုးဆက်” အသင်းဖြစ်လာ မည်လားဟူသော မေးခွန်းများ ထွက်ပေါ်လာခြင်းဖြစ်သည်။

ပြည်တွင်းရေးရာ

ပုဏ္ဏား၊ မိုင်းပန်၊ ဟပွန်၊ ပန်းမောက်၊ သပိတ်ကျင်း၊ မိုးကုတ်၊ တကောင်း၊ ဆော၊ ဟားခါး၊ ဘီးလင်း၊ လုံးတုံ၊ ပူတာအိုနှင့် နောင်မွန်း ရုပ်သံထပ်လွှင့်စက်ရုံများမှ ဒစ်ဂျစ်တယ်စနစ် (DVB-T2) ပြင် စတင်စမ်းသပ်ထုတ်လွှင့်လျက်ရှိ

(ယမန်နေ့မှအဆက်)

ဆောစက်ရုံတွင် DVB-T2 ထွင်စက်နှင့် Antenna တပ်ဆင်ခြင်း လုပ်ငန်းကို ၁၂-၂-၂၀၁၅ ရက်နေ့မှ စတင်ဆောင်ရွက်ခဲ့ရာ ၁၅-၂-၂၀၁၅ ရက်နေ့တွင် ပြီးစီးခဲ့ပြီး ထွင်အား 50 W၊ လှိုင်းနှုန်း (E-22)ဖြင့် ဒစ်ဂျစ်တယ် ရုပ်သံလိုင်းများ စမ်းသပ်ထုတ်လွှင့်လျက်ရှိပါသည်။

ဟားခါးစက်ရုံတွင် DVB-T2 ထွင်စက်နှင့် Antenna တပ်ဆင်ခြင်း လုပ်ငန်းကို ၁၆-၂-၂၀၁၅ ရက်နေ့မှ စတင်ဆောင်ရွက်ခဲ့ရာ ၁၉-၂-၂၀၁၅ ရက်နေ့တွင် ပြီးစီးခဲ့ပြီး ထွင်အား 300 W၊ လှိုင်းနှုန်း (E-21)ဖြင့် ဒစ်ဂျစ်တယ် ရုပ်သံလိုင်းများ စမ်းသပ်ထုတ်လွှင့်လျက်ရှိပါသည်။

ဘီးလင်းစက်ရုံတွင် DVB-T2 ထွင်စက်နှင့် Antenna တပ်ဆင်ခြင်း လုပ်ငန်းကို ၁၇-၂-၂၀၁၅ ရက်နေ့မှ စတင်ဆောင်ရွက်ခဲ့ရာ ၂၀-၂-၂၀၁၅ ရက်နေ့တွင် ပြီးစီးခဲ့ပြီး ထွင်အား 1 KW၊ လှိုင်းနှုန်း (E-29)ဖြင့် ဒစ်ဂျစ်တယ် ရုပ်သံလိုင်းများ စမ်းသပ်ထုတ်လွှင့်လျက်ရှိပါသည်။

လုံးတုံစက်ရုံတွင် DVB-T2 ထွင်စက်နှင့် Antenna တပ်ဆင်ခြင်း လုပ်ငန်းကို ၁၂-၂-၂၀၁၅ ရက်နေ့မှ စတင်ဆောင်ရွက်ခဲ့ရာ ၁၇-၂-၂၀၁၅ ရက်နေ့တွင် ပြီးစီးခဲ့ပြီး ထွင်အား 50 W၊ လှိုင်းနှုန်း (E-21)ဖြင့် ဒစ်ဂျစ်တယ် ရုပ်သံလိုင်းများ စမ်းသပ်ထုတ်လွှင့်လျက်ရှိပါသည်။

ပူတာအိုစက်ရုံတွင် DVB-T2 ထွင်စက်နှင့် Antenna တပ်ဆင်ခြင်း လုပ်ငန်းကို ၁၃-၂-၂၀၁၅ ရက်နေ့မှ စတင်ဆောင်ရွက်ခဲ့ရာ ၁၈-၂-၂၀၁၅ ရက်နေ့တွင် ပြီးစီးခဲ့ပြီး ထွင်အား 100 W၊ လှိုင်းနှုန်း (E-21)ဖြင့် ဒစ်ဂျစ်တယ် ရုပ်သံလိုင်းများ စမ်းသပ်ထုတ်လွှင့်လျက်ရှိပါသည်။

နောင်မွန်းစက်ရုံတွင် DVB-T2 ထွင်စက်နှင့် Antenna တပ်ဆင်ခြင်း လုပ်ငန်းကို ၁၈-၂-၂၀၁၅ ရက်နေ့မှ စတင်ဆောင်ရွက်ခဲ့ရာ ၂၃-၂-၂၀၁၅ ရက်နေ့တွင် ပြီးစီးခဲ့ပြီး ထွင်အား 50 W၊ လှိုင်းနှုန်း (E-22)ဖြင့် ဒစ်ဂျစ်တယ် ရုပ်သံလိုင်းများ စမ်းသပ်ထုတ်လွှင့်လျက်ရှိပါသည်။

တတိယအဆင့် စက်ရုံ ၆၉ ရုံအနက် အထက်ဖော်ပြပါ စက်ရုံ ၁၃ ရုံမှ Digital စနစ် (DVB-T2) ဖြင့် ထုတ်လွှင့်လျက်ရှိပြီး ကျန်ရှိသည့်စက်ရုံများတွင် ထွင်စက်ပစ္စည်းများ တပ်ဆင်နိုင်ရေး ဆောင်ရွက်လျက်ရှိပါကြောင်း သတင်း ရရှိပါသည်။

မိဘပြည်သူများအနေဖြင့် မြန်မာ့အသံနှင့် ရုပ်မြင်သံကြားမှ ထုတ်လွှင့်လျက်ရှိသော MRTV Digital စနစ် DVB-T2 ဖြင့် ထုတ်လွှင့်သော ရုပ်သံလိုင်းများအား သက်ဆိုင်ရာရုပ်မြင်သံကြား ထပ်ဆင့်ထွင်စက်ရုံများမှ ဖမ်းယူကြည့်ရှုရာတွင် DVB-T2 Set-top-Box၊ DVB-T2 Tuner ပါ ရုပ်မြင်သံကြားဖမ်းစက်များဖြင့် ဖမ်းယူကြည့်ရှုရမည်ဖြစ်ပါသည်။

လုပ်ငန်းများဆောင်ရွက်စဉ် ဓာတ်အားပြတ်တောက်မည်

ရန်ကုန် မတ် ၂၇

ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး၊ လှိုင်သာယာမြို့နယ်ရှိ လှိုင်သာယာပင်မဓာတ်အား ခွဲရုံတွင် 33 KV, 100MVA Tr, Bank(2) 33 KV Incoming (2) Long Bus AAC 795 MCM Conductor အစား AAC 1000 mm² ဖြင့် အစားထိုးလဲလှယ်ရန်အတွက် မတ် ၂၈ ရက် ည ၁၀ နာရီမှစတင်၍ မတ် ၂၉ ရက် နံနက် ၅ နာရီအထိ ၇ နာရီကြာ ဓာတ်အားပိတ်၍ လုပ်ငန်း ဆောင်ရွက်ရမည်ဖြစ်ပါသည်။

ယင်းသို့ ဓာတ်အားပြတ်တောက်၍ လုပ်ငန်းဆောင်ရွက်ခြင်းသည် ဓာတ်အားဖြန့်ဖြူးမှုစနစ်အတွင်းရှိ ဓာတ်အားခွဲရုံများနှင့် ဓာတ်အားလိုင်းများ ကြိုခိုင်မှုရှိစေရန်၊ ဓာတ်လိုက်မှုအန္တရာယ်ကင်းစေရန်၊ ဓာတ်အားစနစ် ပိုမို စိတ်ချရမှုအတွက် မဖြစ်မနေဆောင်ရွက်ရန် လိုအပ်သည့်အတွက် ဓာတ်အား ခေတ္တပြတ်တောက်ခြင်းအား သည်းခံပေးကြပါရန်နှင့် ဓာတ်အားပြတ်တောက်မှု ကြောင့် လူမှုရေးအခက်အခဲများ ပေါ်ပေါက် နိုင်မှုအပေါ် နားလည်ခွင့်လွှတ်ပါရန် ပန်ကြားထားကြောင်း ရန်ကုန်မြို့တော်လျှပ်စစ်ဓာတ်အားပေးရေးအဖွဲ့မှ သိရ သည်။

(ကြေးမုံ)

ကျောက်ကြီးမြို့တွင် မိုးရွာ၊ လေပြင်းတိုက် လျှပ်စစ်နှင့် ဖုန်းလိုင်းများပြတ်တောက်

ကျောက်ကြီး မတ် ၂၇

တောင်ငူခရိုင် ကျောက်ကြီးမြို့တွင် မတ် ၂၆ ရက် ညနေ ၅နာရီခန့်မှ စတင်၍ မိုးရွာပြီး လေပြင်းများ တိုက်ခတ်ခဲ့ရာ လျှပ်စစ်ဓာတ်အား လိုင်းများနှင့် ဖုန်းလိုင်းဆက်သွယ်မှု များ ပြတ်တောက်သွားခဲ့ကြောင်း သိရသည်။

(ကြေးမုံ)

ဘိန်းဖြူ ၁ ဒသမ ၅၀၇ ကီလိုနှင့် စိတ်ကြွရူးသွပ်ဆေးပြားများ သိမ်းဆည်းရမိ

နေပြည်တော် မတ် ၂၇

ရမ်းပြည်နယ် ဒုတိယပြည်နယ် ရဲတပ်ဖွဲ့မှူးမှူးမှ တပ်ဖွဲ့ဝင်များနှင့် မူးယစ်တပ်ဖွဲ့(၂၄) လားရှိုးမှ တပ်ဖွဲ့ဝင်များပါဝင်သော ဖူးပေါင်းအဖွဲ့ သည် မတ် ၂၅ ရက်က မူးယစ်ဆေးဝါး အချိန်အဟုန် တိုးမြှင့်ဖမ်းဆီးရမိရေး အတွက် ပြည်ထောင်စုလမ်းမကြီး တစ်လျှောက် လုံခြုံရေးနှင့် ပိတ်ဆို့ ရှာဖွေလျက်ရှိသည်။



မောင်ဆန်၊ စံအုန်းနှင့် ကျန်တွေ့ချင်တို့ သုံးဦးအား သိမ်းဆည်းရမိ မူးယစ်ဆေးဝါးများနှင့်အတူ တွေ့ရစဉ်။

ယာဉ်မောင်းခန်း နောက်ဘက်ရှိ အခန်းပို၏ ဝဲ/ယာအံ့ဝှက်အတွင်းမှ ဘိန်းဖြူဆပ်ပြာခွက် ၁၁၈ ခွက် (၁ ဒသမ ၄၁၆ ကီလို) သိမ်းဆည်းရမိ သဖြင့် မောင်ဆန် (၅၀)နှစ်၊ စံအုန်း (၃၅)နှစ်နှင့် ကျန်တွေ့ချင် (၃၄) နှစ်တို့ သုံးဦးအား မူးယစ်ဆေးဝါးနှင့် စိတ်ကို ပြောင်းလဲစေသော ဆေးဝါးများဆိုင် ရာ ဥပဒေအရအရေးယူထားကြောင်း သိရသည်။

လိုက်ပါလာသည့် ယာဉ်အမှတ် ၉၀/... CRV အနက်ရောင် ယာဉ်ကို ရှာဖွေရာ ယာဉ်နောက်ခန်း အပိုဘီးထည့်သည့် အံ့ဝှက်အတွင်းရှိ လွယ်အိတ်အတွင်းမှ ပလတ်စတစ် ကပ်ခွာအိတ်များဖြင့် ထည့်လျက် စိတ်ကြွရူးသွပ်ဆေးပြား ၉၉၀၀ သိမ်းဆည်းရမိသဖြင့် အိုက်ကျော် (၄၅)နှစ်နှင့် လုံးလုံး (၄၃)တို့နှစ်ဦး ပြောင်းလဲစေသော ဆေးဝါးများဆိုင် ရာ ဥပဒေအရအရေးယူထားကြောင်း သိရသည်။

အုပ်စု၊ ဟိုတီကျေးရွာအနောက်ဘက် ဝါးရုံတောသို့ ဝင်ရောက်ရှာဖွေရာ ယာဉ်အမှတ် ၂၀/... CALDINA အမျိုးအစား ယာဉ်နှင့်အတူ တအိုအား ရှာဖွေရာ လွယ်အိတ်အတွင်းမှ ပလတ်စတစ်ဘူးဖြင့် ထည့်လျက် စိတ်ကြွရူးသွပ်ဆေးပြား ၂၉၉ ပြား၊ ပလတ်စတစ်ကပ်ခွာ အိတ်ဖြင့်ထည့် လျက် စိတ်ကြွရူးသွပ်ဆေးပြား ၂၉၉ ပြား စုစုပေါင်း စိတ်ကြွရူးသွပ် ဆေးပြား ၃၈၅ ပြား သိမ်းဆည်းရမိ သဖြင့် တအို(၄၅)နှစ်အား မူးယစ် ဆေးဝါးနှင့် စိတ်ကိုပြောင်းလဲစေသော ဆေးဝါးများဆိုင်ရာ ဥပဒေအရ အရေးယူထားကြောင်း မူးယစ်ဗဟိုမှ သိရသည်။

(ကြေးမုံ)

ရမည်းသင်းမြို့တွင် ကျေးလက်အဆင့်မြင့်ဈေး တိုးချဲ့ဖွင့်လှစ်

ရမည်းသင်း မတ် ၂၇

မန္တလေးတိုင်းဒေသကြီး ရမည်းသင်းမြို့ ရွာတန်းကျေးရွာတွင် ဈေးသူ ဈေးသားများ ကိုယ့်အားကိုးကိုး ကျေးလက်အဆင့်မြင့်ဈေးဆိုင်ခန်းများ တိုးချဲ့ဆောက်လုပ်ပြီးဖြစ်သည့်အတွက် မတ် ၂၇ ရက် တပ်မတော်နေ့ အထိမ်း အမှတ်အဖြစ် ဖွင့်ပွဲအခမ်းအနားကျင်းပကြောင်း သိရသည်။

ရွာတန်းကျေးရွာဈေးမြေဧရိယာအကျယ်မှာ လေးဧကရှိပြီး ယခင်ဈေးဆိုင် ခန်းဟောင်း ၂၈ ခန်းရှိရာ ယခု ရှစ်ပေပတ်လည် တစ်ထပ်သွပ်မိုးနံကပ်တိုက်ခန်း ၈၃ ခန်း အသစ်ထပ်မံတိုးချဲ့ဆောက်လုပ်၍ တစ်ခန်း ၁၅ သိန်းကျပ် ကိုယ့်အား ကိုယ်ကိုး အကုန်အကျခံဆောက်လုပ်ပြီး ဈေးဖွံ့ဖြိုးရေးရန်ပုံငွေ တစ်ခန်းနှစ်သိန်း ကျပ် ထည့်ဝင်စုဆောင်း၍ ဈေးခေါင်းရုံ၊ ဈေးဝင်းတံခါး၊ ရေလောင်းအိမ်သား၊ ဈေးပတ်လည်ရေမြောင်းများ၊ ဈေးမီးဘေးလုံခြုံရေးပစ္စည်းများကို စုဆောင်း ရရှိငွေ ၁၆၂ သိန်းမှ မြန်မာ့ရွှေဆောင်ဘဏ်တွင် အပ်နှံ၍ ဈေးဖွံ့ဖြိုးတိုးတက် ရေးလုပ်ငန်းများ စနစ်တကျ ခွဲဝေသုံးစွဲခဲ့ကြောင်း ဈေးအကျိုးတော်ဆောင် ကော်မတီဥက္ကဋ္ဌ ဦးမင်းလွင်ထံမှ သိရသည်။

တင်ဦး(ရမည်းသင်း)

Table with 3 columns: Time (၅:၀၀, ၅:၂၀, ၆:၄၀, ၉:၀၀, ၁၀:၀၀, ၁၀:၅၅), Program Name (ပဋ္ဌာန်းပါဠိတော်+, အင်္ဂလိပ်မာလသုတ်၊ ဗောဇ္ဈင်္ဂသုတ်၊ ပုဗ္ဗဏှသုတ်, MRTV-4 သတင်း, MRTV-4 ရုပ်သံဇာတ်လမ်းတွဲ "မိခင်နှစ်ဦးရဲ့မေတ္တာ" (အပိုင်း-၆၄), MRTV-4 ရုပ်သံဇာတ်လမ်းတွဲ "အိုအေစစ်ကမ္ဘာလေး" (အပိုင်း-၂၁), ခေတ်သစ်ပျိုမေ, Star တို့ရဲ့လက်ရာ), and Channel (၁၁:၃၀ MRTV-4 Stage, ၁၂:၁၅ Healthy Life (Health Tip), ၂:၂၀ MRTV-4 ရုပ်သံဇာတ်လမ်းတွဲ "ကံကံအကုန်း" (အပိုင်း-၁), ၃:၅၀ Fashion Week (Designer Thet Hnin Aye), ၇:၀၀ စောဘွဲ့မှူးသုခုမအိမ်မက်များ (LIVE), ၂:၁၅ European Qualifiers Netherlands Vs Turkey(LIVE))

ပြည်တွင်းရေးရာ

၂၀၁၄-၂၀၁၅ ပညာသင်နှစ် အခြေခံပညာအဆင့်ဘက်စုံပညာထူးချွန်ရွေးချယ်ခံရသူများ၏ အမည်စာရင်း

နေပြည်တော် မတ် ၂၈

၂၀၁၄-၂၀၁၅ ပညာသင်နှစ် အခြေခံပညာအဆင့် အငွေမတန်း၊ နဝမတန်းနှင့် ဒသမတန်းတို့အတွက် အမှတ်(၁)၊ (၂)၊ (၃) အခြေခံပညာဦးစီးဌာနများအောက်ရှိ အခြေခံပညာကျောင်းများမှ တိုင်းဒေသကြီး၊ ပြည်နယ်များ၏ ခန့်အပ်ရေးကော်မရှင်များက ဘက်စုံထူးချွန်ရွေးချယ်ခံရသူများ၏ အမည်စာရင်းကို အောက်ပါအတိုင်း ဖော်ပြအပ်ပါသည်- (ယမန်နေ့မှအဆက်)

အမှတ်(၂)အခြေခံပညာဦးစီးဌာန
၂၀၁၄-၂၀၁၅ ပညာသင်နှစ်
ခန့်အပ်ရေးကော်မရှင်များက ဘက်စုံထူးချွန်ကျောင်းသား၊ ကျောင်းသူများဦးရေစာရင်း
(အငွေမတန်း)

Table with 5 columns: စဉ်, အမည်, ကျောင်း, မြို့နယ်, ခရိုင်. Lists students from various schools in Mandalay.

Table with 5 columns: စဉ်, အမည်, ကျောင်း, မြို့နယ်, ခရိုင်. Continues the list of students from various schools in Mandalay.

ပြည်တွင်းရေးရာ

စာမျက်နှာ ၁၅ မှ

အမှတ်(၂)အခြေခံပညာဦးစီးဌာန
၂၀၁၄-၂၀၁၅ ပညာသင်နှစ်
ခရိုင်အလိုက်ရွေးချယ်ထားသည့်ဘက်စုံပညာထူးချွန်ကျောင်းသား ကျောင်းသူများဦးရေစာရင်း
(နဝမတန်း)

Table with 5 columns: စဉ် (Serial), အမည် (Name), ကျောင်း (School), မြို့နယ် (Township), ခရိုင် (District). Rows list students from various schools across different townships and districts.

Table with 5 columns: စဉ် (Serial), အမည် (Name), ကျောင်း (School), မြို့နယ် (Township), ခရိုင် (District). Rows list students from various schools across different townships and districts.

ပြည်တွင်းရေးရာ

မိုးညှင်းမြို့၌တန်ပိုယာဉ်များအားစိစစ်ထိန်းသိမ်းပေးရန်လိုအပ်

မိုးညှင်း မတ် ၂၇
ကချင်ပြည်နယ် မိုးညှင်းမြို့နယ်အတွင်း လမ်းပန်းဆက်သွယ်မှု တိုးတက်ကောင်းမွန်ပြီး ခရီးသွားလာမှု ကုန်စည် ပို့ဆောင်မှု အဆင်ပြေချောမွေ့စေရန် ပထမအကြိမ်လွှတ်တော်နှင့် အစိုးရအဖွဲ့သက်တမ်းကာလ၌ ဘဏ္ဍာရေးနှစ်အလိုက် ခွင့်ပြုရန်ပုံငွေများ ခွဲဝေချထားပေးကာ လမ်းတံတားများအား အဆင့်တိုးမြှင့် ဖောက်လုပ်ပေးလျက်ရှိကြောင်း သိရသည်။

သို့သော် လမ်းတံတားများ ရေရှည်တည်တံ့ကောင်းမွန်စေရန် တန်ပိုယာဉ်များဖြတ်သန်းသွားလာမှုကို ထိန်းချုပ် ကြီးကြပ်ပေးရန်လိုအပ်ကြောင်းနှင့် အထူးသဖြင့် မန္တလေးမှ မိုးညှင်းမြို့နယ်ကို ဖြတ်သန်းပြီး ဖားကန့်ဒေသသို့ စက်ယန္တရားတင်ယာဉ်များ၊ မြေသယ်ယာဉ်ကြီးများ၊ ကသာမြို့မှ ဖားကန့်ဒေသသို့ မောင်းနှင်သည့် စက်သုံးဆီတင်ယာဉ်ကြီးများအား လမ်း၊ တံတားများ၏ ခံနိုင်ရည်ထက် ကျော်လွန်သော တန်ပိုခြင်း ရှိ၊ မရှိ စိစစ်ထိန်းသိမ်းကြီးကြပ်ပေးရန် လိုအပ်ကြောင်း ဒေသခံများက ပြောသည်။

ယခုအခါ မိုးညှင်းမြို့နယ် ပြည်သူ့ဆောက်လုပ်ရေးလုပ်ငန်းက တာဝန်ယူပြီး ဟိုပင်-ကုန်းသာ-လုံးတုံ-ညောင်ပင် ၄၀ မိုင် ကတ္တရာလမ်း၊ မိုးညှင်း-နန်းမား-မြို့သစ်ကလေး-ဟိုပင် ၁၇ မိုင် ၇ ဖာလုံ၊ ကျောက်ချောလမ်း၊ ဘီးလူး-အုန်းစံဆိုင်-နန်းမွန်း ၁၄ မိုင် မြေသားလမ်းနှင့် ရွှေဘို-မြစ်ကြီးနားပြည်ထောင်စု ကားလမ်းမကြီး၊ မိုးညှင်းမြို့နယ်လမ်းပိုင်း ၄၇ မိုင် ကတ္တရာလမ်းခင်းခြင်းလုပ်ငန်းကို ဆောင်ရွက် လျက်ရှိကြောင်း မြို့နယ်အင်ဂျင်နီယာဦးအေးလွင်က ပြောသည်။

မြန်မာအမျိုးသားလေကြောင်း၊ မန္တလေးဌာနခွဲမှ ပြေ ၁ ရက်မှ စ၍ ခရီးစဉ်များပြောင်းလဲပျံသန်းပြေးဆွဲသွားမည်

မန္တလေး မတ် ၂၇
မြန်မာအမျိုးသားလေကြောင်း၊ မန္တလေးဌာနခွဲအနေဖြင့် မြန်မာနှစ်သစ်ကူး မဟာသင်္ကြန်ကာလများအပါအဝင် ပြည်သူ့ခရီးသွားလာရာတွင် ခက်ခဲမှုမရှိစေရန်အတွက် ပြေ ၁ ရက်မှစတင်၍ လေယာဉ်ခရီးစဉ်များကို ပြောင်းလဲပျံသန်းပြေးဆွဲပေးသွားမည် ဖြစ်ကြောင်း ယင်းဌာနက သိရသည်။

ထိုပြောင်းလဲပြေးဆွဲသောခရီးစဉ်များမှာ မန္တလေးမှ ရန်ကုန်သို့ တစ်ပတ်လျှင် ငါးရက်၊ မြစ်ကြီးနားသို့ နေ့စဉ် ဗန်းမော်သို့ တစ်ပတ်လျှင် နှစ်ရက်၊ ဟုမ္မလင်းမြို့သို့ တစ်ပတ်လျှင် သုံးရက်၊ ကျိုင်းတုံသို့ တစ်ပတ်လျှင် သုံးရက်၊ ခန္တီးသို့ တစ်ပတ်လျှင် သုံးရက်၊ ကလေးသို့ တစ်ပတ်လျှင် သုံးရက်၊ တာချီလိတ်သို့ တစ်ပတ်လျှင် လေးရက်နှင့် လားရှိုးသို့ တစ်ပတ်လျှင် နှစ်ရက်နှုန်းတို့ဖြင့် ပြေးဆွဲပေးသွားမည်ဖြစ်သည်။



ပျံသန်းပြေးဆွဲမည့် ခရီးစဉ်များနှင့် လေယာဉ်လက်မှတ် ဈေးနှုန်းများကိုလည်း Online မှတစ်ဆင့် ဝင်ရောက်ကြည့်ရှုနိုင်ရန်စီစဉ်ထားပြီး မြစ်ကြီးနား၊ တာချီလိတ်၊ ကျိုင်းတုံ၊ ခန္တီးနှင့် ဟုမ္မလင်းမြို့များအားယခင်ကထက် တိုးချဲ့ပျံသန်း ပြေးဆွဲပေးထားသည်။

“နောက်လဆိုရင် မြန်မာနှစ်သစ်ကူး လဖြစ်တဲ့ တန်ခူးလကိုရောက်တော့မယ်။ နောက်ပြီး မြစ်ကြီးနား၊ တာချီလိတ်၊ ကျိုင်းတုံ၊ ခန္တီးနှင့် ဟုမ္မလင်းမြို့များအားယခင်ကထက် တိုးချဲ့ပျံသန်း ပြေးဆွဲပေးထားသည်။”

မန္တလေးဌာနခွဲ မန်နေဂျာက ပြောကြားသည်။ အဆိုပါ ခရီးစဉ်များပျံသန်းပြေးဆွဲရာတွင်လည်း E-190EMBRAER (ဂျက်)နှင့် ATR(72) လေယာဉ်များဖြင့် မန္တလေးအပြည်ပြည်ဆိုင်ရာလေဆိပ်မှ ပျံသန်းပြေးဆွဲပေးသွားမည်ဖြစ်သည်။

မူဆယ်မြို့၊ ပုဂ္ဂလိကအမှုှိုက်နှင့်မိလ္လာသိမ်းဆည်းရေး ဝန်ဆောင်မှုလုပ်ငန်းလုပ်ကိုင်ဆောင်ရွက်ရန် အဆိုပြုတင်ဒါခေါ်ယူခြင်း
၁။ မူဆယ်မြို့နယ်စည်ပင်သာယာရေးကော်မတီမှ မူဆယ်မြို့၊ ပုဂ္ဂလိကအမှုှိုက်နှင့်မိလ္လာသိမ်းဆည်းရေး ဝန်ဆောင်မှုလုပ်ငန်းလုပ်ကိုင်ဆောင်ရွက်ရန် စိတ်ဝင်စားသူလုပ်ငန်းရှင်များအား အဆိုပြုတင်ဒါခေါ်ယူခြင်းနှင့် ပြိုင်ပွဲဝင်ရောက်ခွင့်ကို ပေးအပ်ပါသည်။
၂။ လုပ်ငန်းလုပ်ကိုင်ဆောင်ရွက်ရန် စိတ်ဝင်စားသူကုမ္ပဏီသည် ပုဂ္ဂလိကအမှုှိုက်နှင့်မိလ္လာသိမ်းဆည်းရေး ဝန်ဆောင်မှုလုပ်ငန်းအတွက် ဆောင်ရွက်လိုသည့် အချက်များအား ထည့်သွင်း အဆိုပြုရမည်ဖြစ်ပါသည်။
၃။ အဆိုပြုတင်ဒါတွင်မည်ကုမ္ပဏီသည် အာမခံငွေကျပ်သိန်း(၅၀)အား တင်ဒါတင်သွင်းသည့် အချိန်တွင် ကော်မတီမှတစ်ဆင့်ပေးသည့် နည်းလမ်းအတိုင်း တစ်ပတ်လည်ပေးသွင်းရမည်။ ကုမ္ပဏီသည် မိမိလုပ်ငန်းဆောင်ရွက်မည့်အစီအစဉ်များနှင့်ပတ်သက်၍ သတ်မှတ်ရက်တွင် ရှင်းလင်းတင်ပြရမည်ဖြစ်ပြီး ရွေးချယ်ခြင်းမခံရလျှင် ပေးသွင်းထားသည့်အာမခံငွေအား တင်ဒါအတည်ပြုရေးချုပ်ငြိမ်းသည့် နောက်ပိုင်းရက်များတွင် ပြန်လည်ထုတ်ပေးမည်ဖြစ်ပါသည်။
၄။ အဆိုပြုတင်ဒါတင်သွင်းသည့်ကုမ္ပဏီသည် ကုမ္ပဏီမှတစ်ဆင့်လက်မှတ်မိတ္တူ၊ ကုမ္ပဏီများ အက်ဥပဒေ(၁၁၄)အရ ငွေကြေးပိုင်ဆိုင်မှု အထောက်အထားနှင့် သင်းဖွဲ့မှတ်တမ်းမူရင်းများ ထည့်သွင်းအဆိုပြုရမည်။
၅။ အဆိုပြုတင်ဒါလျှောက်လွှာများကို ၃၀-၃-၂၀၁၅ရက်တွင် စတင်ရယူနိုင်ပြီး ၄-၅-၂၀၁၅ရက် ညနေ ၅၅၀၀နာရီ နောက်ဆုံးထား၍ မူဆယ်မြို့နယ်စည်ပင်သာယာရေးကော်မတီသို့ တင်သွင်းရမည်။
၆။ တင်ဒါပုံစံနှင့်အသေးစိတ်အချက်အလက်များကို သိရှိလိုပါက သတင်းစာတွင်ကြော်ငြာပါသည့်နေ့မှစတင်၍ နူးချိန်အတွင်း မူဆယ်မြို့နယ်စည်ပင်သာယာရေးကော်မတီရုံးသို့ လူကိုယ်တိုင်သော်လည်းကောင်း၊ ဖုန်းနံပါတ် ၀၈၂-၅၀၅၂၉၊ ၀၈၂-၅၀၅၇၇ သို့သော်လည်းကောင်း ဆက်သွယ်စုံစမ်းနိုင်ပါသည်။

နှစ်ဦးသင်္ကြန် အထူးတရားစခန်း (နဝမ အကြိမ်တရားစခန်း)
ထေရဝါဒဗုဒ္ဓဒေသနာနှင့် ဝိပဿနာပြန့်ပွားရေးအသင်း ပဓာနနာယက
ဆရာကြီး ဦးဌေးအောင် (မဟာသဗ္ဗမ္မဇောတိကဝေ)၏ ဥပနိသယအတိုင်း နှစ်ဦးသင်္ကြန်တရားစခန်းကို အောက်ပါအစီအစဉ်အတိုင်းကျင်းပပြုလုပ်မည်ဖြစ်ပါကြောင်း မိတ်ကြားအပ်ပါသည်။
နေ့ရက် - ၁၈-၄-၂၀၁၅ရက်မှ ၂၂-၄-၂၀၁၅ရက်ထိ
အချိန် - နံနက် ၈:၃၀မှ မွန်းတည့် ၁၂နာရီထိ
နေရာ - ကျေးလက်ဦးစီးဌာန၊ ရွှေဘိုတိုင်းဒေသကြီး၊ မြောက်ဘက်မုခ်အနီး၊ အာဇာနည်လမ်း၊ ထေရဝါဒဗုဒ္ဓဒေသနာနှင့်ဝိပဿနာပြန့်ပွားရေးအသင်း (ရန်ကုန်)

ရွှေနဂါး ကျိုက်ထီးရိုး(မနစဉ်) ရောင်းသား (မနစဉ်) ငွေဆောင် (မနစဉ်)
209077, 209388, 09-73167000
တိုက်ခန်းအမြန်ရောင်းမည်
-ပ(၂၅၅၅၅) တွန်းခိုတိုက်ခန်း၊ ဓာတ်လှေကား၊ သိမ်ဖြူလမ်းမကြီးပေါ်၊ သိမ်ဖြူမှတ်တိုင်ရွှေ၊ (ညှိနှိုင်းရေး)
(၉၂)လမ်း၊ ပေ(၁၇၅၅၅) မြေညီနှင့်အပေါ် ထပ်တဲ့ (ညှိနှိုင်းရေး)
ဖုန်း-၀၉-၅၁၅၂၇၃၊ ၀၉-၈၇၀၂၇၆၄

ယုန်မင်းမှဝန်ထမ်းအလိုရှိသည်
၁။ ကားအရောင်းပို့ ကား (၃)ဦး
- အသက် (၂၅)နှစ်မှ (၃၅)နှစ်ကြား
- ကားမောင်းအတွေ့အကြုံ(၃)နှစ်အထက်
၂။ Marketing
- တွဲရပြီး လုပ်ငန်းအတွေ့အကြုံ(၁)နှစ် ကား/မ (၂)ဦး
၃။ Computer စာရင်းကိုင် မ (၂)ဦး
- တွဲရပြီး Excel ကျွမ်းကျင်ရမည်။ လုပ်ငန်းအတွေ့အကြုံ (၁)နှစ်
၄။ အလုပ်ကြမ်း ကား (၂)ဦး
- အသက်(၁၈)နှစ်မှ (၂၅)နှစ်ကြား
၅။ အရောင်းမန်နေဂျာ(သို့မဟုတ်)မန်နေဂျာချုပ် ကား/မ (၂)ဦး
- လုပ်ငန်းအတွေ့အကြုံ(၅)နှစ် အထက်
- အသက်(၃၅)နှစ်မှ (၄၅)နှစ်ကြား
စာရွက်စာတမ်းနှင့်တကွ ပြည့်စုံစွာ လာရောက်လျှောက်ထားနိုင်ပါသည်။
လစာ+Bonus ပေးမည်။
ဆက်သွယ်ရန်လိပ်စာ- တိုက်အမှတ်-၅၅(B-1) (၁)ရပ်ကွက်၊ ရတနာလမ်း၊ ကမာရွတ်မြို့နယ်။ ဆက်သွယ်ရန်ဖုန်း-၀၉ -၉၇၄၁၆၉၃၄၃၊ ၀၉ -၅၂၅၀၁၇၃၊ ၀၉-၉၁၀၄၁၆၂၈၊ ၀၂-၇၀၃၆၀

အပြည်ပြည်ဆိုင်ရာ ဖားအောက်တောရေဒုသာသနာရိပ်သာခွဲ (သန်လျင်မြို့)
သင်္ကြန်အထူး တရားစခန်းပွဲ
သန်လျင်မြို့၊ ကျိုက်ခေါက်စေတီတော်မြတ်ကြီး၏ အနောက်ဘက် မုခ်ဦးအနီး၊ သီလဝါလမ်းမပေါ်ရှိ အပြည်ပြည်ဆိုင်ရာ ဖားအောက်တောရ ရိပ်သာခွဲ (သန်လျင်၊ ရန်ကုန်) ရိပ်သာကြီးတွင် နှစ်စဉ်နှစ်တိုင်းကဲ့သို့ သင်္ကြန်အထူးတရားစခန်းကို ၁၂-၄-၂၀၁၅ရက်မှ ၂၀-၄-၂၀၁၅ရက်အထိ (၁၀)ရက်တရားစခန်းဖွင့်လှစ်မည်ဖြစ်ပါသည်။ ယောဂီသုတေသန အပေါင်းတို့မှ ၁၀-၄-၂၀၁၅ရက်တွင် (အမျိုးသားမှတ်ပုံတင်၊ ယောဂီဝတ်စုံ၊ ပန်းကန်၊ မတ် ခွက်၊ ရွှန်း၊ လက်သုတ်ပုဝါ၊ အိပ်ရာ၊ ခြင်ထောင်)သို့ဆောင်ပြီး စာရင်းပေးသွင်းရန်နှင့် ၁၁-၄-၂၀၁၅ရက် ည ၇နာရီနောက်ဆုံးထား၍ တရားစခန်းသို့ ဝင်ရောက်ကြပါရန် ဗိမ္မာန်ကို အကျိုးမျှော်၍ နှိုးဆော်မိတ်ကြားအပ်ပါသည်။
ဗုဒ္ဓသာသနာ နဂ္ဂဟအဖွဲ့
အပြည်ပြည်ဆိုင်ရာဖားအောက်တောရရိပ်သာခွဲ(သန်လျင်မြို့)
ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး

ရောင်းရန်ကြော်ငြာစာ
(တရားမကျင့်ထုံးဥပဒေအမိန့်-၂၊ နည်းဥပဒေ-၆၆)
ရန်ကုန်အရေပိုင်းခရိုင်တရားရုံး
၂၀၀၇ ခုနှစ်၊ တရားမလာရီအမှတ်-၆၉၃
ဒေါ်မြင့်မြင့်ကြည် ပါ-၇ နှင့် မဟာဓနစီးပွားရေးလုပ်ငန်းစု (တရားရုံး)
ယခင်ရန်ကုန်တိုင်းတရားရုံး၏ တရားမကြီးမှုအမှတ်-၂၆၅ အမှုတွင် အနိုင်ဒီကရီအရ တရားရုံးပိုင် အောက်ဖော်ပြပါ မရွှေမပြောင်းနိုင်သောပစ္စည်းကို ၂၀၁၅ ခုနှစ်၊ ဧပြီလ ၂၇ ရက်၊ နံနက် ၁၀:၀၀နာရီတွင် ပစ္စည်းတည်ရှိရာနေရာ၌ လေလံတင်ရောင်းချလိမ့်မည်။
လေလံတင်ရောင်းချမည့်စည်းကမ်းချက်များ
၁။ စာရင်းတွင်ဖော်ပြထားရှိသောအချက်များမှာ တရားရုံးနှင့်တင်ပြချက်အရ သိရှိသ မှုဖြစ်သည်။ ကြော်ငြာစာတွင်မားယွင်းခြင်း၊ မမှန်စကားပါခြင်း၊ သို့တည်းမဟုတ် ကြွင်းကျန်ခြင်း တစ်ခုခုအတွက် တရားရုံးကတာဝန်ခံလိမ့်မည်မဟုတ်ပါ။
၂။ လေလံတင်ရောင်းချမည့်စည်းစနစ်ကို ရောင်းသူအရာရှိက သတ်မှတ်သည့်အတိုင်း ရောင်းချမည်ဖြစ်သည်။
၃။ လေလံစည်းကမ်းအချက်အလက်များကို ရောင်းသူအရာရှိထံ လေလံတင်ရောင်းချမည့်ရက် မတိုင်မီ နူးချိန်တွင်လာရောက်စုံစမ်းနိုင်ပါသည်။
လေလံတင်ရောင်းချမည့်ပစ္စည်းစာရင်း
ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး၊ ဒဂုံမြို့သစ်(မြောက်ပိုင်း)မြို့နယ်၊ မြေတိုင်းရပ်ကွက်အမှတ်-၄၁ တိုးချဲ့၊ ကြမ်းခင်းဈေး ကျပ်သိန်း(၁၀၀၀)
၂၀၁၅ ခုနှစ်၊ မတ်လ ၁၉ ရက်တွင် ဤရုံးတော်တံဆိပ်ရိုက်နှိပ်၍ ကျွန်ုပ်လက်မှတ်ရေးထိုး ထုတ်ပေးလိုက်သည်။
(အေးအေးသန်း)
တွဲဖက်ခရိုင်တရားသူကြီး(၃)၊ ရန်ကုန်အရေပိုင်းခရိုင်တရားရုံး

IELTS နှင့် WEBS
တတန်းတည်းနှင့် စာမေးပွဲဝင်ဖြေလို ရှာအောင်စီစဉ်ထားတယ်။ Foundation တစ်တန်း Preparation တစ်တန်း သင်တန်းတက်ရာမလို၊ အခြေခံအားနည်းသူ ကို အစကနေသင်ပေးမယ်။ ရေထိုး၊ ငွေရှည်လိုအပ်သူကို အလိုက် ငွေလာနိုင်။
စာပျက်နာ (၇၀၀)ကျော်၊ နာရီ (၁၆၀) စနစ်တကျလေ့ကျင့် သင်ကြားပေးမယ်။
သင်ကြားသည့်ခရား-အခန်းခင်းနိုင်သည် လှည်းတန်း 095151398
အင်္ဂလန်ထိပ်တန်းတက္ကသိုလ်များဖြစ်သော The Open University, Cambridge, Business Schools များတွင် သွားရောက်၍ BA English, BSc, CAE, CPE, MBA အစရှိသည့်ဘွဲ့များကို ရယူနိုင်သည်။ အင်္ဂလန်တွင် (၁၀) နှစ်ကြာနေထိုင်ခဲ့သည့်အတွက် အင်္ဂလိပ်စာနှင့် ယဉ်ကျေးမှုကို ကိုယ်တိုင်ထိတွေ့ ဖွင့် ရဲ့။ Four Skills, IELTS

ပြည်တွင်းရေးရာ

၂၀၁၅ သင်္ကြန်ပွဲတော်ကာလအတွင်း ယာဉ်မောင်းသူများ လိုက်နာရန် စည်းကမ်းချက်များထုတ်ပြန် နှိုးဆော်

ရန်ကုန် မတ် ၂၇

၂၀၁၅ ခုနှစ် မဟာသင်္ကြန်ပွဲတော်ကာလအတွင်း မိဘပြည်သူများ ယာဉ်မောင်းတစ်ခုကြောင့် ထိခိုက် နစ်နာမှုမရှိစေရေး၊ ယာဉ်အန္တရာယ်မဖြစ်ပွားစေရေးတို့ အတွက် ယာဉ်စည်းကမ်းထိန်းသိမ်းရေးအဖွဲ့မှ ယာဉ် မောင်းသူများလိုက်နာကြရန် စည်းကမ်းချက်များထုတ် ပြန်၍ ယင်းစည်းကမ်းချက်များကို လိုက်နာကြရန် တိုက် တွန်းနှိုးဆော်ထားသည်။

(၁) မူးယစ်သောက်စား၍ ယာဉ်မောင်းနှင်ခြင်း မပြု ရ။

(၂) အပျော်လွန်ကျူး စည်းကမ်းမဲ့ ပြိုင်မောင်းခြင်း၊ လူမောင်းခြင်း၊ အရှိန်ပြင်းမောင်းခြင်း မပြုရ။

(၃) ယာဉ်နံပါတ်ပြားမပါဘဲ မောင်းနှင်ခြင်း မပြုရ။

(၄) ယာဉ်၏ဘေးတံခါးများ၊ နောက်ဖုံးများ ဖြုတ်၍ မောင်းနှင်ခြင်း မပြုရ။

(၅) ဖျက်သိမ်းထားသော ယာဉ်အိမ်ယာဉ်ဟောင်းများ နှင့် ပြုပြင်ဆင်ယင်မှုများအား မောင်းနှင်ခြင်း မပြုရ။

(၆) ယာဉ်ကြောပြောင်းပြန်စီးခြင်း မောင်းနှင်ခြင်း မပြု ရ။

(၇) ထော်လာဂျီကဲ့သို့ အနွေးယာဉ်များကို အသုံးပြု ၍ ရေကစားခြင်း မပြုရ။

(၈) မော်တော်ဆိုင်ကယ်များအား အိတ်ဖော်ပိုင် ကြိုတ်၍စီးခြင်း၊ အသံကျယ်လောင်စွာစီးခြင်း၊ နံပါတ် မမြင်အောင် တွန်ခေါက်၍စီးခြင်း၊ ရှေ့၊ နောက်နံပါတ် ပြားမပါဘဲစီးခြင်း၊ နှစ်ဦးထက်ပို၍စီးခြင်း၊ ဆိုင်ကယ် စီးဦးထုပ်မပါဘဲစီးခြင်းများ မပြုရ။

(၉) သံစုံဟွန်းများ တပ်ဆင်ကာ အသုံးမပြုရ။

(၁၀) မော်တော်ယာဉ်များတွင် ညစ်ညမ်းသောစာ သားများ၊ ဆိုင်းဘုတ်၊ ပန်းချီ၊ ရုပ်ပုံ၊ အခြား မသင့်လျော် သောပစ္စည်းများ ရေးသားချိတ်ဆွဲ၍ မောင်းနှင်ခြင်း မပြုရ ဟူ၍ စည်းကမ်းချက်များထုတ်ပြန်ထားသည်။

၂၀၁၄ ခုနှစ် မဟာသင်္ကြန်ပွဲတော်ကာလအတွင်း တစ်နိုင်ငံလုံးအနေဖြင့် ယာဉ်မောင်းတစ်ခု ၃၆၀ မှ ဖြစ်ပွားခဲ့ပြီး ဒဏ်ရာရရှိသူ ၉၂၇ ဦး၊ သေဆုံးသူ ၉၄ ဦး ရှိခဲ့သည်။

ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး၊ မန္တလေးတိုင်းဒေသကြီး နှင့် ဧရာဝတီတိုင်းဒေသကြီးတို့တွင် ယာဉ်မောင်းတစ် ခု အများဆုံးဖြစ်ပွားခဲ့ကြောင်း သိရသည်။

(ရဲဖြန့်ကြား)

တပ်မတော်နေ့ကိုဂုဏ်ပြုသောအားဖြင့် ကတ္တရာလမ်းနှင့် ကွန်ကရစ်လမ်းသစ်ဖွင့်

ဇွန် ၂၇

တနင်္သာရီတိုင်းဒေသကြီး မြိတ်မြို့၌ နှစ် (၇၀) ပြည့်တပ်မတော် နေ့ကို ဂုဏ်ပြုသောအားဖြင့် မြို့နယ်စည်ပင်နှင့် ပြည်သူတို့ ပူး ပေါင်းဆောင်ရွက်သော ကတ္တရာလမ်းနှင့် ကွန်ကရစ်လမ်းသစ်များ ဖွင့်ပွဲအခမ်းအနားကို မတ် ၂၂ ရက် နံနက် ၈ နာရီက မြိတ်မြို့ ရေပုန်း ရပ်ကွက် နဝရတ်လမ်း မှစပြီးတွင် ကျင်းပခဲ့ကြောင်း သိရသည်။

အခမ်းအနားတွင် တိုင်းဒေသကြီး လမ်းပန်းဆက်သွယ်ရေးဝန်ကြီး ဒေါက်တာကျော်ဆန်း၊ မြို့နယ်စည်ပင်သာယာရေးကော်မတီဥက္ကဋ္ဌ ဦးမောင်မောင်လေးနှင့် လမ်းဖြစ်မြောက်ရေးကော်မတီနာယက ဦးသန်းဘိုတို့က လမ်းသစ်အား ဖွင့်လှစ်ပေးခဲ့ကြောင်း သိရသည်။

အလားတူ မြိတ်မြို့ ရေပုန်းရပ်ကွက် အောင်ချမ်းသာ (၃) လမ်း ကွန်ကရစ်လမ်း၊ စည်ပင်သာယာလမ်း၊ ကတ္တရာလမ်း၊ ကန်ကြီးရပ် ကွက် ရေနံတိုက်လမ်း၊ ကွန်ကရစ်လမ်း၊ အလယ်ကျွန်းနယ်မြေ ခတ္တာ လမ်း၊ ကွန်ကရစ်လမ်း၊ နောက်လယ်ရပ်ကွက်၊ နောက်လယ် (၁၀) လမ်း၊ ကတ္တရာလမ်းသစ်ဖွင့်ပွဲများကိုလည်း အဆိုပါလမ်းများ၌ ကျင်းပခဲ့ ကြောင်း သိရသည်။

မြင့်ဦး(ဇွန်)

ပဲခူးမြို့တွင် အသည်းရောင်ဘီပိုးရောဂါအကြောင်း သိကောင်းစရာဟောပြောပွဲ ကျင်းပ

ပဲခူး မတ် ၂၇

အသည်းရောင်ဒေရင်းနှင့် MMDC၊ LUDU ဓာတ်ခွဲခန်း Inceptor Company တို့ ပူးပေါင်းကျင်းပသည့် ကျန်းမာရေးဗဟုသုတဟောပြောပွဲအ ခမ်းအနားကို မတ် ၂၂ ရက် နံနက် ၉ နာရီက ပဲခူးတိုင်းဒေသကြီး ပဲခူးမြို့ မြို့တော်ခန်းမ၌ ကျင်းပခဲ့ကြောင်း သိရသည်။

အခမ်းအနားတွင် အသည်းရောင်ဒေရင်းဥက္ကဋ္ဌ ဒေါက်တာခင်ပြုံးကြည် (ညွှန်ကြားရေးမှူးချုပ်-မြိမ်း၊ ဆေးသုတေသနဦးစီးဌာန၊ အောက်မြန်မာပြည်) က 'အများအတွက် အသည်းရောင်ဒေရင်းအကြောင်း' ရှင်းလင်းပြောကြား ပြီး ပါမောက္ခဌာနမှူး ဒေါက်တာဝင်းနိုင် (ဥက္ကဋ္ဌ၊ မြန်မာနိုင်ငံဆရာဝန်အသင်း၊ အစာအိမ် အူလမ်းကြောင်းနှင့် အသည်းရောဂါအဖွဲ့) က 'အသည်းရောင်ဘီပိုး အကြောင်း သိကောင်းစရာများ' ခေါင်းစဉ်ဖြင့် ဟောပြောဆွေးနွေးခဲ့သည်။

ယင်းနောက် ရုပ်ရှင်သရုပ်ဆောင် ဘေဘီမောင်က 'အသည်းရောင်ရောဂါပိုး ကာကွယ်ရေးနှင့် အမြင်' ခေါင်းစဉ်ဖြင့် ဟောပြောဆွေးနွေးပြီး ဒေါက်တာ နေမျိုးက ကျေးဇူးတင်စကားပြန်လည်ပြောကြားခဲ့သည်။ (ကြေးမုံ)

မီးသတ်ဆေးဘူးအသုံးပြု၍ လက်တွေ့မီးငြိမ်းသတ်နည်း သရုပ်ပြ

စစ်ကိုင်း မတ် ၂၇

လူမှုဝန်ထမ်း၊ ကယ်ဆယ်ရေးနှင့် ပြန်လည်နေရာချထားရေးဝန်ကြီးဌာန လူမှုဝန်ထမ်းဦးစီးဌာန စစ်ကိုင်းမြို့ မူလတန်းကြိုကျောင်းရှိ ဝန်ထမ်းများ အား မြို့နယ်မီးသတ်ဦးစီးဌာနက မီး သတ်ဆေးဘူးအသုံးပြု၍ လက်တွေ့ မီးငြိမ်းသတ်နည်း သရုပ်ပြခြင်းကို မတ် ၂၄ ရက် နံနက် ၉ နာရီခွဲက အဆိုပါ ကျောင်းဝင်းအတွင်း၌ ပြုလုပ်ခဲ့ကြောင်း သိရသည်။

လူမှုဝန်ထမ်းဦးစီးဌာန၏ စီစဉ် ဆောင်ရွက်မှုဖြင့် စစ်ကိုင်းမြို့ ပိုးတန်း ရပ်ကွက်ရှိ မူလတန်းကြိုကျောင်းမှ

ကျောင်းသား၊ ကျောင်းသူကလေးများ အေးချမ်းစွာပညာသင်ကြားနိုင်ရေး အတွက် မီးဘေးကြိုတင်ကာကွယ်ရေး လုပ်ငန်းစီမံချက်ကို ဝန်ထမ်းများအား တာဝန်ခွဲဝေပေး၍ ကျောင်းသား၊ ကျောင်းသူကလေးများ မီးဘေးအန္တရာယ် ကင်းဝေးနိုင်ရန်အတွက် မီးသတ်ဆေး ဘူးကိုအသုံးပြု၍ မီးငြိမ်းသတ်နည်း ကို ဝန်ထမ်းများနှင့် ကျောင်းသားမိဘ များ ကိုယ်တိုင်မီးငြိမ်းသတ်နိုင်ရန် လက်တွေ့ သရုပ်ပြသခဲ့ကြသည်။

မီးဘေးကြိုတင်ကာကွယ်ရေးဟော ပြောခြင်းနှင့် မီးငြိမ်းသတ်နည်းလက် တွေ့ သရုပ်ပြခြင်းကို မြို့နယ်မီးသတ်



ဦးစီးဌာနဦးစီးမှူး ဦးထွန်းထွန်း ကျောင်းသားမိဘများ တက်ရောက် နှင့် တပ်ဖွဲ့ဝင်များ ကျောင်းအုပ်ဆရာ မကြီး ဒေါ်ခင်ဆွေဦးနှင့် ဝန်ထမ်းများ၊ ရန်ကုန်(စစ်ကိုင်း) ကြည့်ရှုခဲ့ကြောင်း သိရသည်။

သန္တိယူ သင်္ကြန်ခရီးစဉ်များ တိုက် ၂၊ အဆုံး ၂၀၆ ပြိုင်လမ်းအနီး၊ ဘေဘီမောင်က ဘေဘီမောင်က/ပြောရာ APR 13 ၄ ဆန်း ၀-ရင်း၊ ဖုန်းကုန်း၊ မောင်ကြီး၊ အင်းလေး APR 13 ၁-၆၅ ဆန်း 09 423 743 233 ဘားအံ၊ မြဝတီ APR 13 ၂ဆန်း 09 4210 14940

GOLDEN RICH TRAVELS ဝန်ထောက်၊ ပတ္တာရား၊ အယုဒ္ဓယ၊ ကန်ချော့၊ ပဲခူး၊ မဲသောက် ၃ဆန်း၊ Apr 11, May 21 ချင်းမိုင်း၊ ချင်းမိုင်း၊ ငွေကြို၊ ပယ်ဆိုင်၊ တာချီလိတ်၊ ပဲခူး၊ မဲသောက် ၂ဆန်း၊ Apr 11, May 21 မြစ်ကြီးနား (မြစ်ဆုံ)၊ အင်းတော်ကြီး (ဗဟုပညာကျား)၊ ငွေတို ၁၅ဆန်း၊ Apr 11 09-250366279, 09-31062083, 09-791697411, 09400011689

တရုတ် ENGLISH Conversation Practice Sayar.Yang ပြောလိုပြီးပြောမတ်သူ ပြောတတ်ပြီးပြောထွက်သူအတွက် စကားပြောလေ့ကျင့်သင်တန်း Great Wall TAMWE - 540714, 09 5183636 ၀၈၈၆၉၂ ၀၈၈၆၉၃ 09 420230133

UNIQUE STAR TRAVELS ဥရောပ(အင်္ဂလန်) အမေရိကား၊ သြစတြေးလျ Apr:7,9,12,13 (\$ 3900) Apr:8 (\$4400) Apr:11,12 (\$ 3400) ဟောင်ကောင်၊ မကာအို Apr:12 (\$ 1900) ပေကျင်း+ရှန်ဟိုင်း+ဟောင်ကောင် Apr:11,12 (\$ 1900) ကိုရီးယား၊ ဂျပန် Apr:11,12 (\$ 2300) Apr:9,10,11,12,13 (\$ 2300) ကမ္ဘောဒီးယား၊ ဗီယက်နမ် စင်ကာပူ၊ မလေးရှား Apr:11 (\$ 1300) Apr:13 (\$ 1300) 70/A.Kabaaye Pagoda Rd. Bahan. 8604964, 8604965, 8604966, 708353, 705723, 0973109133, 0973109144, 0973109155, 0973109166

UNIQUE TRAVELS & TOURS CO., LTD. တောင်ကြီး Apr: 11,12,13,18 (185,000) ပုဂံ၊ တောင်ကြီး Apr: 12 (250,000) ပုဂံ (စွယ်တော်လေးဆူ) Apr: 12,13 (185,000) ပုဂံ၊ မန္တလေး Apr: 12,13 (185,000) ပုဂံ၊ ရွှေစက်တော် Apr: 12,13 (185,000) ချောင်းသာ Apr:8 (Hotel Max) (90,000) ငပလီ Daily (Merciel Hotel & Resort) (280,000) ငွေဆောင် Daily (80,000)

စိန်နန်းတော် Diamonds & Fine Jewelry မဟာသင်္ကြန်ခရီးစဉ် Promotion 27th March to 12th April 5% - 30% off ဗလာဗေဗျက်ချင်း၊ ဗေဗျက်ချင်း၊ သွက်စမ်းပဲ ရွှေဆွဲပြား - ၁၀၀၀ ပြား နှင့် ထုတ်ကုန်အသုံးပြုခွင့်များမှာ မိတ်ဖောင်း၊ မိတ်သစ်များကို Promotion ကာလအတွင်း လှမ်းလာခဲ့ဖို့ မိတ်ကြားအပ်ပါသည်။ Main Branch - No. 663/665 Mahabandoola Road, Between Latha St & 20th St, Yangon Ph: 01-371944, 01-371454, 01-371425 Branches - Law Win Center, Junction Square Shopping Center, Gamone Pwint (Ga Bar Aye), Ocean Supercenter (Shwe Gone Daing) http://www.seinnandaw.com info@seinnandaw.com facebook.com/seinnandaw Online Shopping Hotline - 09 42500 8475

ပြည်တွင်းရေးရာ

လွိုင်ကော် ပြန်/ဆက်မှ ကြီးမား၍ စာကြည့်တိုက် ဝန်ဆောင်မှုမြှင့်တင်ရေး အလုပ်ရုံဆွေးနွေးပွဲကျင်းပ

ဒီးမော့ဆို မတ် ၂၆

လွိုင်ကော်ခရိုင် ပြန်ကြားရေးနှင့် ပြည်သူ့ဆက်ဆံရေးဦးစီးဌာနက ကြီးမား၍ စာကြည့်တိုက် ဝန်ဆောင်မှုမြှင့်တင်ရေး အလုပ်ရုံဆွေးနွေးပွဲကို မတ် ၂၅ ရက် နံနက် ၉ နာရီခွဲက ဒီးမော့ဆို မြို့နယ် ပြန်ကြားရေးနှင့် ပြည်သူ့ဆက်ဆံရေးဦးစီးဌာနရုံး၌ ကျင်းပခဲ့သည်။

အဆိုပါဆွေးနွေးပွဲတွင် ဒီးမော့ဆို မြို့နယ်နှင့် ဖရူဆိုမြို့နယ်တို့မှ ပြန်ကြားရေးနှင့် ပြည်သူ့ဆက်ဆံရေးဦးစီးဌာန ဝန်ထမ်းများ၊ ကျေးရွာကိုယ်အားတိုက်များစာကြည့်တိုက်များမှ စာကြည့်တိုက်ကြီးကြပ်မှုကော်မတီဝင်များနှင့် စာကြည့်တိုက်မှူးများ စုစုပေါင်း ၄၅ ဦး တက်ရောက်ခဲ့ကြသည်။

အဆိုပါအလုပ်ရုံဆွေးနွေးပွဲကို မတ် ၂၆ ရက် အထိကျင်းပသွားမည်ဖြစ်ကြောင်း သိရသည်။

ဆွေးနွေးပွဲတွင် ကျေးရွာစာကြည့်တိုက်များ ရေရှည်တည်တံ့ခိုင်မြဲရေး၊ စံချိန်စံညွှန်းနှင့် ကိုက်ညီသော စာကြည့်တိုက်များ ပေါ်ထွန်းလာရေး၊ စာဖတ်သူ တိုးပွားရေးစသည့် အကြောင်းအရာများအပြင် ကျေးရွာအသီးသီးရှိ စာကြည့်တိုက်မှူးများ၏ စာကြည့်တိုက်ဝန်ဆောင်မှု အရည်အသွေးမြှင့်တင်ပေးနိုင်ရေး ဆောင်ရွက်ရမည့် အချက်အလက်များကို ဆွေးနွေးခဲ့ကြောင်း သိရသည်။

ဒီးမော့ဆို ပြန်/ဆက်

တပ်ကုန်းမြို့၌တိုင်ထောင်ခရမ်းချဉ်စိုက်တောင်သူများဈေးကောင်းရ

တပ်ကုန်း မတ် ၂၇

နေပြည်တော် ကောင်စီနယ်မြေ တပ်ကုန်းမြို့နယ်နှင့် ပုဗ္ဗသီရိမြို့နယ် အတွင်းရှိ တိုင်ထောင်ခရမ်းချဉ်ခင်းများမှ ထွက်ရှိသော ခရမ်းချဉ်သီးများ ပိုးမွှားကင်းစင်၍ ဈေးကောင်းရသောကြောင့် တောင်သူများဝင်ငွေ တိုးတက်လျက်ရှိကြောင်းသိရသည်။

ထိုသို့ ခရမ်းချဉ်သီး ဈေးကောင်းရနေ့ စားအလုပ်သမားများလည်း လုပ်ခပိုမိုရရှိကာ ဝယ်ရောင်းလုပ်သူ ခရမ်းချဉ်သီးကုန်သည်များလည်း ဝင်ငွေပိုမိုရရှိလျက်ရှိသည်။

တပ်ကုန်းမြို့နယ်နှင့် ပုဗ္ဗသီရိမြို့နယ်ကို ဆက်သွယ်ထားသော ကွန်ကရစ်ခင်း ကားလမ်းဘေးရှိ ရှားတောကွင်း၊ ကွင်းအမှတ် ၂၀၄၄ တွင် လုပ်ကိုင်လျက်ရှိသော တောင်သူ

ဦးအောင်စိုးက သူ၏ တိုင်ထောင်ခရမ်းချဉ်ခင်းသည် ရာသီဥတုကိုက်ညီ၍ ပိုးမွှားကင်းပြီး ဈေးကောင်းရသဖြင့် ဝင်ငွေအဆင်ပြေလျက်ရှိကြောင်း ပြောပြသည်။

ထို့နောက် တိုင်ထောင်ခရမ်းချဉ်စိုက်ပျိုး တောင်သူတစ်ဦးက တိုင်ထောင်ခရမ်းချဉ်ပျိုးပင်ကို မြေဆီမြေများနဲ့ ပျိုးအိတ်တွေနဲ့ ကိုယ်တိုင်ပျိုး ထောင်ပါတယ်။ တိုင်ထောင်ခရမ်းချဉ် (LORA-909) ပျိုး ၆ ထုပ်မှာ ပျိုးပင်ပါက ၈၀၀၀ ပင်လောက် အပင်ပေါက်ငယ်တွေ ရရှိပါတယ်။ ဒသမ ၆၀ ခန့်ရှိတဲ့ ခရမ်းချဉ်ပျိုးပင် ၈၀၀၀ စိုက်ပျိုးထားတာ အပင်ပျက်ပြီး ယခုလက်ရှိ အပင် အရေအတွက် ၆၃၀၀ ကျန်ရှိပါတယ်။

“ကုန်ကျစရိတ်ကတော့ မျိုးတစ်ထုပ် ကျပ် ၈၀၀၀၊ နွားထယ်တစ်ရှဉ်း ကျပ် ၅၀၀၀၊ ပေါင်း မြက်သင် နေ့စားတစ်ဦး ကျပ် ၂၀၀၀၊ စက်ဆီဖိုး တွေ အကုန်ပေါင်းလိုက်ရင် ကျပ်သုံး သိန်းခန့်ကျန်ကျတယ်။ အကျိုးအမြတ် အနေနဲ့ ၁၀ သိန်းကျော်ရမယ်လို့ ခန့်မှန်းထားပါတယ်။

“ယခုလက်ရှိ ခရမ်းချဉ်သီးတစ်ပိဿာ ကျပ် ၅၀၀ ရောင်းချရတယ်။ လောလောဆယ် ကျန်တော့အခင်းက ကုန်ချိန် ၁၀၀ လောက် စတင်ထွက် ရှိနေပြီး အသီးအားနဲ့ အပင်အားများ ကောင်းနေတုန်းပါပဲ” ဟု ၎င်းက ဆက်လက်ပြောကြားသည်။

ထို့နောက် တိုင်ထောင်ခရမ်းချဉ်စိုက်ပျိုးသူတွေ အဆင်ပြေဝင်ငွေ ကောင်းသည်သာမက ခရမ်းချဉ်သီး ဆွတ်ခူးသော ဒေသခံနေ့စားအလုပ်



သမားများအနေနှင့်လည်း တစ်မနက် သည်များအနေနှင့်လည်း ဝင်ငွေ ပိုမို ခင်းအတွက် လုပ်အားခ ကျပ် ၁၀၀၀ ရရှိကြောင်း၊ ၎င်းက ဆက်လက် ပြောကြားခဲ့သည်။ တင်နိုးလွင်

ဖြူး-ဘန်းလောင်လမ်း ကတ္တရာလမ်းသစ်ဖွင့်

ဖြူး မတ် ၂၇

ပဲခူးတိုင်းဒေသကြီး ဖြူးမြို့နယ် ကျေးလက်ဒေသ ဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်ရေးဦးစီးဌာန၏ ၂၀၁၄-၂၀၁၅ ဘဏ္ဍာရေးနှစ် ခွင့်ပြုငွေ ၂၇၃ ဒသမ ၂၄၀ သန်းဖြင့် ကျောက်ကြမ်းလမ်းမှ ကတ္တရာလမ်းသစ် အရှည် ၂ မိုင် ၇ ဖာလုံရှိ လမ်းကို မတ် ၂၅ ရက် နံနက် ၉ နာရီက အဆိုပါ ဖြူး-ဘန်းလောင်လမ်း ဖြူးမြို့ဘက်ခြမ်း မှခန့်တိုင် ကျင်းပခဲ့သည်။

ယင်းလမ်းအား Aroma Rose Co. Ltd. မှ တာဝန်ယူ၍ ပြီးခဲ့သည့် ၂၀၁၄ ခုနှစ် ဒီဇင်ဘာ ၁၅ ရက် မှစတင်တာဝန်

ယူ ကတ္တရာခင်းခြင်းလုပ်ငန်း ဆောင်ရွက်ခဲ့ရာ ယခုနှစ် ဖေဖော်ဝါရီ ၂၇ ရက်တွင် ပြီးစီးခဲ့သည်။

ဆက်လက်၍ ဖြူး-ဘန်းလောင် ကတ္တရာလမ်းသစ်အား တောင်ငူခရိုင် ကျေးလက်ဒေသ ဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်ရေးဦးစီးဌာန ခရိုင်ဦးစီးမှူး ဦးအောင်သန်းလွင်၊ မြို့နယ်အုပ်ချုပ်ရေးမှူး ဦးဝင်းလွင်၊ Aroma Rose Co. Ltd. မှ စီမံကိန်းဒါရိုက်တာ ဦးညွန့်ဝင်းနှင့် တာဝန်ရှိသူများကဖွင့်ပေးခဲ့သည်။

အဆိုပါ ဖြူး-ဘန်းလောင်လမ်းမှာ ဖြူးမြို့မှ စစ်တောင်းမြစ်ဘေးရှိ ဘန်းလောင်ရွာအထိ ၁၂ မိုင် ၆ ဖာလုံရှိပြီး

ယခု ကျောက်ကြမ်းလမ်းမှာ ကတ္တရာလမ်းသစ်အဖြစ် ၂ မိုင် ၇ ဖာလုံခင်း ပြီးသွားပြီဖြစ်၍ ကျန်ရှိသောလမ်းအား ၂၀၁၅-၂၀၁၆ ဘဏ္ဍာရေးနှစ် ခွင့်ပြု ငွေဖြင့် ကတ္တရာလမ်းအဖြစ် အဆင့်မြှင့်တင် ခင်းကျင်းဆောင်ရွက်သွားမည်ဖြစ်သည်။

အဆိုပါလမ်းအားကျေးရွာ ၂၅ ရွာမှ ကျေးလက်နေပြည်သူများ လျင်မြန်ချောမွေ့စွာ အသုံးပြုသွားနိုင် တော့မည်ဖြစ်သည့်အပြင် ပညာရေး၊ ကျန်းမာရေး၊ လူမှုစီးပွားရေးများ ယခင်ကထက် ဖွံ့ဖြိုးလာမည်ဖြစ် ကြောင်း သိရသည်။ မြင့်ဦး(ဖြူး)

ကံမမြိုမြိုရှောင်ကျောက်ချောလမ်းဖွင့်ပွဲကျင်းပ

ကံမ မတ် ၂၇

မကွေးတိုင်းဒေသကြီး သရက်ခရိုင် ကံမမြို့တွင် မတ် ၂၅ ရက် နံနက် ၉ နာရီက နှစ် (၇၀) ပြည့် တပ်မတော်နေ့ကို ဂုဏ်ပြုသောအားဖြင့် ကံမမြို့ မြို့ရှောင်လမ်း ကျောက်ချောလမ်းသစ်ဖွင့်ပွဲအခမ်းအနားကို ကျင်းပခဲ့ရာ တိုင်းဒေသကြီး ကျေးလက်ဒေသဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်ရေးဦးစီးဌာန ဒုတိယညွှန်ကြားရေးမှူး ဦးနေထွန်းရှိန်၊ ခရိုင်အုပ်ချုပ်ရေးမှူးဦးတေဇာအောင်နှင့် မြို့နယ်အထောက်အကူပြုကော်မတီဥက္ကဋ္ဌ ဦးဝင်းမြင့်တို့က ဖဲကြိုးဖြတ်ဖွင့်လှစ်ပေးခဲ့သည်။

အဆိုပါလမ်းမှာ ၂ ဒသမ ၄ ဖာလုံရှိ မြေနှိမ့်ကျောက်ချောလမ်းဖြစ်ပြီး ၂၀၁၄-၂၀၁၅ ဘဏ္ဍာနှစ်တွင် ကျေးလက်ဒေသဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်ရေးဦးစီးဌာန၏ နိုင်ငံတော်ခွင့်ပြုငွေ ကျပ် ၂၃ သိန်းဖြင့် ဆောင်ရွက်ခဲ့ခြင်းဖြစ်ပြီး မြို့ရှောင်လမ်းဖောက်လုပ်နိုင်ခဲ့သဖြင့် မြို့တွင်း ယာဉ်ကျောကျပ်သည့် ပြဿနာအား ဖြေရှင်းပေးနိုင်လိမ့်မည်ဖြစ်ကြောင်းတာဝန်ရှိသူတစ်ဦးက ပြောကြားခဲ့ကြောင်းလည်း သိရသည်။

ကျော်ဇေယျဝင်း (Iprd)

Advertisement for Pannan Bank (ပညာနန်းတော် ငွေနေ့ကျောင်းကြီး) featuring a table of interest rates and promotional text. The table lists various deposit types and their corresponding interest rates.

အတန်း	ကျောင်းချိန်	ကျောင်းလခ	ဝင်ကြေး
သူငယ်တန်း	နံနက် ၈-၂၀ မှ ၁၁-၄၅ နာရီ	၃၅၀၀၀ ကျပ်	မရှိ
၁-တန်း	။	၃၅၀၀၀ ကျပ်	။
၂-တန်း	။	၃၅၀၀၀ ကျပ်	။
၃-တန်း	။	၄၀၀၀၀ ကျပ်	။
၄-တန်း	။	၄၀၀၀၀ ကျပ်	။
၅-တန်း	။	၄၀၀၀၀ ကျပ်	။
၆-တန်း	။	၄၀၀၀၀ ကျပ်	။
၇-တန်း	။	၄၀၀၀၀ ကျပ်	။
၈-တန်း	။	၄၅၀၀၀ ကျပ်	။
၉-တန်း	။	၅၀၀၀၀ ကျပ်	။
၁၀-တန်း	။	၆၀၀၀၀ ကျပ်	။

Advertisement for Business Institute Yangon (BIY / MHR Centre II) offering accredited European programs. It lists BBA (Entrepreneurial Management), pre (or) MBA International Executive, and DBA (Doctor of Business Administration) programs.

ပြည်တွင်းရေးရာ

အင်းစိန်မြို့နယ်၌ စေတနာအခမဲ့ဆေးကုသခန်းဖွင့်လှစ်

ရန်ကုန် မတ် ၂၇
 မတ် ၂၁ ရက် နံနက် ၇ နာရီက ရန်ကုန်မြောက်ပိုင်းခရိုင် အင်းစိန်မြို့နယ် အရှေ့ကြို့ကုန်းရပ်ကွက် ၈ လမ်း (မြောက်) ရှိ ယိုင်သူကိုတွဲ၊ လဲသူကိုထူပေးမည့် စေတနာအခမဲ့ဆေးခန်းဖွင့်ပွဲအခမ်းအနား ကျင်းပခဲ့ကြောင်း သိရသည်။
 အခမ်းအနားသို့ အမျိုးသားလွှတ်တော်ကိုယ်စားလှယ် ဦးနု၊ မြို့မမြို့ဖဆေးခန်း ဖြစ်မြောက်ရေးကော်မတီဥက္ကဋ္ဌ ဦးသောင်းကြည်၊ ကြို့ကုန်းအရှေ့ရပ်ကွက် သံဃာ့နာယကဆရာတော်ကြီးများ၊ ရပ်ကွက်အုပ်ချုပ်ရေးမှူးနှင့် အလှူရှင်များ၊ စေတနာ့အဖွဲ့ကြီးများ၊ ဆရာဝန်ကြီးများ၊ ပရဟိတလူငယ်အဖွဲ့နှင့် ရပ်ကွက် သူ၊ ရပ်ကွက်သားများ တက်ရောက်ကြသည်။
 ဖွင့်ပွဲအခမ်းအနားတွင် အမျိုးသားလွှတ်တော်ကိုယ်စားလှယ် ဦးနုနှင့် စေတနာ အခမဲ့ဆေးခန်းဖြစ်မြောက်ရေးကော်မတီဥက္ကဋ္ဌ ဦးသောင်းကြည်က အမှာစကား ပြောကြားရာ စေတနာအခမဲ့ဆေးခန်းသည် ကြို့ကုန်းအရှေ့ရပ်ကွက်ရှိ ဆရာ တော်၊ သံဃာတော်များ၏ ဩဝါဒကိုခံယူ၍ ရပ်ကွက်အုပ်ချုပ်ရေးမှူးအဖွဲ့နှင့် ရပ်မိရပ်ဖများ ပံ့ပိုးကူညီလှူဒါန်းခဲ့ကြကြောင်း၊ ကြို့ကုန်းအရှေ့ရပ်ကွက်တွင် ဘုန်းတော်ကြီးကျောင်းနှင့်စာသင်တိုက် ၂၀၊ သီလရှင်စာသင်တိုက် ၄ တိုက်၊ စာသင်တိုက်သံဃာတော်နှင့် သီလရှင်စာသင်တိုက်ဆရာလေး ၂၀၀ နီးပါးရှိ ၍ ၎င်းတို့အခမဲ့ဆေးဝါးကုသနိုင်တော့မည်ဖြစ်ပြီး ရပ်ကွက်သံဃာနာယက ဆရာတော်နှင့် စေတနာရှင်များ စုပေါင်းဆောက်လုပ်ထားသည့် ဆေးခန်း အား ရဟန်းရှင်လူပုဂ္ဂိုလ်မရွေး အခမဲ့ ဆေးဝါးကုသနိုင်ရန် ဆရာဝန်ကြီးလေးဦး တို့က ကုသပေးမည်ဖြစ်ကြောင်း ဖြစ်မြောက်ရေးကော်မတီဥက္ကဋ္ဌက ပြော သည်။
 မြင့်ဦး(ဆင်းစိန်)

မြင်းခြံခရိုင်ရဲတပ်ဖွဲ့ ရွေးကောက်ပွဲဆိုင်ရာ လုံခြုံရေးအသိ ပညာပေးသင်တန်း မြင်းခြံတွင် ဖွင့်လှစ်ပို့ချ

မြင်းခြံ မတ် ၂၇
 မန္တလေးတိုင်းဒေသကြီး မြင်းခြံခရိုင်ရဲတပ်ဖွဲ့ ခရိုင် ရဲရိပ်သာတွင် ရွေးကောက်ပွဲဆိုင်ရာ လုံခြုံရေးအသိ ပညာပေးသင်တန်းကို မတ် ၂၃ ရက် နံနက် ၉ နာရီ က ဖွင့်လှစ်ခဲ့ကြောင်း သိရသည်။
 အခမ်းအနားတွင် မြင်းခြံခရိုင်ရဲတပ်ဖွဲ့မှူး ဒုတိယ ရဲမှူးကြီးမောင်ဝင်းက ၂၀၁၅ ခုနှစ်ရွေးကောက်ပွဲ ဆိုင်ရာ လုံခြုံရေးအကြောင်းများကို အဖွင့်အမှာ စကားပြောကြားရာတွင် ထည့်သွင်းပြောကြားခဲ့သည်။
 သင်တန်းတွင် ခရိုင်အုပ်ချုပ်ရေးမှူး ဦးမြင့်သင်း အောင်၊ ခရိုင်ရွေးကောက်ပွဲကော်မရှင်ဥက္ကဋ္ဌ ဦးခင် မောင်၊ ခရိုင်ဥပဒေအရာရှိ ဒေါ်ခင်အုန်းမြင့်တို့က ၂၀၁၅ ခုနှစ် ရွေးကောက်ပွဲဆိုင်ရာ လုံခြုံရေးနှင့် ပတ်သက်၍ ဆောင်ရွက်ရမည့်လုပ်ငန်းတာဝန်များ၊ ရွေးကောက်ပွဲ ဥပဒေ၊ နည်းဥပဒေများအား သင် တန်းပေးပို့ချပေးခဲ့သည်။
 ယင်းသင်တန်းသို့မြင်းခြံခရိုင်အတွင်းရှိ မြင်းခြံ၊ တောင်သာ၊ နွားထိုးကြီး၊ ငါးနန်းရွာမြို့နယ်များမှ အရာရှိသင်တန်းသား ၅၀ တက်ရောက်ခဲ့ပြီး သင်တန်းကာလ ငါးရက်ကြာမြင့်မည်ဖြစ်သည်။
 ၀တ်မင်းနိုင်(မြင်းခြံ)

မူးယစ်ဆေးဝါးအန္တရာယ်လျှော့ချရေး ပညာပေးဟောပြောပွဲ ကျင်းပ

ရန်ကုန် မတ် ၂၇
 မြန်မာ့သစ်ကူးပွဲတော်ကာလ အတွင်း လူငယ်အချို့၏ စိတ်ကြွေး သွပ်ဆေးပြားနှင့် အခြားမူးယစ်ဆေး ဝါးများသုံးစွဲမှုကြောင့် ယာဉ်မတော် တဆမှုများ၊ ဒိုက်ရန်ဖြစ်ပွားမှုများ၊ ကာယိန္တရပ်ပျက်စီးမှုများ၊ သေဆုံးမှု များ မဖြစ်ပေါ်စေရေး ကြိုတင်ကာ ကွယ်သည့်အနေဖြင့် အသိပညာပေး ဟောပြောပွဲအား အင်းစိန်မြို့နယ် မြို့နယ်အုပ်ချုပ်ရေးမှူးရုံး အစည်း အဝေးခန်းမ၌ ကျင်းပခဲ့ကြောင်း သိရ သည်။
 ယင်းဟောပြောပွဲတွင် မူးယစ်တပ်ဖွဲ့ ၈ (၄၀) ခေတ္တတပ်ဖွဲ့မှူး ဒုရဲမှူး မျိုးကြည်က မူးယစ်ဆေးဝါးအမျိုး အစားများနှင့် မူးယစ်ဆေးသုံးစွဲခြင်း ကြောင့် ကျန်းမာရေးဆိုင်ရာ နောက် ဆက်တွဲဆိုးကျိုးအန္တရာယ်များ၊ ဥပဒေ အရ ပြစ်မှု၊ ပြစ်ဒဏ်များ၊ သင်္ကြန်



ကာလအတွင်းဖြစ်ပွားခဲ့သည့် မှုခင်း အခြေအနေ၊ နမူနာမူးယစ်ဆေးဝါး အမှုများပြည်သူ့ထုပေးပေါင်းပေါင်း နိုင်ရေးအတွက် ဆက်သွယ်ဆောင် ရွက် ရမည့် အခြေအနေများအား ရှင်းလင်းဟောပြောခဲ့သည်။
 ဟောပြောပွဲသို့ ဒုမြို့နယ်အုပ်ချုပ် ရေးမှူးနှင့် ဝန်ထမ်းများ၊ မြို့နယ်ရဲတပ် ဖွဲ့မှူး၊ မြို့နယ်အမျိုးသမီးရေးရာ၊ မိခင် နှင့်ကလေးစောင့်ရှောက်ရေးအသင်း အဖွဲ့များ၊ ရပ်ကွက်အုပ်ချုပ်ရေးမှူး များ၊ မြို့နယ်အတွင်းရှိ ဆေးဆိုင်များမှ ပိုင်ရှင်နှင့်တာဝန်ခံများ စုစုပေါင်း အင်အား ၁၀၀ ခန့် တက်ရောက်ခဲ့ ကြောင်း သိရသည်။
 (ကြေးမုံ)

အနူးအညွတ်တောင်းပန်အပ်ပါသည်

(၂၇-၃-၂၀၁၅)ရက်နေ့ထုတ် ကြေးမုံသတင်းစာတွင် ထည့်သွင်းသည့် ပြင်ပကြားညှပ်အချုပ်ပိုင်ကြော်ငြာ (HEART Media)၏ စာမျက်နှာ(၂) တွင် ဖော်ပြပါရှိသော MTS ကုမ္ပဏီ၏ တပ်မတော်နေ့ ဂုဏ်ပြုကြော်ငြာတွင် ကြော်ငြာထည့်သူ ကုမ္ပဏီနှင့် HEART Media တို့၏ ချို့ယွင်းချက်၊ သတင်းစာတိုက်၏ စစ်ဆေးမှုအားနည်းချက်တို့ကြောင့် “၂၀၁၅ ခုနှစ်၊ မတ်လ (၂၇)ရက်နေ့တွင် ကျရောက်သော နှစ်(၇၀)ပြည့် တပ်မတော်နေ့အား ဝမ်းမြောက် လှိုက်လှဲစွာဖြင့် MTS Co., Ltd. မိသားစုမှ ဂုဏ်ပြုအပ်ပါသည်။” ဟု ဖော်ပြရမည့်အစား “ပြည်ထောင်စုနေ့”နှင့် မှားယွင်းဖော်ပြပါသည်။ ယင်းသို့မှားယွင်းခဲ့မှုအတွက် သတင်းစာဖတ်ပရိသတ်အား အနူးအညွတ် တောင်းပန်အပ်ပါကြောင်းနှင့် ကြော်ငြာအမှန်အတိုင်း ပြန်လည်ဖော်ပြ ပေးမည်ဖြစ်ပါသည်။
 ကြေးမုံသတင်းစာ၊ HEART Media & Advertising Co., Ltd. နှင့် Myanmar Telecommunication & Technology Services Co., Ltd.

ကမ္ဘာ့အမှတ်အများဆုံးဆုရရှိသမီးလေးကို မွေးထုတ်ပေးခဲ့သူအတွက် အထူးဂုဏ်ယူဝမ်းမြောက်ခြင်း

The Association of Business Executives (abe-UK) ၏အသိအမှတ်ပြု College တစ်ခုဖြစ်သော EVER UP Human Resources Institute မှ ဆရာမ “ဒေါ်စန်းစန်းဌေး”သည် 2014, abe-UK, December Exam တွင် “မမိုးသင်းချို” (1st M.B.,B.S ဆေး-၁) အား (Level-5) Quantitative Methods for Business Management ဘာသာရပ်ဖြင့် ကမ္ဘာ့အမှတ်အများဆုံးဆု (World First, Top Paper Prize) ရရှိအောင် သင်ကြားပေးနိုင်ခဲ့သည့် အောင်မြင်မှုအတွက် ဆရာမ ဒေါ်စန်းစန်းဌေးနှင့်တကွ EVER UP HR Institute မှ ဆရာဦးညီညီမောင်နှင့် ဆရာ/ဆရာမများအားလုံးကို အထူးပင် ကျေးဇူးတင်ဂုဏ်ယူဝမ်းမြောက်မိပါသည်။
 ဖေဖေ- ဒေါက်တာသန့်ဇင်နိုင်
 (ဒုတိယပါမောက္ခချုပ်/စီမံ၊ အပြည်ပြည်ဆိုင်ရာထေရဝါဒဗုဒ္ဓသာသနာပြုတက္ကသိုလ်)
 မေမေ- ဒေါ်ခင်သန်းထွေး(ကထိက-ငြိမ်း) ရန်ကုန်စီးပွားရေးတက္ကသိုလ်

ကမ္ဘာ့အမှတ်အများဆုံးဆုရရှိသော သမီးလေးအတွက် အထူးဂုဏ်ယူဝမ်းမြောက်ခြင်း

သာသနာရေးဝန်ကြီးဌာန၊ အပြည်ပြည်ဆိုင်ရာထေရဝါဒဗုဒ္ဓသာသနာပြုတက္ကသိုလ်၊ ဒုတိယပါမောက္ခချုပ်(စီမံ)၊ ဒေါက်တာသန့်ဇင်နိုင်နှင့်ဇနီး ဒေါ်ခင်သန်းထွေး [ကထိက(ငြိမ်း)၊ ရန်ကုန်စီးပွားရေးတက္ကသိုလ်] တို့၏ တစ်ဦးတည်းသောသမီးလေး မမိုးသင်းချို (1st MBBS ဆေးတက္ကသိုလ်-၁) သည် The Association of Business Executives (abe-UK) မှ ကြီးမှူးကျင်းပသော 2014, abe-UK December Exam တွင် (Level-5) Quantitative Methods for Business Management ဘာသာရပ်တွင် ကမ္ဘာ့အမှတ်အများဆုံးဆု (World First, Top Paper Prize) ရရှိခဲ့သည့် အတွက် ဝန်ကြီးဌာနဂုဏ်၊ တက္ကသိုလ်၏ဂုဏ်ကို သမိုင်းဝင်ဆောင်ကြဉ်းပေးနိုင်ခဲ့သော သမီးလေးအတွက် အထူးပင်ဂုဏ်ယူဝမ်းမြောက်မိပါသည်။
 ဦးဘဟိန်း+ဒေါ်စန္ဒာအောင် (အန်တီစန္ဒာ)
 ညွှန်ကြားရေးမှူး၊ ဌာနမှူး(စီမံ/ဘဏ္ဍာ)
 ညွှန်ကြားရေးမှူး(စီမံ)
 ပါမောက္ခများ၊ တွဲဖက်ပါမောက္ခများ၊ ကထိကများ၊ ဆရာ/ဆရာမများနှင့် ဝန်ထမ်းမိသားစုများ
 အပြည်ပြည်ဆိုင်ရာထေရဝါဒဗုဒ္ဓသာသနာပြုတက္ကသိုလ်၊ သာသနာရေးဝန်ကြီးဌာန

ကြေးမုံ

စေ့စပ်ကြောင်းလမ်းပြီးစီးခြင်း

ထားဝယ်မြို့နေ ဒေါက်တာအောင်ချိန်-ဒေါ်သီတာမြင့်တို့၏ သား၊ ကိုနိုင်းဦးအောင်-မစ်ပယ်ထွေး၊ ကိုကျော်စင်အောင်-မဝေမိမြတ်နိုးတို့၏ သား၊ မလွဲယဉ်မြင့်၏အစ်ကို

မောင်ပိုင်စိုးအောင်

B.Sc (Chemistry) Dip.ICT

နှင့်

ရန်ကုန်မြို့နေ

ဦးကိုကိုသန့် (Jupiter Shirt)-ဒေါ်ဝင်းမြင့်စိုး (KS Collection)

တို့၏တစ်ဦးတည်းသောသမီး

မသက်ထားဦး

B.Tech(IT)

(THREE HAWK JEANS)

တို့သည် ၂၇-၃-၂၀၁၅ရက် (သောကြာနေ့) တပ်မတော်နေ့တွင် Inya Lake Hotel (Jade Room)၌ နှစ်ဖက်သော မိဘဆွေမျိုးမိတ်သင်္ဂဟများနှင့် ဂုဏ်သရေရှိလူကြီးမင်းများ ရှေ့မှောက်တွင် စေ့စပ်ကြောင်းလမ်းပြီးစီးပေးကြောင်း။

နှစ်ဖက်သော မိဘများနှင့် မောင်ပိုင်စိုးအောင်-မသက်ထားဦး

RUBY ကားစီးလုံးဝားသည် 519100 09-51-77212, 535100

ကား မျိုးစုံ (Alphard/Crown/Markit/ဆန်တော်/Hiace/ဝဟောင်းစီး ၂၅/၂၆/၃၅/၄၅/၄၉)

၈၈၆.၀၀ ၁၄၀ K Sq-Fit ဝက်စ် 120

သီရိကြယ်စင် ကိုယ်ပိုင်အထက်တန်းကျောင်း (သူငယ်တန်းမှ တက္ကသိုလ်ဝင်တန်း) အဆင့်မြင့်ဘော်ဒါ(၅တန်းမှ ၁၀တန်း)

NEW MOTION Travels & Tours Co., Ltd. သက်တန်းစွမ်း ပင်လယ်ကမ်းခြေ သရိုစဉ်များ

Royal Gandamar Travels & Tours

မင်္ဂလာဧည့်ခံပွဲကျေးဇူးတင်လွှာ ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး၊ တွဲတေးမြို့နေ

စာတုဗေဒသင်ကြားစဉ် ဆရာ၊ ဆရာမများ၊ Guide များအတွက် သိပ္ပံပညာချာနီဆူရု

STARFISH English (4 skills) ကို အချိန်တိုအတွင်း confidence ရှိရှိ ကျွမ်းကျွမ်းကျင်ကျင်ပြောတတ်စေရန်အတွက်

English Speaking (၄-လ)အတွင်း ကျွမ်းကျင်စွာ ပြောနိုင်ရမည်။

မြန်မာ့သစ်ကူးအကြံဉာဏ်စုံဈေးရောင်းပွဲစက် MYANMAR CULTURE VALLEY (Shopping Center) (3.4.2015) to (9.4.2015)

ကြေးမုံ

“အထူးကျေးဇူးတင်ရှိခြင်း”

ရန်ကုန်မြို့ “SEDONA HOTEL” GRAND BALL ROOM တွင် ၂၆ - ၃ - ၂၀၁၅ ရက်၌ ဂုဏ်ပြုညစာစားပွဲ ကျင်းပပြုလုပ်ခဲ့သော HTOO MAW CO., LTD (YANGON TYRE) သို့ MICHELIN SIAM CO., LTD, THAILAND မှ ထုတ်လုပ်သော SIAMTYRE HIGHWAY RADIAL အား တရားဝင် DISTRIBUTER အဖြစ် အသိအမှတ်ပြု ကိုယ်စားလှယ်ပေးအပ်ခြင်းနှင့် စတင်ဖြန့်ချိသည့်အခမ်းအနား၊ YANGON TYRE စက်ရုံ (ဘီးလင်း) မှ စတင်ထုတ်လုပ်သော STEEL RADIAL TYRE များ ဈေးကွက်သို့ မိတ်ဆက်ခြင်းအခမ်းအနားနှင့် YANGON TYRE အရောင်းဆိုင်ပိုင်ရှင်ကြီးများအား ဂုဏ်ပြုချီးမြှင့်ခြင်း အခမ်းအနားသို့ ကြွရောက်ချီးမြှင့်ကြပါသော MICHELIN SIAM CO., LTD မှ COMMERCIAL DIRECTOR (TRUCK & BUS TYRE) MR. LIONE CADEAU နှင့် ဒါရိုက်တာအဖွဲ့ဝင်များအားလည်းကောင်း၊ TAIWAN နိုင်ငံမှ တာယာကုန်ကြမ်းနှင့် တာယာစက်ပစ္စည်း ထုတ်လုပ်ရောင်းချပေးသော JUNKY ENTERPRISE CO., PTE LTD မှ CHAIRMAN, MR. CHENG, JUNG-SHENG နှင့် စက်ရုံပိုင်ရှင်ကြီးများ၊ YANGON TYRE အရောင်းကိုယ်စားလှယ်ကြီးများ၊ မြန်မာပြည်တစ်ဝန်းမှ ကြွရောက်ချီးမြှင့်ကြသော တာယာအရောင်းဆိုင် ပိုင်ရှင်ကြီးများနှင့် အခမ်းအနားသို့ ကြွရောက်ချီးမြှင့်ကြသော မိတ်ဆွေများအားလုံးနှင့်တကွ အနယ်နယ်အရပ်ရပ်မှ ရန်ကုန်တာယာ သုံးစွဲသူများအားလုံးကို အထူးကျေးဇူးတင်ရှိကြောင်း။

ဒါရိုက်တာအဖွဲ့
ရန်ကုန်တာယာစက်ရုံ (ရန်ကုန်)
ရန်ကုန်တာယာစက်ရုံ (ဘီးလင်း)

Your Travel သင်္ကြန်ခရီးစဉ်များ 01-223180 / 09-3167977 / 09253634845
Thiripyitsaya Sanctuary Resort April 12-16 ၁၅၅၀၀၀ကျပ်
Scania Car April 12-16 ၁၅၅၀၀၀ကျပ်
Scania Car April 12-16 ၁၅၅၀၀၀ကျပ်
Sea View အခန်း April 12-15 / 14-17 ၁၅၅၀၀၀ကျပ်

ရေကြောင်းသတိပေးချက်ထုတ်ပြန်ခြင်း
ရန်ကုန်မြစ်ကြောင်း ဗိုလ်တထောင်ဘုရားမှ သန်လျင်ရေခံချက်စက်ရုံအကြားရှိ သန်လျင်စွန်းအတွင်း စည်းခုံရေလမ်းကြောင်းတွင် ၂၈-၃-၂၀၁၅ရက်မှ ၁၀-၄-၂၀၁၅ရက်အထိ အထူးသော်တူးလုပ်ငန်း ဆောင်ရွက်မည်ဖြစ်ပါ၍ အဆိုပါ သော်တူးလုပ်ငန်းခွင်ဧရိယာအတွင်း သွားလာနေသောရေယာဉ်များသည် အောက်ပါအတိုင်း လိုက်နာဆောင်ရွက်သွားရန် ရေကြောင်းသတိပေးချက်ထုတ်ပြန်အပ်ပါသည်။
(က) သော်တူးလုပ်ငန်းခွင်ဧရိယာအတွင်း ရေယာဉ်များအားလုံးညာဘက်(နေဝင်ချိန်မှ နေထွက်ချိန်အတွင်း)ဝင်ထွက် ခုတ်မောင်းသွားလာခြင်းမပြုရန်။
(ခ) နေ့ဘက်ဝင်ထွက်သောရေယာဉ်များသည် ဆက်သွယ်ရေးစက် VHF Channel-16 တွင် သော်တူးရေယာဉ်အင်တီဂရီနှင့် ကြိုတင်ဆက်သွယ်ပြီးမှ ဖြတ်သန်းသွား လာရန်။
(ဂ) တွဲဆွဲသွားလာနေသော တွဲရေယာဉ်များသည် ရေဆန်ဖြင့်နေ့ဘက်၌သာ ဝင်ထွက် သွားလာရန်နှင့် စက်အားကောင်းသည့် တွဲရေယာဉ်များကိုသာ အသုံးပြုသွား လာရန်။
(ဃ) အခြေအနေအရ သော်တူးရေယာဉ်လမ်းကြောင်းကို ဖြတ်သန်းပြီးဝင်ထွက်ရမည် ဆိုလျှင် ရေယာဉ်ဦးတည်လမ်းကြောင်း၏ရှေ့မှ ဖြတ်မဝင်ဘဲ နောက်ဘက်(ပိုင်း)မှ သာ ဖြတ်သန်းရန်။
(င) သဲသမုန်များသည် ရေတက်ပြီးပြင်ပိုင်ရောက်ခြင်းမပြုဘဲ ရေကုမကုန်မီ ရေဆန်ဖြင့် ကြီးကြပ်ရေးရေယာဉ်ဖြင့် ကြိုတင်ဆက်သွယ်ညှိနှိုင်းပြီး သော်တူးရေယာဉ်နှင့် လွတ်ကင်းချိန်ကို ချိန်ဆ၍ဝင်ထွက်ရန်။
(စ) သော်တူးရေယာဉ်သည် သော်တူးကိရိယာများချထား၍ သော်တူးနေစဉ် သတ်မှတ်လမ်းကြောင်းမှ ဖယ်ရှားတိမ်းရှောင်ပေးခြင်းမပြုနိုင်သဖြင့် ဖြတ်သန်းသွား လာသော ရေယာဉ်များသည် လုံလောက်သောအချိန်အတွင်း လုံလောက်သော အကွာအဝေးမှ ရှောင်တိမ်းသွားလာကြရန် လွတ်ကင်းနိုင်မှုမရှိဟု တွက်ဆရပါက အသွားနှုန်းလျှော့ခြင်း ရေဆန်ဘက်ဦးလှည့်၍ ရပ်တန့်ထားပြီး သော်တူး ရေယာဉ်နှင့် လွတ်ကင်းမှသာဖြတ်သန်းသွားလာရန်။
မြန်မာ့ဆိပ်ကမ်းအာဏာပိုင်

သွင်းကုန်ကြေညာလွှာပျောက်ဆုံးခြင်း
မြန်မာ့ရေနံနှင့်သဘာဝဓာတ်ငွေ့လုပ်ငန်း၏ သွင်းကုန်ကြေညာလွှာအမှတ် ID 188398, ID 185841, ID 515553, ID 517337, ID 104196, ID 500176 မူရင်း(၆)စောင်တို့မှာ လမ်းခရီး၌ပျောက်ဆုံးသွားပါသဖြင့် တွေ့ရှိ ပါက အောက်ပါလိပ်စာများသို့ ဆက်သွယ်ပေး ပါရန်။ ဆိပ်ကမ်းရင်းလင်းရေးဌာန မြန်မာ့ရေနံနှင့်သဘာဝဓာတ်ငွေ့လုပ်ငန်း အမှတ်(၄၇)၊ စိမ်းလမ်းမေရိပ်သာလမ်း၊ တက္ကသိုလ်လမ်း၊ ရန်ကင်းမြို့နယ်။

တိုက်ခန်းရောင်းမည်
ပေ(၁၅x၅၀)(၅လွှာ B) တိုက်သစ်၊ BCCကျပြီး၊ သမာဓိလမ်း၊ မေတ္တာညွန့် တာမေ့။
မီးဖိုချောင် ကြွေပြား ကပ်/ခင်း၊ အိမ်သာဘိုထိုင်
Halltype၊ ရေ (ဂျိုးဖြူ/အဝီစိ)
ဖုန်း-၀၉-၂၅၄၄၈၈၈၀၊
၀၁-၂၄၅၆၉၈၊ ၀၉-၄၅၀၀၅၂၄၃၂

စွမ်းအင်ဝန်ကြီးဌာန မြန်မာ့ရေနံနှင့်သဘာဝဓာတ်ငွေ့လုပ်ငန်း (အိတ်ဖွင့်တင်ဒါခေါ်ယူခြင်း) (၅/၂၀၁၅)

စဉ်	တင်ဒါအမှတ်	ပစ္စည်းအမျိုးအမည်	မှတ်ချက်
(၁)	IFB-171(14-15)	Spares for Doosan Natural Gas Engine Ex Daewoo Gen; Set (53) Items	US\$
(၂)	IFB-172(14-15)	Metering System Up Grade at Kanbawk(GRS)	US\$
(၃)	IFB-173(14-15)	24" Pipe Line System Up Grade at PLC (Daw Nyein)	US\$
(၄)	IFB-174(14-15)	4" Dia Steel Line Pipe(5000)M	US\$
(၅)	IFB-175(14-15)	4" Dia Steel Line Pipe (9000)M (3LPE Coated)	US\$

၁။ မြန်မာ့ရေနံနှင့်သဘာဝဓာတ်ငွေ့လုပ်ငန်းအတွက် အောက်ဖော်ပြပါ ရေနံတူးဖော်/ထုတ်လုပ်ရေး လုပ်ငန်းသုံးပစ္စည်းများအား နိုင်ငံခြားငွေ (အမေရိကန်ဒေါ်လာ)ဖြင့် ဝယ်ယူလိုပါသည်။
၂။ အိတ်ဖွင့်တင်ဒါပုံစံများကို ကြော်ငြာပါသည့်နေ့မှစ၍ နှစ်ချိန်အတွင်း စွမ်းအင်ဝန်ကြီးဌာန၊ မြန်မာ့ရေနံနှင့်သဘာဝဓာတ်ငွေ့လုပ်ငန်း၊ နှံအမှတ်(၄၄) နေပြည်တော်တွင် လာရောက်ဝယ်ယူနိုင်ပါသည်။
၃။ အဆိုပါ အိတ်ဖွင့်တင်ဒါများကို ၂၇-၄-၂၀၁၅ ရက် (၁၆:၃၀)နာရီတွင် နောက်ဆုံးထား၍ ပစ္စည်းစီမံဌာန၊ မြန်မာ့ရေနံနှင့်သဘာဝဓာတ်ငွေ့လုပ်ငန်း၊ နှံအမှတ်(၄၄) နေပြည်တော်သို့ (လူကိုယ်တိုင်) လာရောက်ပေးသွင်းရန်ဖြစ်ပါသည်။
မြန်မာ့ရေနံနှင့်သဘာဝဓာတ်ငွေ့လုပ်ငန်း၊ ဖုန်း-၀၆၇-၄၁၀၉၇၊ ၄၁၁၂၀၆

Golden View Myanmar Travels & Tours
★တောင်ကြီး-အင်းဝလေး ★ပန္နဲလေး-စင်ကိုင်း-မြိုင်ဦးလွင်၊
★ပုဂံ-ညောင်ဦး-ပုဂံ၊ ★စင်ကိုင်း-ပုံရွာ-အလောင်း၊တော်ကသေပ
★မြိုင်-အထောက်အတော် ★ဖော်လမြိုင်-ကျိုက္ကမိ-စတီဗီ ★ရောင်းသာ
★ကျိုက္ကမိ-ရီ၊ ★ကရင်မြိုင်နယ်-ဘုရင်ညီဂူ-ရေပူစမ်း၊ ★ရေခင်းမြစ်
၂/၄၊၀၉၊၀၉၊၀၉၊လည်းကမ်း၊ စိန်ဂေဟာအနီး၊ကမာရွတ်၊ ၂၈၊ပထဝီ၊၇-လမ်း၊လမ်းမတော်
Call - Ph: 09450011107, 09795739610

MIHARA CAR RENTAL SERVICES
မြို့တွင်း/မြို့ပြင်ခရီးစဉ်များအတွက် ကားစီးလုံးငှား
ဝန်ဆောင်မှုများ ဆောင်ရွက်ပေးနေပါသည်။
(၅/၁၅/၂၂/၂၅/၃၄ယောက်စီး)
ဖုန်း-၀၉-၄၉၂၀၈၇၀၀၊ ၀၉-၅၀၂၅၄၀၀၊ ၀၉-၅၀၆၀၈၉၆

FIND OUT EVERYTHING YOU WANT TO KNOW ABOUT THE PREMIER INDIAN INSTITUTIONS
INDIA EDUCATION FAIR 2015
WORLD CLASS EDUCATION AT AFFORDABLE COST
ကမ္ဘာ့အဆင့်မီပညာရေးကိုသင့်တင့်မျှတသောကုန်ကျစရိတ်
SPECIAL SCHOLARSHIP FOR MYANMAR STUDENTS
မြန်မာ့ကျောင်းသား/ကျောင်းသူများအတွက် အထူးပညာသင်ဆုများရရှိမည့် အခွင့်အရေး
Asia Plaza Hotel Yangon, Myanmar
28th & 29th March, 2015
Sat & Sun 10 a.m. to 5 p.m.
ENTRY FREE

Nation L.E.D မီးသီး
တာရှည်အသုံးခံပါသည်။
မိတာ ၁၀% ခန့်သာစားသည်။
80 Volt Auto 270 Volt
7W 5W 3W
Nation Electronic Industrial Co., Ltd. အမှတ်(၇၃/၇၄)၊ ဝါးတန်းလမ်း၊ ဗဟိုစည်အိမ်ရာ၊ လမ်းမတော်မြို့နယ်၊ ရန်ကုန်မြို့။
01-700 122 0979 550 2200 0997 6 9999 11
01-703 106 0979 550 2211 0997 6 9999 22
01-703 108 0979 550 2299 0997 6 9999 33

At the forefront of world-class
engineering & construction

“ You Dream
We Develop ”



- Providing high quality engineering, procurement, fabrication and construction of high-rise development projects led by a team of highly capable personnel and professionals
- Full project management capabilities for structure, architectural, mechanical and electrical works



Vantage Office Tower Project



Ngwe Saung Yacht Club & Resort Project for 27th SEA Games Sailing Event



Myint & Associates Construction Co., Ltd.

No. 84-85, Hlaing Myint Moh Lane #1, 10th Quarter, Hlaing Tsp., Yangon, Union of Myanmar

Tel : (95-1) 521 003 / 507 100 Fax : (95-1) 501 501

email : myint@myintassociates.com.mm



Model : R906
 Operating Weight : 23 Tons
 Engine Output : 105 kW/ 143 HP
 Bucket Capacity : 1.2 m³ (Heavy Duty)
 Low Fuel Consumption : 12 - 15 Liter per hour

USD \$ 159,900

(All Taxes Included)

- 12 months installment payment (Terms & Conditions Apply)
- 1 Year Maintenance Free (Included Parts)

Octagon Automobiles & Machinery Services - The Exclusive Authorised LIEBHERR Dealer in Myanmar.

Contacts : 09 2501068632, 09 450055445, 09 402600766
www.facebook.com/LiebherrMyanmar



Mixing Drum Size : 3 m³ to 9 m³
 Mixing Spirals + Drum : High Tensile Steel LH 37 (IMPORTED FROM GERMANY)

SUITABLE FOR ALL TRUCK CHASSIS. (UD,FUSO, HINO, VOLVO, MAN,SCANIA,MERCEDES, IVECO AND ANY OTHER CHASSIS)

Price Starting From

	Installation in Thailand (Ex-Factory)	Installation in Yangon (Included tax and installation)
3 m ³	Euro 13,800	Euro 20,000
5 m ³	Euro 15,000	Euro 20,900
7 m ³	Euro 16,300	Euro 21,500
9 m ³	Euro 20,500	Euro 26,300



Octagon Automobiles & Machinery Services - The Exclusive Authorised LIEBHERR Dealer in Myanmar.

Contacts : 09 420122330, 09 250796160, www.facebook.com/LiebherrMyanmar



ပြည်ထောင်စုသမ္မတမြန်မာနိုင်ငံတော်
စွမ်းအင်ဝန်ကြီးဌာန
မြန်မာ့ရေနံဓာတ်ပေးလုပ်ငန်း
နေပြည်တော်
အဆိုပြုလွှာခေါ်ယူခြင်း

၁။ ၂၀၁၅-၂၀၁၆ ဘဏ္ဍာရေးနှစ်အတွင်း မြန်မာ့ရေနံဓာတ်ပေးလုပ်ငန်းလက်အောက်ရှိ အမှတ်(၁)ရေနံချက်စက်(သန်လျင်)နှင့် ရေနံဓာတ်ပေးစက်ရုံ(သံပရာကန်)တို့မှ မြန်မာ့ရေနံထွက်ပစ္စည်းရောင်းဝယ်ရေးလုပ်ငန်း၊ ပင်မစက်သုံးဆီသို့လျှော့မြှင့်ဖြန့်ဖြူးဖြောင့်များနှင့် ဌာနခွဲများသို့ စက်သုံးဆီ(ဓာတ်ဆီ)၊ ဒီဇယ်ဆီနှင့် ဂျက်လေယာဉ်ဆီ)များကိုလည်းကောင်း၊ ရေနံဓာတ်ပေးစက်ရုံ(သံပရာကန်)မှ အမှတ်(၂) ရေနံချက်စက်ရုံ(ချောက်)သို့ စီဂီအိုကိုလည်းကောင်း သယ်ယူပို့ဆောင်ရေးလုပ်ငန်းကို ပြင်ပပုဂ္ဂလိက ရေယာဉ်/ဆီတွဲများဖြင့် ငှားရမ်းဆောင်ရွက်မည်ဖြစ်ပါ၍ စိတ်ပါဝင်စားသူ ရေယာဉ်/ ဆီတွဲလုပ်ငန်းရှင်များသည် မိမိတို့သယ်ယူပို့ဆောင်ရာ စက်သုံးဆီအမျိုးအစားနှင့် သက်ဆိုင်ရာ တစ်ဂါလန် သယ်ပို့ခန္ဓာနားထားမှုအား အဆိုပြုတင်သွင်းနိုင်ပါသည်။

၂။ တင်ဒါစည်းကမ်းချက်များကို ၁-၄-၂၀၁၅ရက်မှ ၂၃-၄-၂၀၁၅ရက်အထိ နူးချိန်အတွင်း ဝယ်ယူနိုင်ပါသည်။

၃။ တင်ဒါအဆိုပြုလွှာများကို ၂၄-၄-၂၀၁၅ရက် ၁၂:၀၀နာရီတွင် ရေယာဉ်/ဆီတွဲရှင်ကိုင်ပိုင်တင်သွင်းရန်နှင့် ၂၄-၄-၂၀၁၅ ရက် ၁၂:၃၀နာရီတွင် တင်ဒါစည်းကမ်းနှင့်ကိုက်ညီသော အဆိုပြုလွှာများအား ဖွင့်ဖောက်၍ တင်ဒါစိစစ်ရွေးချယ်ရေးကော်မတီမှ ရွေးချယ်သွားမည်ဖြစ်ပါသည်။

တင်ဒါစိစစ်ရွေးချယ်ရေးကော်မတီ
မြန်မာ့ရေနံဓာတ်ပေးလုပ်ငန်း၊ စွမ်းအင်ဝန်ကြီးဌာန
ရုံးအမှတ်(၄၄)၊ နေပြည်တော်၊ ဖုန်း-၀၆၇-၄၁၁၀၅၉၊ ၀၆၇-၄၁၁၀၉၃၊ ၀၆၇-၄၁၁၀၉၂

ဝင်းရာဝင်း မွေဒါန
 ရွှေစက်တော်၊ လမ်းဘုရားနံ၊ ဧရာဝတီ-၂၅၀၀၀၀
 တောင်ကြီး-အင်းလေး-ပင်တလယ်-၅၀၀၀၀၀
 မန္တလေး-ပေဋိ-အလောင်းတော်ကယား-၅၀၀၀၀၀
 ပုဂံ၊ ပုပ္ဖံ၊ ပုဂံ၊ ထားဝယ်-၄၀၀၀၀၀
 Mar-27, Apr 3, 12 | မြန်မာ့ရေနံဓာတ်ပေးလုပ်ငန်း

အမြန်ရောင်းမည်
 (၂၀x၄၀)နှစ်ထပ်တိုက်၊ ဝဟန်း။
 (၄၀x၆၀)မ/ဒဂုံ၊ ၄၅၇၇ကွက်
 09-5506157
 09-31116444

ဓာတ်ပုံစာတမ်း အထူးဆန်း
 ဓာတ်ပုံစာတမ်းအမျိုးမျိုးနှင့်အပည့်
 ပေါက်အဆက်ပြတ်များပိုင်ဆိုင်မှုပြောင်း
 လဲခြင်း၊ ကုမ္ပဏီသစ်ဖွဲ့စည်းခြင်း
 09 5506157, 09-31116444

ပြည်ထောင်စုသမ္မတမြန်မာနိုင်ငံတော်အစိုးရ
စွမ်းအင်ဝန်ကြီးဌာန
မြန်မာ့ရေနံဓာတ်ပေးလုပ်ငန်း
အဆိုပြုလွှာခေါ်ယူခြင်း

၁။ မြန်မာ့ရေနံဓာတ်ပေးလုပ်ငန်းလက်အောက်ရှိ အမှတ်(၂) ရေနံချက်စက်ရုံ(ချောက်)မှ အောက်ဖော်ပြပါ ရေနံထွက်ပစ္စည်းများကို အိတ်ဖွင့်တင်ဒါစိစစ်ဖြင့် တင်ဒါခေါ်ယူရောင်းချမည်ဖြစ်ပါ၍ အဆိုပြုလွှာတင်သွင်းလျှောက်ထားနိုင်ပါသည်။

(က) ရေနံချေး	၆၁၄၂၉၄	ဂါလန်
(ခ) ဖယောင်းစစ်ကျတုန်ရည်	၁၀၀၀၀၀	ဂါလန်
(ဂ) ဖယောင်း	၂၀၀	တန်

၂။ တင်ဒါစည်းကမ်းချက်များကို ၁-၄-၂၀၁၅ ရက်မှ ၂၂-၄-၂၀၁၅ ရက်ထိ နူးချိန်အတွင်း ဝယ်ယူနိုင်ပါသည်။

၃။ တင်ဒါအဆိုပြုလွှာများကို ၂၃-၄-၂၀၁၅ ရက် ၁၂:၀၀နာရီထိ တင်သွင်းရန်နှင့် ယင်းနေ့ ၁၂:၃၀နာရီတွင် တင်ဒါစည်းကမ်းနှင့်ကိုက်ညီသော အဆိုပြုလွှာများအား ဖွင့်ဖောက်၍ တင်ဒါစိစစ်ရွေးချယ်ရေးကော်မတီမှ ရွေးချယ်သွားမည်ဖြစ်ပါသည်။

တင်ဒါခေါ်ယူရေးအဖွဲ့
မြန်မာ့ရေနံဓာတ်ပေးလုပ်ငန်း၊ စွမ်းအင်ဝန်ကြီးဌာန
ရုံးအမှတ်(၄၄)၊ နေပြည်တော်
ဖုန်း-၀၆၇-၄၁၁၀၅၉၊ ၀၆၇-၄၁၁၀၉၃၊ ၀၆၇-၄၁၁၀၉၂

ဂုဏ်ယူဝမ်းမြောက်ကြောင်းနှင့် ဆုမွန်ကောင်းတောင်းခြင်း

မွန်ပြည်နယ်၊ သံဖြူဇရပ်၊ စက်စက်ကမ်းခြေ၌ ၁၉-၃-၂၀၁၅ရက်တွင် ကျင်းပပြုလုပ်သော မွန်ပြည်နယ်နေ့ အခမ်းအနားတွင် **“စီမံခန့်ခွဲရေးဂုဏ်ထူးဆောင်ထူးချွန်ဆု”**ကို ချီးမြှင့်ခံရသော မွန်ပြည်နယ်၊ ပြည်သူ့ဆောက်လုပ်ရေးလုပ်ငန်း၊ အင်ဂျင်နီယာမှူးကြီး **ဦးမျိုးမြင့်** အား အထူးပင်ဂုဏ်ယူဝမ်းမြောက်ကြောင်းနှင့် နောင်နှစ်ပေါင်းများစွာတိုင်အောင် နိုင်ငံအကျိုးပြုလုပ်ငန်းများအား ဆတက်ထမ်းပိုး တိုးတက်အောင်မြင်ပါစေကြောင်း လှိုက်လှဲစွာဖြင့် ဆုမွန်ကောင်းတောင်းအပ်ပါသည်။

ဒု-အင်ဂျင်နီယာမှူးကြီး
တံတားအထူးအဖွဲ့(၆)နှင့် ဝန်ထမ်းများ

နေပြည်တော်စည်ပင်သာယာရေးကော်မတီ
အိတ်ဖွင့်တင်ဒါခေါ်ယူခြင်း

၁။ နေပြည်တော်စည်ပင်သာယာရေးကော်မတီ၊ နေပြည်တော်အုတ်စက်ရုံ(ပန်းတင်)မှ အုတ်စိမ်းစက်များအား နေပြည်တော်အုတ်စက်ရုံ(မင်းကုန်း)သို့ ရွှေ့ပြောင်းတပ်ဆင်ခြင်းလုပ်ငန်းနှင့် အုတ်ထုတ်လုပ်မှုအတွက် လိုအပ်သောစက်ပစ္စည်း လျှပ်စစ်ပစ္စည်းများအား မြန်မာ့ကုမ္ပဏီ(ပတ်ဝန်းကျင်ထိခိုက်မှုကင်းရှင်းရေး)လီမိတက်မှ အိတ်ဖွင့်တင်ဒါခေါ်ယူရောင်းချမည်ဖြစ်ပါသည်။

(က) နေပြည်တော်အုတ်စက်ရုံ(မင်းကုန်း)၌ တပ်ဆင်ထားသည့် အုတ်စိမ်းစက်ပိုင်းဆိုင်ရာနှင့် လျှပ်စစ်ပိုင်းဆိုင်ရာများအား နေပြည်တော်အုတ်စက်ရုံ(မင်းကုန်း)သို့ ရွှေ့ပြောင်းတပ်ဆင်ခြင်းလုပ်ငန်း

(ခ) ဝယ်ယူလိုသည့်ပစ္စည်းများ

စဉ်	အမျိုးအမည်	အရေအတွက်
(၁)	အုတ်တင်တွဲ (Kiln Car)	50 Nos
(၂)	မီးသင်းပိုင်း ကျောက်မီးသွေးကွေးရန် (Burner Point)	8 Points
(၃)	အုတ်တင်တွဲများရွှေ့ပြောင်းရန် (Transfer Car)	2 Sets
(၄)	အုတ်တင်တွဲများဆွဲရန် (Winch)	2 Sets

၂။ (က) တင်ဒါပုံစံထုတ်ပေးမည့်ရက် - ၂၆-၃-၂၀၁၅ရက်
 (ခ) တင်ဒါပုံစံမည့်ရက် - ၆-၄-၂၀၁၅ရက်၊ ၁၆:၀၀နာရီ
 (ဂ) တင်ဒါခေါ်ယူရောင်းချနေရာ - ဗဟိုပစ္စည်းထိန်းသိမ်းရေး နေပြည်တော်စည်ပင်သာယာရေးကော်မတီ

၃။ တင်ဒါပုံစံနှင့် အသေးစိတ်အချက်အလက်များအား နူးချိန်အတွင်း အောက်ပါလိပ်စာတွင် မေးမြန်းစုံစမ်း ထုတ်ယူနိုင်ပါသည်။
 ဗဟိုပစ္စည်းထိန်းသိမ်းရေး နေပြည်တော်စည်ပင်သာယာရေးကော်မတီ(ဖုန်း-၀၆၇-၄၁၁၀၉၂)၊
ပစ္စည်းဝယ်ယူရေးအဖွဲ့
နေပြည်တော်စည်ပင်သာယာရေးကော်မတီ

ဆိုင်ခွဲတိုင်းမှာ ရောင်းကောင်းတာ ဘာကြောင့်လဲ ?
ရွှေ့ပြောင်းမှုကိစ္စကြောင့်လား ? ဈေးနှုန်းကိစ္စကြောင့်လား ? ဆက်ဆံရေးပြေပြစ်မှုကြောင့်လား ?
YL ရီလီယံရွှေ့ဆိုင်းကြီး(လက်လီလက်ကား)
ဦးလှဝေ + ဒေါ်ဝင်းမြင့်လွင်

ရီလီယံ (၁) - အမှတ်(S-7)၊ ပထမထပ်၊ ယုဇနပလာဇာ၊ ဗညားဒလလမ်း၊ ရန်ကင်း။ ☎-၀၁-၂၀၀၇၄၇(Ext.)၂၀၀၈၊ ၀၉-၄၅၀၀၅၁၃၃၃
 ရီလီယံ (၂) - ကိုနိုင်နိုင်ဦး + မလဲရည်ရှား
 အမှတ်(F-1)၊ ပထမထပ်၊ ယုဇနပလာဇာ၊ ဗညားဒလလမ်း၊ ရန်ကင်း။ ☎-၀၁-၂၀၀၇၄၇(Ext.)၂၀၀၈
 ရီလီယံ (၃) - (ပလက်တီနီယံဆိုင်)ကိုနိုင်နိုင်ဦး + မလဲရည်ရှား (C-5)၊ ပထမထပ်၊ ယုဇနပလာဇာ၊ ရန်ကင်း။ ☎-၀၁-၂၀၀၇၄၇(Ext.)၂၀၀၈

ချန်းလုံ - ဒေါက်တာတင်အောင်ဝေ + ဒေါက်တာချောစုငယ်
 အမှတ်(C-7)၊ ပထမထပ်၊ ယုဇနပလာဇာ၊ ရန်ကင်း။ ☎-၀၉-၇၃၁၀၃၀၉၀၊ ၀၁-၂၀၀၇၄၇(Ext.)၂၂၂၅
ရွှေ့ဆိုင်း
ချန်းလုံ - ကိုဘုန်းကျော်ဝေ + မငုဇင်သိန်း
 အမှတ်(H-10)၊ ယုဇနပလာဇာ (ပထမထပ်)။ ☎-၀၉-၇၃၁၀၃၀၉၀၊ ၀၉-၇၃၁၀၃၀၉၀၊ ၀၁-၂၀၀၇၄၇(Ext.)၂၀၀၈

ရိုးခန်းနေရာအသစ်ပြောင်းရွှေ့ဖွင့်လှစ်ခြင်း

Odyssey Travels & Tours (Mandalay) အား ယခင်နေရာ အမှတ် (၁၀၉)၊ လမ်း(၃၀)၊ (၈၀)လမ်းနှင့် (၈၁) လမ်းကြား၊ ချမ်းအေးသာဇာတိမြို့နယ်၊ မန္တလေးမှ အမှတ်(၄၁၇)၊ (၈၁)လမ်း၊ (၃၂)လမ်းနှင့် (၃၃)လမ်းကြား၊ ချမ်းအေးသာဇာတိမြို့နယ်၊ မန္တလေးသို့ ပြောင်းရွှေ့ဖွင့်လှစ်ခြင်းနှင့် ဖုန်းနံပါတ် ၀၁၁-၂၀၁၆၀၆၊ ၀၉-၇၉၂၁၁၀၆၀၀၀ သို့ လေယာဉ်လက်မှတ်များဆက်သွယ်မှုယူနိုင်ပါကြောင်း မိတ်တောင်း မိတ်သစ်များကို အသိပေးအကြောင်းကြားအပ်ပါသည်။ ဖော်ပြပါဖုန်းနံပါတ်များမှ လွဲ၍ အခြားမန္တလေးဖုန်းနံပါတ်များသည် Odyssey Travels & Tours (Mandalay)နှင့် လုံးဝမဆက်ဆံတော့ပါ။

လျှောက်ဆိုခြင်း ကျွန်တော် ဦးကျော်ဆွေ/ပခမ(နိုင်)၁၃၈၂၄၁၂၆၊ စက်ခန်းအုပ်လက်မှတ်
 ၀၁၂/၁၉၉၄၀၀၀၀ ခန့်သွားရင်းပျောက်ဆုံးသွားပါသဖြင့် တွေ့ရှိပါက ပြန်လည်ပေးပို့
 ပေးပါရန်။ ဦးကျော်ဆွေ ဖုန်း-၀၉-၉၇၂၅၅၀၀၀

STRATEGY FIRST
 shaping you for sustainable edge

single subject diploma in
ICM financial mgt

ငွေကြေးစီမံခန့်ခွဲမှုဆိုင်ရာလုပ်ငန်းများကို လုပ်ကိုင်နေရသော မန်နေဂျာများနှင့် ကိုယ်ပိုင်စီးပွားရေးလုပ်ငန်းရှင်များအတွက်

Course Contents

- Company Accounts
- Cash-Flow Statements
- Accounting Ratios
- Accounting Standards
- Marginal Costing
- Budgeting
- Share & Bond Issues
- Rights & Bonus Issues
- Stock Exchanges Functions
- Financing of Growth
- Reasons for Growth via Horizontal, Vertical, or Conglomerate Integration
- Basic Group Accounts
- Capital Investment Appraisal
- Long-term Sources of Finance
- Short-term Sources of Finance

Lecturer: Daw Htay Htay Myint
 M.Com, B.Com (Hons) (YIE)
 Sundays - 10:30 to 1:30 PM | March to end of August
 Program Fees: 345,000 kyat + ICM Exam Fees

Institute of Commerical Management မုဗောဗေဗွေ မြေထိုမဆောင်မြိုင်ပိသာ
 ICM Single Subject Diploma in Financial Management ရရှိမည်ဖြစ်ပါသည်။

မတ်လ (၂၂) ရက် တနင်္ဂနွေနေ့တွင် အတန်းစမည်။

single subject diploma in
ICM sales & sales mgt

ကျွမ်းကျင် အောင်မြင်သော အရောင်းမန်နေဂျာများဖြစ်လာစေရန် အသိပညာနှင့် ကျွမ်းကျင်မှုများ

Course Contents

- Development & Role of Selling
- Sales Strategies
- Consumer Behaviour
- Organisational Buyer Behaviour
- Personal Selling Skills
- Relationship Selling
- Direct Marketing
- Sales Responsibilities & Preparation
- Internet & IT Applications in Sales Mgt
- International Selling
- Law & Ethical Issues
- Recruitment & Selection for Sales
- Motivation & Training
- Organisation & Compensation
- Sales Forecasting & Budgeting
- Sales Force Evaluation

မတ်လ ၁၇ရက် (အင်္ဂါနေ့) အတန်းစမည်။

Lecturers - U Aung Chit Khin, MBA (Nottingham) & Dr. Daw Ohnmar Myint, Ph.D (Delhi)
 Tuesdays - 6:00 to 8:30 PM | March to end of August
 Program Fees - 345,000 Kyat + ICM Exam Fees

Institute of Commerical Management မုဗောဗေဗွေ မြေထိုမဆောင်မြိုင်ပိသာ
 ICM Single Subject Diploma in Sales & Sales Management ရရှိမည်ဖြစ်ပါသည်။

အတန်းကြိုခန်း အခမဲ့ပေးပို့ပေးရန် အလုပ်အကိုင် အလုပ်လုပ်ငန်းများ အဖွဲ့
 MLM လုပ်ငန်းများနှင့် ပူးပေါင်း၍ ဝန်ထမ်းများအား ဝန်ထောက်ပေးပေးပါမည်။

#8, 1st Floor, Panchan Tower, Myaynigone, Sanchaung Tip, Yangon.
CALL NOW: 09 250717166-68

မြန်မာအသင်း အာဂျူ-၂၃

ခြေစစ်ပွဲအဖွင့်ပွဲ၌ ဂိုးပြတ်အနိုင်ရ

တရုတ်(တိုင်ပေ) မတ် ၂၃

အာဂျူ-၂၃ ခြေစစ်ပွဲ အုပ်စု(F) ပထမနေ့ပွဲစဉ်များကို ယနေ့ညနေပိုင်းက တရုတ်(တိုင်ပေ)တွင် စတင်ယှဉ်ပြိုင်ကစားရာ မြန်မာအသင်းက တရုတ်(တိုင်ပေ)အသင်းကို သုံးဂိုးပြတ်အနိုင်ရရှိခဲ့သည်။

မြန်မာ - သုံးဂိုး။

(လှိုင်းဘိုဘို-နှစ်ဂိုး၊ နေလင်းထွန်း -တစ်ဂိုး)

တရုတ်(တိုင်ပေ) - ဂိုးမရှိ။

မြန်မာအသင်းမှာ အတောင့်တင်းဆုံးလူစာရင်းဖြင့် ပွဲထွက်လာခဲ့ပြီး အိမ်ရှင်တရုတ်(တိုင်ပေ)အသင်းကို အနိုင်ကစားကာ ပွဲဦးထွက်သုံးမှတ်ရယူနိုင်ခဲ့သည်။ မြန်မာအသင်းသည် ယခုပွဲတွင် ကစားပုံကောင်းမွန်ခဲ့သလို မြေစွမ်းပြကစားနိုင်ခဲ့ပြီး ကွင်းလယ်ကစားသမား လှိုင်းဘိုဘိုက (၂၆၊ ၆၉)မိနစ်တွင် နှစ်ဂိုးနှင့် အသင်းခေါင်းဆောင် နေလင်းထွန်းက ၉၂ မိနစ်တွင် တစ်ဂိုးတို့ သွင်းယူခဲ့ခြင်းဖြစ်သည်။ မြန်မာအသင်းမှာ ပွဲဦးထွက်အနိုင်ရလဒ်ကြောင့် ခြေစစ်ပွဲအောင်ရန် မျှော်လင့်ချက်ရှိလာခဲ့သည်။

မြန်မာအသင်းပါဝင်သော အုပ်စု(F)၏ အခြားပွဲစဉ်တွင် ဩစတြေးလျအသင်းက ဟောင်ကောင်အသင်းကို ခြောက်ဂိုးပြတ်ဖြင့်အနိုင်ရရှိခဲ့သည်။ အုပ်စုစုတယပွဲစဉ်များကို မတ် ၂၉ ရက်တွင် ဆက်လက်ယှဉ်ပြိုင်ကစားမည်ဖြစ်ပြီး မြန်မာနှင့် ဟောင်ကောင်၊ ဩစတြေးလျနှင့် တရုတ်(တိုင်ပေ)တို့ ကစားရမည်ဖြစ်သည်။

(ရှိုင်းထက်ဇော်)

မြေကုန်း ခုံးကျော်တံတား မော်တော်ယာဉ်များ စတင်ဖြတ်သန်းခွင့်ပြု



သတင်း >> ဆုနှင်းလဲ့
ဓာတ်ပုံ >> ငွေအောင်

ရန်ကုန် မတ် ၂၃

၂၀၁၅ ခုနှစ် မတ်လကုန်တွင် ပြီးစီးရန် လျာထားတည်ဆောက်လျက်ရှိသည့် မြေကုန်းခုံးကျော်တံတားကို မတ် ၂၃ ရက်တွင် မော်တော်ယာဉ်များ စတင်ဖြတ်သန်းခွင့်ပြုလိုက်ကြောင်း သိရသည်။

ရန်ကုန်မြို့ ပြည်လမ်း မြေကုန်းခုံးပိုင်လမ်းဆုံကို ဖြတ်ကျော်တည်ဆောက်ထားသည့် မြေကုန်းခုံးကျော်တံတား ၉၉ ရာခိုင်နှုန်းခန့် ပြီးစီးသွားပြီဖြစ်ပြီး အချောသပ်လုပ်ငန်းများ အနည်းငယ်သာ ကျန်ရှိတော့သည်ဟု ခုံးကျော်တံတား တာဝန်ယူတည်ဆောက်နေသည့် Capital Construction Group မှ သိရသည်။

“ကျွန်တော်တို့ တံတားစတင်ဖွင့်ပေးခဲ့တဲ့အချိန်ကနေ အခု ဒီနေ့ ကားတွေဖြတ်သန်းနိုင်တဲ့ အချိန်အထိ ခြောက်လကျော်ကျော်လေးပဲရှိပါတယ်။ အပြီးသတ်လုပ်ငန်းတွေပြီးဖို့ မူလရည်ရွယ်ထားတဲ့ မတ်လကုန်အပြီးဖြစ်ပြီး ဧပြီလဆန်းမှာ လမ်းတွေလည်း အကုန်ပြန်ဖွင့်မှာပါ” ဟု စီမံကိန်းဒါရိုက်တာ ဦးသက်လင်းကပြောသည်။

မြေကုန်း ခုံးကျော်တံတားတွင် မော်တော်ယာဉ်များ စတင်ဖြတ်သန်းခြင်း အထိမ်းအမှတ်အခမ်းအနားကို ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး ဝန်ကြီးချုပ် ဦးမြင့်ဆွေနှင့် အစိုးရအဖွဲ့ဝင် ဝန်ကြီးများ၊ တာဝန်ရှိသူများ တက်ရောက်ခဲ့ကြပြီး စတင်ဖြတ်သန်းသော မော်တော်ယာဉ်များကို လက်ဆောင်ပစ္စည်းများ ပေးဝေခဲ့သည်။ **စာမျက်နှာ ၁၂ ကော်လံ ၄ သို့** □

တပ်မတော်နေ့ဂုဏ်ပြုဇာတ်လမ်းများ အခမဲ့ပြသ လာရောက်ကြည့်ရှုသူများပြား



ရန်ကုန် မတ် ၂၃

နှစ်(၇၀)ပြည့် တပ်မတော်နေ့အထိမ်းအမှတ်အဖြစ် ဂုဏ်ပြုဇာတ်လမ်းများကို ရန်ကုန်မြို့ ရွှေဆောင်ရုပ်ရှင်ရုံတွင် ယနေ့နံနက် ၁၀ နာရီမှစတင်ကာ အခမဲ့ ပြသပေးလျက်ရှိရာ လာရောက်ကြည့်ရှုသူများဖြင့် စည်ကားလျက်ရှိကြောင်း တွေ့ရသည်။

တပ်မတော်နေ့ ဂုဏ်ပြုဇာတ်လမ်းများအား လာရောက်ကြည့်ရှုသည့် အလုံမြို့နယ်နေ စစ်မှုထမ်းဟောင်းတစ်ဦးဖြစ်သူ ဦးတင်ဝင်းက “တပ်မတော်နဲ့ဆိုင်တဲ့ ဇာတ်ကားတွေ ပြန်ကြည့်ရတဲ့အတွက် တပ်မတော်မှာ တာဝန်ထမ်းဆောင်ခဲ့သူတစ်ယောက်အနေနဲ့ ပြန်သတိရတယ်။ တပ်မတော်နေ့နီးမှ ပြတာမဟုတ်ဘဲ၊ ကြားထဲမှာလည်း ကြီးကြားကြီးကြား ပြစေချင်တယ်။ နိုင်ငံခြားကလာတဲ့ ဇာတ်ကားတွေကိုပြတာထက် တပ်မတော်ဇာတ်လမ်းဇာတ်ကားတွေပြတာ လူငယ်တွေအတွက် ဗဟုသုတလည်း ရတယ်။ စိတ်ဓာတ်လည်း တက်ကြွစေတာပေါ့” ဟု ပြောသည်။

စာမျက်နှာ ၁၀ ကော်လံ ၄ သို့ ❖

ယနေ့

မာတိကာ

ရေမြင့်လျှင် ကြာတင့်မည်

စာမျက်နှာ - ၂

လူထုပရိသတ်ကို ဟောပြောနည်း

စာမျက်နှာ - ၆

နေမာ၊ ဒော်စကာနှင့် ဂတ်စတာတို့၏ သွင်းဂိုးများဖြင့် ပြင်သစ်မြေ၌ ဘရာဇီးအသင်းအောင်ပွဲခံ

စာမျက်နှာ - ၁၃

Korean ginseng & royal jelly

နပျိုလင်းလက် စွမ်းအင်ထက် အမျိုးသမီးတိုင်းအတွက်

Oramin-F

'အော်ရာမင်-အက်ပ်' အဆင့်မြင့်အားပေး

MANUFACTURED BY: A.N. HEMDI & PARTNERS S.R.L. S.P.A. (1981) 280906, I.S. 710484 010

Manufactured by: DAEWON PHARM. CO., LTD.

မြေကုန်းခုံးကျော်တံတား - အမှတ် ၇၃၊ ၂၂ လမ်းနှင့် မတားရွာလမ်းဆုံတွင်
မြေကုန်းခုံးကျော်တံတား - အမှတ် ၇၃၊ ၂၂ လမ်းနှင့် မတားရွာလမ်းဆုံတွင်
မြေကုန်းခုံးကျော်တံတား - အမှတ် ၇၃၊ ၂၂ လမ်းနှင့် မတားရွာလမ်းဆုံတွင်
မြေကုန်းခုံးကျော်တံတား - အမှတ် ၇၃၊ ၂၂ လမ်းနှင့် မတားရွာလမ်းဆုံတွင်

သာသနာ့အဖွဲ့ခံ ရဟန်းခံရင်ပြု၊ သီလရှင်ဝတ် အလှူတော်မင်္ဂလာများအတွက် သင်္ကန်း၊ ပရိက္ခရာဈေးနှုန်း

Table with 4 columns: Item description (e.g., ၃-နှစ်မှ ၆-နှစ် (ရှင်ငယ်)), Unit/Quantity, Price per unit, and Total price.

ရဟန်းတစ်ပါးအတွက်စီမံခန့်ခွဲသင်္ကန်း၊ ဒုတိယ၊ သီလ၊ ပရိက္ခရာရောင်းချပေးခြင်း ၂၅,၄၀၀ ကျပ်၊ သင်္ကန်းအမျိုးအစားအလိုက်တန်ဖိုးပြောင်းလဲပါသည်။

Table listing various items for nuns (e.g., တရုတ်စီမံခန့်ခွဲမှု L ဆိုင် (ရိုးရိုး)), their prices, and total costs for different categories.

ရန်ကုန်မြို့ပေါ်ရှိဇောတိကသင်္ကန်းပင်ရင်းအရောင်းဆိုင်များ

- List of shops and their addresses: ဇောတိက (၁) အမှတ်(၅၇)၊ ရွှေတိဂုံဘုရားအရှေ့ဘက်မှအနီး၊ ရန်ကုန်မြို့၊ ပုန်း ၀၁-၃၈၀၅၁၁, etc.

ကျမ်းကိုးစာရင်း မဟာဝဂ်ပါဠိတော်၊ ပါမိတ်ပါဠိတော်၊ ဓူဠဝဂ်ပါဠိတော်၊ အင်္ဂုတ္တိုရ် အဋ္ဌကထာ နိဿယ (ဝိသေသ)၊ သီလကုန် အဋ္ဌကထာ မြန်မာပြန်၊ စီဝရဝဏဝိနိစ္ဆယကျမ်း (ညောင်လေးပင် ဦးအရိယမထေရ်မြတ်)၊ မြတ်သင်္ကန်းနှင့် လူရဟန္တာ (တက္ကသိုလ်သုညင်သီရိ)၊ ဝိနယပုစ္ဆာဝိသုဒ္ဓိနာကျမ်း (ထိမ်တောဆရာတော်ကြီး ဘဒ္ဒန္တတေဇဝန္တ မဟာထေရ်)၊ ဝိနည်းဥပဒေတော်ကြီး (အရှင် ဩဘာသ)၊ ဝိနယသမ္မဟဝိနိစ္ဆယကျမ်း (ဦးနိဂြောဓအရှင်)၊ အရှင်နေကာဘိဝံသရေးသားသည်။ ကျမ်းစာများနှင့် နိုင်ငံတော်သံဃမဟာနာယက အဖွဲ့၏ သင်္ကန်းချုပ်နည်း လမ်းညွှန်ချက်များနှင့်အညီ၊ ဇောတိကသင်္ကန်းများကို ထုတ်လုပ်ထားပါသည်။ The Book of The Discipline (VINAYA-PITAKA) MAHA VAGGA, Cambridge University.

“ဝိနယော နာမ ပုဒ္ဓသာသနာသာ အာယု” ဝိနည်းတော်သည် ပုဒ္ဓသာသနာတော်၏ အသက် ဖြစ်ပါသည်။ သင်္ကန်းနှင့် ပရိက္ခရာ လှူဒါန်းခြင်းသည် ဝိနည်း ဒေသနာတော်အရ လှူဒါန်းခြင်း ဖြစ်ပါသည်။ သာသနာ့ ဝန်ထမ်း ရှင်ရဟန်းတို့သည် ကိစ္စများပြောင် လှောင်လောကမှ စွန့်ခွဲနေသူများ ဖြစ်ပြီး နေ့စဉ်အမှု ပရိယတ် ပဋိပတ် သာသနာ့တာဝန်များကို အချိန်ပြည့် ထမ်းဆောင် နေသူများဖြစ်၍ ဒါယကာ လူများကဲ့သို့ စားဝတ် နေရေးအတွက် ကိုယ်တိုင် ပန်တီးသုံးစွဲ၍ မသင့် လျော်ပေ။ ဝိနည်းဒေသနာတော်အရ ဆွမ်း၊ သင်္ကန်း၊ ကျောင်း၊ ဆေး ဟူသော လှူဖွယ်ပစ္စည်း (၄)မျိုး လှူဒါန်းရာတွင် သာသနာ့ ဝန်ဆောင် ရှင်ရဟန်းတို့ ဘက်ခံမရှိ ဝိနည်းကျင့်ဝတ်၊ သိက္ခာပုဒ်များကို ပြည့်ဆည်းရန်နှင့် ဝိနည်း သိက္ခာပုဒ် တစ်ခုခုကို မကျိုးမပျက်အောင် သံဃာတော် အရှင်သူမြတ်တို့အတွက် အပ်စပ် ပညာ၊ ဝိနည်းတော်နှင့်ညီညွတ် ပုဒ္ဓ လမ်းညွှန်ခွဲ သည့်အတိုင်း စီမံ ပြုပြင်၊ ဖော်စပ် ထုတ်လုပ် ထားသည့် လှူဖွယ်ပစ္စည်းများဖြစ်ရန် အထူး လိုအပ်ပါသည်။ မွန်မွန်မြတ်မြတ် ဂရုတစိုက် စူးစမ်း လေ့လာ ဝယ်ယူ လှူဒါန်းမှသာ သံဃာ တော် အရှင်သူမြတ်တို့၏ အကျိုး၊ သာသနာတော် ၏ အကျိုးကို ဆောင်ရွက်နိုင်သူ သာသနာ့ ဒါယကာ၊ ဒါယကာမများအဖြစ် ခံယူနိုင်မည် ဖြစ်ပါသည်။

ပေး၍ မကုန်၊ လှူ၍ မခန်း၊ ဇောတိက သင်္ကန်း

ABAC Offshore Myanmar Campus မှ အရည်အချင်းပြည့်မီ MBA တွဲ.ရ (၁၁၆) ဦး ဓမ္မထုတ်ပေးပြီးဖြစ်သော... ဝါရင့်အတွေ့အကြုံရှိပညာရှင်များ ဦးစီးသင်ကြားပေးနေသော... ဆိုင်းနိုင်ငံ Assumption University မှ တိုက်ရိုက်စိုးမြင်သည့်... MBA (Batch 13) Master of Business Administration Ph.D.OD (Batch 4) “Now Accepting Application for May Intake 2015” More New Programs Opening Soon... Ph.D.BA (Doctor of Philosophy in Business Administration) M.MOD (Master of Management in Organization Development) MBA.TRM (Master of Business Administration in Tourism Management) M.Sc.IT (Master of Science in Information Technology) MEd. (Master of Education in Educational Administration) / (Master of Education in Curriculum and Instruction) MINI.MBA (Professional Management Certificates) Part Time Program (Mon-Fri: 6:00 PM ~ 9:00 PM / Sat & Sun: 9:00 AM ~ 4:00 PM / Block Teaching) Martin's Learning Center: No.24, Aye Yeik Mon Main Road, Quarter 4, Hlaing Township, Yangon, Myanmar. Website: www.grad.au.edu / www.au.edu Email: chochowin@au.edu martinlearningcenter.myanmar@gmail.com 09-43109805 / 09-799657660 / 09-428154292

YCTC Business Institute တရားမဝင်စွာ ကျောင်းပိတ်သည် အမှတ်(၃၂/၂-၃) နတ်မောက်ရိပ်သာလမ်းသွယ်၊ ကမ္ဘာစား၊ စေတီလမ်း၊ အ. ထ. က(၂)ဗဟန်းအနီး။ Ph:(01) 542033, (09) 420118100, (09) 250640429 Certificate in Financial Management ခေါ်ငွေငွေမြင့် (ရန်ကုန်စီးပွားရေးတက္ကသိုလ်) Friday - 5:30 pm to 8:30 pm (April 3 စမည်) Certificate in Customer Service Management Asst. Prof. ဦးဝင်းမင်းသိမ်း (ဆရာ Kevin) Principal of YCTC Saturday - 5:00 pm to 8:00 pm (April 4 စမည်) (6 Weeks) သင်တန်းဖြစ်သည်။

ကန့်ကွက် နိုင် ကြောင်း ကြေညာ ရန်ကုန်မြို့၊ တာမွေမြို့နယ်၊ တာမွေလေးရပ်ကွက်၊ လေးထောင့်ကန်လမ်း(သယံဇာတကုန်လမ်း)မင်းဆရာကျောင်းအိမ်ရာ၊ တိုက်အမှတ်(S/8)အခန်းအမှတ်(၂၀၁)(၃-လွှာ)(ခေါင်းရင်း)ဟုခေါ်တွင်သော(၁၈' x ၅၀')အကျယ်အဝန်းရှိတိုက်ခန်းအပါ အဝင်ယင်းတိုက်ခန်း၌ဆက်စပ်တွယ်ကပ်လျက်ရှိသည့် အကျိုးခံစားခွင့်အရပ်ရပ်အားလုံးတို့ကို တရားဝင်လက်ဝယ်ထားရှိ ပိုင်ဆိုင်၍ ရောင်းချပိုင်ခွင့်ရှိသည်ဟုဆိုသူ ဒေါ်လီ(ခ)ဒေါ်ခေါ်လီ(၁၂/၂၀၀၈(နိုင်)၀၃၀၉၈၇)ထံမှကုန်ပစ္စည်းတို့၏ မိတ်ဆွေဖြစ်သူက ဝယ်ယူရန် စရန်ငွေတစ်စိတ်တစ်ဒေသကို ပေးချေပြီးဖြစ်ပါသဖြင့် ကန့်ကွက်လိုပါက တရားဝင်နိုင်လုံသော အထောက်အထား စာရွက် စာတမ်းမူရင်းများဖြင့် ဤကြေညာခြင်းသည်အတိုင်း (၇)ရက်အတွင်း ကျွန်ုပ်တို့ထံသို့ လူကိုယ်တိုင်ရုံးချိန်အတွင်း လာရောက်ကန့်ကွက်နိုင်ပါသည်။ သတ်မှတ်ရက်အတွင်း ကန့်ကွက်ခြင်းမရှိပါကအရောင်းအဝယ်ကို ဥပဒေနှင့်အညီ ပြီးမြောက်အောင်ဆက်လက်ဆောင်ရွက်သွားမည်ဖြစ်ကြောင်း အများသိစေရန် ကြေညာအပ်ပါသည်။ တရားလွှတ်တော်ရှေ့နေများ လွှဲအပ်ညွှန်ကြားချက်အရ - ဦးသန်းညွန့်(စဉ်-၃၅၅၀) ဦးအောင်နိုင်ဦး (စဉ်-၄၂၅၂) ဦးမျိုးညွန့်(စဉ်-၅၁၄၂) ဒေါ်ဆွေစင်သော် (စဉ်-၉၃၀၁) I.L.B.C.P.T.C.J.T I.L.B I.L.B.D.B.I. I.L.B,I.L.M, M.Res, Ph.D(Thesis) အထက်တန်းရှေ့နေများ ဒေါ်လှိုင်ယဉ်မွန် (စဉ်-၄၀၆၄၀) ဒေါ်အေးသူစာ (စဉ်-၃၀၂၆၄) ဒေါ်ထွေးစုရိုင် (စဉ်-၃၄၅၁၇) I.L.B I.L.B,D,B.I.,D.I.I

“စိုင်းစွန်ခောင်း” ကုမ္ပဏီ (အိမ်၊ ခြံ၊ မြေ) နှင့်ဥပဒေအကြံပေးလုပ်ငန်း ရုံးချုပ် - အမှတ်(၁)၊ ပင်ရွှေညောင်လမ်း၊ (H.B.C ကျောင်းအနီး)၊ တာမွေမြို့နယ်၊ ရန်ကုန်။ ပုန်း - ၀၁ - ၅၅၁၁၉၅၊ ၅၄၁၅၀၁၊ ၀၉ ၅၅၁၇၉၅၇။



4TV ၏ တစ်ပတ်စာကြည့်စရာအစီအစဉ်ကောင်းများ
(၂၈-၃-၂၀၁၅ မှ ၃-၄-၂၀၁၅ အထိ)

အပတ်စဉ် စနေနေ့တိုင်း TV Guide မှစီစဉ်ထုတ်ဝေသည်။

for Kids
ကလေးတို့အကြိုက်
ကာတွန်းရုပ်သံလိုင်း

KIDS



4TV ၏ နွေရာသီ အထူးအစီအစဉ်

24th March to 31st May

~~45,000 Ks.~~ +1 Month Free **25,000 Ks.** +7 Days Free



4 DIGITAL 4 SATELLITE HD RECEIVER

ရုပ်သံလိုင်းပေါင်း **၈၀** ကျော် တစ်လ ၈၉၀၀ ကျပ်

(၂) လ သက်တမ်းတိုး	(၄) လ သက်တမ်းတိုး	(၈) လ သက်တမ်းတိုး
၁လ အခမဲ့	၂လ အခမဲ့	၄လ အခမဲ့

မြန်မာတစ်နိုင်ငံလုံးရှိ 4TV Showroom များနှင့်
အရောင်းကုန်စားလွယ်ဆိုင်တိုင်းတွင် ဝယ်ယူကြည့်ရှုအပ်နှံဖြေနိုင်ပါပြီ။

ဆက်သွယ်ရန် 01- 2306166 www.facebook.com/4tvmyanmar

4TV ထိတစ်ပတ်တကြည့်ရောအစီအစဉ်ကောင်းများ

(၂၀-၃-၂၀၁၅ မှ ၃-၄-၂၀၁၅ အထိ)

High Definition ရုပ်သံလိုင်းများ

ရုပ်ရှင် ရုပ်သံလိုင်းများ

8:55 PM The Skin I Live In **4 HD** 4 HD 10:00 PM 2 PM Show **For Ladies HD**

7:00 PM American Sniper **For Cinema** **for CINEMA 2**

09:24 AM မြက်ဖွတ်အသံများ
03:04 PM ခေမိလ ခွေမိလ
04:58 PM ယုတ်စင် ပုံပြင်မှတ်

5 5 သုစု

04:13 PM ရင်ကွဲ နုကွတ် (ရည်ရွယ် သဘာဝပညာ)
07:40 PM ၃+၄ အချစ် (ပြင်တီဇိုး ဝေယျ အိမ်ခြာကွက်စင်)
10:14 PM ကာဘီဒီ ထောင်ချောက် (နိုင်းနိုင်း မေကာဗျာ)

12:25 PM Quiz From God 3 **M-D** M HD 2:55 PM The Last Stand **Fox Action Movies**

9:55 AM Flubber **FOX Family Movies** **for CINEMA 2**

08:06 AM ချစ်မြင်ထင်မြင်
12:09 PM တယူဦး
05:38 PM နတ်အိုဆက်တွဲ အိပ်မက်ပါး

5 5 သုစု

04:18 PM သမ္မာပြိုင်ဆိုင်တမ်း (တိန်ဆေးယံ သင်တန်းကျောင်း မေသနီနု နုနီအောင်)
06:07 PM မော်ဒန် (မိုးအောင်ရင်၊ ခိုင်အောင်၊ မိုးမြင့်အောင်၊ နုနီအောင်တို့)

3:50 PM The Water Horse **HBO HD** 12:20 PM The Nut Job **Fox Movies HD**

10:30 AM The Monuments Men **5** 5 Movies **for CINEMA 2**

08:34 AM မြားနတ်မောင်ပျောက်ကလေး
01:52 PM အချစ်သင့်သူ
03:51 PM မာနလိုပြိုင် လှပသောအချစ်

5 5 သုစု

08:12 PM အတ္တကိုပြယ်တဲ့ ရေခဲစင် (ခေတိုး၊ မိုးမဟာ၊ ခွေမိလတို့)

7:50 PM The Fury **4 HD** 4 HD 8:00 PM နတ်သား ဝီရင်ချက် **For Ladies HD**

8:00 PM အမှန်းမဲ့ချောက်ကွယ် **5** 5 Series **for CINEMA 2**

10:59 AM ခေတီလာဂျီ
02:28 PM ချစ်တာထက်ပို
05:53 PM အပြေချောပင်ဟာ

5 5 သုစု

07:40 PM မြင်တယ်မော် (မင်းမဟာ၊ ခွေမိလ၊ သင်တန်းကျောင်း)

12:25 PM Ironclad: Battle For Blood **Fox Action Movies** 8:05 PM World's Deadliest: Predator Paradise **NAT GEO WILD**

4:00 PM The Cable Guy **CINEMAX** 9:35 PM Who Framed Roger Rabbit **5** 5 Movies **for CINEMA 2**

09:52 AM မေဘက်ပြေးရေ
01:32 PM ရှင်လိုက်တော့ 1 2 3

5 5 သုစု

04:26 PM ပုလင်းကျွဲ (မင်းမဟာ၊ ခွေမိလ)
06:12 PM အပြင်လူပင်ရ (ခေမိလ၊ ခွေမိလအောင်၊ အိမ်ခြာကွက်)

1:10 PM CHEF **Fox Movies HD** 10:00 PM Get It Beauty **For Ladies HD**

10:50 PM Don 2 **For Cinema** **for CINEMA 2**

11:15 PM အကျိုးဆက်
01:09 PM ချစ်သူအချစ်
06:32 PM ဟိုအမျိုးကလေးလေးလေး

5 5 သုစု

07:51 PM အဆင်ပြေပြေ (ကျော်မိုးအောင်၊ ခွေမိလ၊ ခွေမိလတို့)

4:00 PM The Genius:Rulebreaker **M-D** 9:40 PM The Hangover Part 3 **HBO HD**

1:30 PM The Hobbit:Desolation Of Smaug **Fox Movies** **for CINEMA 2**

11:57 AM အမှန်တကယ် ထက်ထပ်ပြင်း
04:01 PM ချစ်လိုက်တာ ဘာဖြစ်လဲ
07:32 PM လှည့်လည်ကလေးကွန်ပီ

5 5 သုစု

05:46 PM သင်္ကြန်ကလေး သုစု (မင်းမဟာ၊ ခွေမိလ၊ ခွေမိလတို့)

4TV ထိတစ်ပတ်တကြည့်စရာအစီအစဉ်ကောင်းများ

(၂၀-၃-၂၀၁၅ မှ ၃-၄-၂၀၁၅ အထိ)

<p>အားကစားရှုသံလိုင်းများ</p>		<p>သတင်းနှင့်ဟောပြော ရှုသံလိုင်းများ</p>		<p>ဖျော်ဖြေရေး ရှုသံလိုင်းများ</p>	
<p>Fox Sports 2</p> <p>10:25 AM IAAF World Cross Country Championships 2015 (Live)</p>	<p>8:30 AM Running Wild with Bear Grylls</p> <p>for EDU</p> <p>07:20 PM Health Corner (ဆီမသွားနိုင်ခြင်း၊ အကြောင်းသိကောင်းစရာ) 08:10 PM မိခင်များ (၃၆၅) (အမေအပိုင်ဖြစ်အတွက် အိမ်တွင်းကုသမှု၊ နှုတ်လမ်းကောင်းများ)</p>	<p>9:58 AM Tarzan 2</p>	<p>9:30 PM Saturday Night Bites Man V. Food 3: Boulder</p>		
<p>Fox Sports</p> <p>12:30 PM 2015 Formula1 Petronas Malaysia Grand Prix - Race Day (Live)</p>	<p>NAT GEO WILD</p> <p>12:45 PM Street Monkeys: New Order</p>	<p>fyi.</p> <p>6:30 PM The Coolest Places On Earth: England And Wales</p>	<p>6:30 PM "J HORROR" Haunted School 2</p>	<p>8:30 PM Mulan</p>	
<p>Fox Sports 3 HD</p> <p>5:10 PM Shell Advance Asia Talent Cup 2015 (Live)</p>	<p>Crime Investigation</p> <p>7:30 PM Anatomy Of A Crime</p>	<p>History</p> <p>7:30 AM The Innovators: The Men Who Built America (S1)</p> <p>for EDU</p> <p>07:30 PM EDU Home Made ဝါးအုပုဆင် (ဝါးအုပုဆင်နှင့်ပိုင်ဆိုင်ပေးရန်အတွက် အလှဆင်ပေးခြင်း)</p>	<p>for KIDS</p> <p>9:39 AM Dr. Seuss' Horton Hears a Who!</p>		
<p>Fight Sports</p> <p>6:00 PM IJF Judo (ep 2003)</p>	<p>ANIMAL PLANET</p> <p>5:30 PM Preposterous Pets</p>	<p>NATIONAL GEOGRAPHIC CHANNEL</p> <p>9:00 PM Crowd Control : Lawbreakers</p>	<p>3:35 PM Masterchef Junior US</p>		
<p>Fox Sports 3 HD</p> <p>2:30 PM Extreme Sports Monster Jam</p>	<p>Crime Investigation</p> <p>11:10 AM Medical Detectives</p>	<p>Discovery</p> <p>8:30 PM Commander In Chief: Inside the Oval Office</p> <p>for EDU</p> <p>07:20 PM Health Tips (ဆီမသွားရန်အတွက် အလှဆင်ပေးခြင်း၊ သိသလိုသိထိုက်သောအချက်များ)</p>	<p>6:30 PM Thai Street Food With David Thompson Noodles</p>	<p>5:30 PM 3 Meals A Day Fishing Village</p>	
<p>Fox Sports 3 HD</p> <p>9:30 PM eni FIM Superbike World Championship 2015 Highlights</p>	<p>fyi.</p> <p>7:30 PM Late Nite Chef Fight</p>	<p>ANIMAL PLANET</p> <p>5:30 PM Meerkat Monor 2</p> <p>for EDU</p> <p>08:20 PM အထွေးဆွယ်ခြင်းများ (ဆီမသွားရန်အတွက် တည်တံ့ခိုင်မြဲစေရန်အတွက် ဆွယ်ခြင်းသည် အချစ်ထက်ပို၍ အဓိကကျသည်)</p>	<p>7:40 PM Arthur 3</p>	<p>6:00 PM K Pop Top 5</p>	
<p>Fox Sports</p> <p>3:00 PM Euro Beach Soccer League 2014 Italy</p>	<p>NATIONAL GEOGRAPHIC CHANNEL</p> <p>1:00 PM My Music Brain</p>	<p>History</p> <p>3:30 PM Easter : The Bible Marathon</p> <p>for EDU</p> <p>07:20 PM Health Tips (ဓာတ်စားနှင့်ပတ်သက်သော သိကောင်းစရာများ) 09:30 PM Edu Talk (လူငယ်နှင့်ပတ်သက်သော အချက်အလက်များ)</p>	<p>6:30 PM မယ့်ရင်ပိုင်မှတ်</p>	<p>9:30 AM Rebound #9</p>	
<p>Fox Sports 2</p> <p>9:30 PM Tour De Taiwan 2015</p>	<p>Fox Sports</p> <p>3:00 PM FIGHT SPORTS Grand Sumo (ep 2005)</p>	<p>for COMEDY</p>	<p>9:30 AM Rebound #9</p>		

4TV သီတင်းပတ်စာကြည့်စရာအစီအစဉ်ကောင်းများ (၂၀-၃-၂၀၁၅ မှ ၃-၄-၂၀၁၅ အထိ)

Channel 7 HD ကောင်းကင်စေရာ 8:00 PM 2-4-2015 (Thursday)



မိဘပွဲကဟာမှာ မောင်နှမအရင်းတွေလိုနေခဲ့ကြတဲ့ ချာယောင်းဆွဲဆောင်းထန်းတို့ နှစ်ယောက် အတင်းအကျပ်ပေးစားပုံမပည့် အခြေအနေမှ ထွက်ပြေးပုန်းခရောင်ရင်း ချာယောင်းဆွဲဆောင်းထန်းတို့ အသက်အန္တရာယ်နဲ့ ကြုံတွေ့ခဲ့ရပါတယ်။ ဆောင်းထန်းမှာလည်း မတော်တဆဖြစ်ပြီးအတိတ်မှသွားကာ ဂီယောင်းအဖြစ် နေထိုင်ရန်ဖြစ်လာပြီး ချာယောင်းဆွဲဆောင်းထန်းတို့ ချာယောင်းမှာဆွဲဆောင်းထန်းတို့ကဲ့သို့ အလုပ်လုပ်ရင်း ဂီယောင်းနှင့် ပြန်လည်ဆုံတွေ့ခဲ့ပေမယ့် ထိုအချိန်တွင် ဂီယောင်းနှင့်ကျယ်အင်းမှာ စေတနာအတိုင်း ဖြစ်နေခဲ့ပါတယ်။

Designer's Secret 7:50 PM 31-3-2015 (Tuesday)



ဒီတစ်ပတ်ရဲ့ Designer's Secret အစီအစဉ်မှာ ဒေါင်းစွပ် (HooDe) ပါ အကို့ Design Cutting ပြုလုပ်နည်းအကြောင်း ကိုကြည့်ရှုရမှာဖြစ်ပါတယ်။

အိုင်ဂန် 8:00 AM/12:00 PM/4:00PM/8:00 PM 29-3-2015 (Sunday)



နေရာအသီးသီးတွင် အပြစ်ပျက်များစွာရှိသည်။ ထိုအပြစ်ပျက်များကို လူတိုင်းလူတိုင်း မသိလိုက်ကြဘဲ အိုင်ဂန်မျိုးနွယ်အား ခိုင်ခံ့လေးများအဖြစ် တင်ဆက်ပြသခြင်းဖြစ်ပါတယ်။

European Qualifiers Match (5) 28.3.2015 (Saturday) LIVE

2:15 AM	Spain	Vs	Ukraine	Channel 7 HD
2:15 AM	England	Vs	Lithuania	MRTV-4 HD
2:15 AM	Moldova	Vs	Sweden	F.I
28.3.2015 (Saturday) / 29.3.2015 (Sunday)				
11:30 PM	Czech Republic	Vs	Latvia	MRTV-4 HD
11:30 PM	Azerbaijan	Vs	Malta	F.I
11:30 PM	Croatia	Vs	Norway	Channel 7 HD
2:15 AM	Bulgaria	Vs	Italy	Channel 7 HD
2:15 AM	Netherlands	Vs	Turkey	MRTV-4 HD
2:15 AM	Belgium	Vs	Cyprus	F.I
29.3.2015 (Sunday) / 30.3.2015 (Monday)				
10:30 PM	Georgia	Vs	Germany	MRTV-4 HD
10:30 PM	Scotland	Vs	Gibraltar	F.I
10:30 PM	Romania	Vs	Faroe Islands	Channel 7 HD
1:15 AM	Portugal	Vs	Serbia	MRTV-4 HD
1:15 AM	Hungary	Vs	Greece	F.I
1:15 AM	Republic of Ireland	Vs	Poland	Channel 7 HD

အားကစားဝန်ကြီးဌာနမှ ကြီးမှူးပြီး မြန်မာနိုင်ငံ ဝိုက်ကျော်ခြင်း အဖွဲ့ချုပ်နှင့် 4 တို့မှ ကျင်းပမည့် 4TV Cup ဝိတ်ဒေါ်လော့ ဝိုက်ကျော်ခြင်းပြိုင်ပွဲ

ပြည်နယ်နှင့်တိုင်း ဒေသကြီးအသီးသီးတို့မှ ပြိုင်ပွဲဝင်အသင်းများ ပါဝင်ယှဉ်ပြိုင်နိုင်ဖို့ ဖိတ်ခေါ်အပ်ပါသည်။

ကျင်းပမည့်နေ့ရက် (၃၀.၃.၂၀၁၅) မှ (၅.၄.၂၀၁၅)ထိ ကျင်းပမည့်နေရာ အမျိုးသားအားကစားဖွဲ့(၁) နှင့် ဝိုက်ကျော်ခြင်းကျင်းပမှု ဖြိုင်ပွဲအမျိုးအစား - အလွတ်တန်း (အမျိုးသား) - အသက်(၁၆)နှစ်အောက် (အမျိုးသား)

ပြိုင်ပွဲဝင်ခွင့်ပုံစံများကို မြန်မာနိုင်ငံ ဝိုက်ကျော်ခြင်းအဖွဲ့ချုပ် (သုဝဏ္ဏ) တွင် ထုတ်ယူ လျှောက်ထားနိုင်ပြီဖြစ်သည်။

MOL MYANMAR ONLINE CO., LTD. ကြော်ငြာလုပ်ငန်းများနှင့်ပတ်သက်၍ ဆက်သွယ်ရန် 01-204013, 204107, 256726 E mail : advertisingmol@gmail.com

HBO HD GAME OF THRONES 7:30 AM (13-4-2015) MONDAY COMING SOON

Water Party ရေ Party Volume (4) တွင်ပါဝင်သည့်ဆွဲဆောင်းထန်းတို့ အဖွဲ့ဝင်တစ်ဦး လက်ကိုင်ဂျော့ထိုးပေးသွားမည့် အစီအစဉ်ကို ... ၂၉.၃.၂၀၁၅ နေ့ညနေ ၃ နာရီ ၅၅ မိနစ် အထိ Dagon Center 2 (Promotion Area) တွင် ကျင်းပသွားမည့်ဖြစ်ပါသည်။

ရန်ရန်ချန်း၊ I Me၊ ချမ်းအေးဝင်း၊ Air-T သိန်းလင်းစိုး၊ လွမ်းပိုင်၊ K-box, Lil Z ရေဗဟိုဝင်း၊ နိုနိုခင်ဇော်၊ မိစန္ဒီ၊ Bobby Soxer ၊ အမွန်း

www.facebook.com/4tvmyanmar ဆက်သွယ်ရန် : 01- 2306166

သီရိမင်္ဂလာ မဟာစည်ကျောင်းတိုက် (၇) သင်္ကြန်အထူးတရားစခန်းပွဲ
ရန်ကုန်မြို့၊ ဒဂုံမြို့သစ်(မြောက်ပိုင်း) (၅၁)ရပ်ကွက်၊ မြဝတီမင်းကြီး(၁)လမ်း၊ သီရိမင်္ဂလာမဟာစည်ရိပ်သာကျောင်းတိုက်

Grammar အခြေခံပိုင်အောင် လေ့လာထားချင်သူ ကျောင်းသူ ကျောင်းသားများအတွက်
Grammar Skill, Reading Skill & Writing Skill တို့ဖြင့် ပြည့်စုံအောင်
အတန်းစဉ်အလိုက် စီစဉ်ထားသော

Student's Guide
Grammar
Grade 2 to Grade 11



ဥက္ကဋ္ဌလင်းစာပေ
အမှတ် (၃၉) ၄၄-လမ်း၊ ဗိုလ်တထောင်မြို့နယ်၊ Ph - 01-296110, 398557, 8610088, 09-73001442

မောင်သန်းဆွေ(ထားဝယ်)၊ သိန်းမေမြင့်၊ မောင်သာရ၊ မောင်ခင်မင်(မေမြို့)၊ မြေလတ်မောင်မြင့်သူ၊ ကြူးနှစ်၊ ဖြိုးထိန်၊ မသီတာ(စမ်းချောင်း)၊ သိုက်ထွန်းသက်၊ ယဉ်ယဉ်နု(မန္တလေး)၊ ဒေါ်အေးအေး(မန္တလေး)၊ ငွေဇင်ယော်ဦး(နီးကုတ်)၊ နိုင်မြင့်၊ အောင်ဖြိုးကျော်(ပခုက္ကူ)၊ မွန်းစူး၊ အာဇာတ္တ၊ သွင်ဆန်းမောင်၊ ရေအေး၊ လမင်းမောင်မောင်၊ မေးမေး၊ ရွှေသင်၊ နေ(ပင်လယ်ပြာ)

ဘုရားဖူးပို့ဆောင်သူများနှင့် ဘုရားဖူးခရီးသွားများသို့စေရန်
ပြည်တွင်းဘုရားဖူးနှင့် ခရီးသွားဝန်ဆောင်မှုအသင်းသည် ၁၀-၇-
၂၀၁၄ရက်စွဲပါ သင်းဖွဲ့အမှတ်-၂၂၃၂ဖြင့် တရားဝင်အသင်းအဖွဲ့အဖြစ်
ပြည်တွင်းဘုရားဖူးလုပ်ငန်းများကို သင်းဖွဲ့ဥပဒေနှင့်အညီ စည်းကမ်းတကျ
ဖြစ်စေရန် လုပ်ငန်းရှင်များအား အသင်းဝင်များဖြစ်စေရန် နှိုးဆော်ထားပြီး
ဖြစ်ပါသည်။

ပျောက်ဆုံးကြောင်း
ကျွန်တော် မောင်မြင့်ဖြူ(၉/တကန(နိုင်)၁၇၉၅၀၆)၏ နိုင်ငံကူးလက်မှတ်
နံပါတ်(မမှတ်မီ)မှာ ခရီးသွားရင်းပျောက်ဆုံးသွားပါသဖြင့် တွေ့ရှိက အကြောင်း
ကြားပေးပါရန်။ ဖုန်း-၀၉-၅၁၈၅၆၄၂

ကန့်ကွက်နိုင်ပါသည်
ရန်ကုန်မြို့၊ ကြည့်မြင်တိုင်မြို့နယ်၊ ဈေးကြီးအနောက်ရပ်ကွက်၊ ရတနာပုံလမ်း၊
တိုက်အမှတ်(၃၁)၊ (၂/အေ)(မြေညီထပ်)ခေါင်းရင်းခန်း၊ အကျယ်အဝန်းပေ
(၁၂ x ၅၀)ရှိ တိုက်ခန်းအပါအဝင် အကျိုးခံစားခွင့်အရပ်ရပ်အားလုံးကို လက်ဝယ်
ပိုင်ဆိုင်သည့် ဦးစောလင်း(၁၄/ရကန(နိုင်)၀၀၄၆၂)ထံမှ ကျွန်ုပ်၏မိတ်ဆွေ
တစ်ဦးက အပြီးအပိုင်ဝယ်ယူရန်အတွက် စရန်ငွေပေးချေထားပြီးဖြစ်သည်။
ကန့်ကွက်လိုပါက ခိုင်လုံသော စာချုပ်စာတမ်းအထောက်အထားများဖြင့် (၇)ရက်
အတွင်း ကျွန်ုပ်ထံသို့ ကန့်ကွက်နိုင်ပါသည်။ ထိုရက်မှကျော်လွန်ပါက ဥပဒေနှင့်အညီ
အရောင်းအဝယ်ကို ဆက်လက်ဆောင်ရွက်မည်ဖြစ်ကြောင်း ကြေညာအပ်ပါသည်။
လွှဲအပ်ညွှန်ကြားချက်အရ-
ဒေါ်သဲစုထွေး (LL.B, D.B.L, D.M.L, D.I.L)
အထက်တန်းရှေ့နေ(စဉ်-၂၇၁၂၈)
အမှတ်-၅၅၊ ၁၄-လမ်း၊ (၁)ရပ်ကွက်၊ မရမ်းကုန်းမြို့နယ်၊ ဖုန်း-၀၉-၇၃၀၄၄၄၅၅

ဗုဒ္ဓဂယာဘုရားဖူးပို့ဆောင်သူများအဖွဲ့အစည်းနှင့် ပို့ဆောင်ပေးခြင်းအတွက်
ဝမ်းမြောက်သာသနာ့ဆိုင်ခေါ်ဆိုလွှာ
သန်လျင်မြို့တွင်ကျင်းပသော သုဗ္ဗနိကာယဝိနည်းစာပြန်ပွဲတော်ကြီး အကြိမ်(၅၀)မြောက်
ရွှေရတနာအထိမ်းအမှတ်အဖြစ် သန်လျင်၊ ကျောက်တန်း၊ ခရမ်း၊ သုံးခွမြို့နယ်တို့မှ နိုင်ငံတော်
ဩဝါဒါစရိယ နိုင်ငံတော်ဗဟိုသံဃာ့ဝန်ဆောင်၊ တိုင်းဩဝါဒါစရိယ၊ တိုင်းသံဃာ့ဝန်ဆောင်၊
မြို့နယ်သံဃာ့ယကဉ္စကဉ္စနှင့် အကျိုးတော်ဆောင်ဆရာတော်ကြီးများအား ဗုဒ္ဓဂယာနှင့် ဗုဒ္ဓနှင့်
ဆက်စပ်သောနေရာများသို့ ပို့ဆောင်လှူဒါန်းပေးပါသော "ချမ်းမြေ့ပစ္စယအထိမ်းအမှတ်" သန်လျင်မြို့အား
လည်းကောင်း၊ ဘုရားဖူးခရီးစဉ်အတွင်း လိုအပ်သည်ထက် ပိုလွန်ကောင်းမွန်အောင် စီစဉ်ဆောင်ရွက်
ပေးရုံမက ကျန်းမာရေးအထူးဂရုစိုက်ခြင်း၊ ရောက်သင့်ရောက်ထိုက်သော နေရာများကို ကွက်လပ်
မကျန် ပို့ဆောင်ပေးပါသော "ရွှေအိုးဂုဏ်လုံး" ဘုရားဖူးပို့ဆောင်ရေးအဖွဲ့အားလည်းကောင်း၊
ဝမ်းမြောက်စွာဖြင့် သာသနာ့ဆိုင်ခေါ်ဆိုအပ်ပါသည်။
ကြံ့ရောက်သောဆရာတော်ကြီးများနှင့် ဥပါသကာ၊ ဥပါသိကများ

ပတ္တမြားရတနာမင်္ဂလာဆောင်တောင်း
ချစ်ဖေဖေဖိုလ်မှူးကြီးရဲထွန်း(ငြိမ်း)နှင့် ချစ်မေမေဒေါ်ညိုညိုအောင်တို့ရဲ့ (၂၈.၃.၂၀၁၅)ရက်နေ့
တွင်ကျရောက်သောနှစ်(၄၀)ပြည့် ပတ္တမြားရတနာမင်္ဂလာရက်မြတ်မှသည် နောက်လာမည့်
ရွှေရတနာမင်္ဂလာရက်များတိုင် ကိုယ်စိတ်နှစ်ပါးကျန်းမာ၊ချမ်းသာစွာဖြင့် လောကီ၊လောကုတ္တရာ
နှစ်ဖြာသောအကျိုးကို ချစ်သမီးများနှင့်အတူ ရွက်ဆောင်နိုင်ပါစေကြောင်းဆုမွန်ကောင်း
တောင်းအပ်ပါသည်။
ချစ်သမီးကြီး-မိုးသန္တာထွန်း၊ B.Com, MBA, Dip in Banking.
Dy. Executive Director, First National Insurance Public Co.,Ltd.
ချစ်သမီးငယ်-သို့.စာမြည်ထွန်း၊ M.Med.Tech (Physiotherapy),
Ph.D Student, Faculty of Physical Therapy, Mahidol University, Thailand
Assistant Lecture, Department of Physiotherapy,
University of Medical Technology(Ygn).

Sage 300 ERP
The one and only Authorised Business Partner for SAGE ACCPAC ERP in Myanmar.
Front to Back End Customizable Software
MYOB MYOB Sage 50
Management & Accountancy Training Ltd.
Phone: 242431, 246618. No. 355, 2nd Floor, Thein Phyu Road, Mingalar Taung Nyunt Township, Yangon.
E.mail: myintoo.mat@gmail.com Visit: www.matprofessional.com

ကန့်ကွက်နိုင်ကြောင်းကြော်ငြာ
ဒဂုံမြို့သစ်(တောင်ပိုင်း)မြို့နယ်၊ မြေတိုင်းရပ်ကွက်
အမှတ်(၇၀)၊ မြေကွက်အမှတ်(၆၆၂)၊ မြေကွက်
တည်နေရာအမှတ်(၆၆၂)၊ (၇၀)ရပ်ကွက်၊ ဒဂုံမြို့
ကမ်းခြေအောင်ကျော်အမည်ပေါက်ပါမစ်မြေ
အားအမည်ပေါက်ဦးအောင်ကျော်ထံမှ အရပ်
ကတိအရောင်းစာချုပ်ဖြင့်ဝယ်ယူခဲ့သည့်သား
ခေတ္တ(၁၄/လဟာ(နိုင်)၁၄၀၆၅၃)ကကရံသစ်
(ပါမစ်မန်)ဖြင့်လျှောက်ထားလာရန်လိုသော
အထောက်အထားများဖြင့်(၇)ရက်အတွင်းကန့်
ကွက်နိုင်ပါကြောင်းနှင့်သတ်မှတ်ရက်အတွင်း
ကန့်ကွက်သူမရှိပါကကျွန်ုပ်၏လုပ်ငန်းလည်ပတ်မှု
အညံ့ဆက်လက်ဆောင်ရွက်သွားမည်ဖြစ်ကြောင်း
အသိပေးကြော်ငြာအပ်ပါသည်။
မြို့ခြံမင်းကြီးနှင့်မြေမင်းခန့်ခွဲဌာနမှ
ရန်ကုန်မြို့တော်စည်ပင်သာယာရေးကော်မတီ

လှိုင်သာယာမြို့နယ်၊ ရွှေလင်းပန်း တန်ဖိုးနည်းအိမ်ရာစီမံကိန်းအပိုင်(၁)
ဝယ်ယူခွင့်ရရှိသူများအား အသိပေးအကြောင်းကြားခြင်း
ရန်ကုန်မြို့၊ လှိုင်သာယာမြို့နယ်၊ ရွှေလင်းပန်းတန်ဖိုးနည်းအိမ်ရာစီမံကိန်း အပိုင်(၁)အား
ဝင်ငွေငွေပြည်သူများ အိမ်ရာပိုင်ဆိုင်ခွင့်ရရှိစေရန်အတွက် ဦးတည်၍ ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီးအစိုးရ
အဖွဲ့မှ မဲခန့်ဖြင့် ရွေးချယ်ကာ ဝယ်ယူခွင့်ရရှိသူများအား မြို့ရွာနှင့်အိမ်ဖွဲ့ပြီးရေးဦးစီးဌာနမှ
အစည်းအဝေးခန်းမတွင် ၂-၂-၂၀၁၅ နှင့် ၃-၂-၂၀၁၅ ရက်နှစ် တာဝန်ရှိသူများက တိုက်ခန်း
ပိုင်ဆိုင်ခွင့်နှင့် နေထိုင်နိုင်ရေးအတွက် ဆောင်ရွက်ပေးမည့် အစီအစဉ်များကို အသေးစိတ်
ရှင်းလင်းပြောကြားခဲ့ပါသည်။
ယခုအခါ ၅-၃-၂၀၁၅ ရက်မှစတင်၍ အိမ်ခန်းများတွင် တက်ရောက်နေထိုင်ခွင့်ပြုလျက်
ရှိပါသည်။ တိုက်ခန်းဝယ်ယူခွင့် မပေါက်သူများသည် အမှတ်(၂၂၈/၂၃၄) ဗိုလ်ချုပ်အောင်ဆန်း
လမ်း၊ ဗိုလ်တထောင်မြို့နယ်၊ မြို့ရွာနှင့်အိမ်ဖွဲ့ပြီးရေးဦးစီးဌာနမှ အိမ်ရာအုပ်ချုပ်ရေးဌာနခွဲ
(ရန်ကုန်) ဖုန်း-၀၁-၃၇၉၀၆၁၊ ၀၁-၂၇၄၆၀၆၁ သို့ အမြန်ဆုံးလာရောက်ဆက်သွယ်နိုင်ပါရန်နှင့်
၃၀-၄-၂၀၁၅ ရက်ထိ လာရောက်ဆက်သွယ်ခြင်းမရှိပါက ဝယ်ယူရန် စိတ်ဝင်စားမှုမရှိဟု ယူဆ၍
ဝယ်ယူခွင့်မှ ပယ်ဖျက်မည်ဖြစ်ကြောင်း အသိပေးအကြောင်းကြားပါသည်။
ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီးအစိုးရအဖွဲ့

ဥက္ကဋ္ဌ အတူ ငါသေမည်။
ဦးကျော်ဇေယျ
(ဓမ္မဇရာစာပေ)
စာအုပ်ဆိုင်များတွင်မေးဝယ်ပါ။ ဖုန်း ၀၉၇၃၀၄၅၄၅၅

ကန့်ကွက်နိုင်ကြောင်းကြော်ငြာ
ဗဟန်းမြို့နယ်၊ မြေတိုင်းရပ်ကွက်အမှတ်-၃၅ C၊ မြေကွက်အမှတ်(၁၀၆၇)၊ မြေကွက်တည်နေ
ရာအမှတ်(၂၄/က)အနောက်မြို့ပတ်လမ်း၊ ဗဟန်းမြို့နယ်၊ ဦးအောင်ထွန်းအမည်ပေါက်နယ်(၆၀)ကရန်
မြေအားအမည်ပေါက်(ဖခင်)ဦးအောင်ထွန်းနှင့်မိခင်ဖြစ်သူဒေါ်အုန်းရင်တို့ကွယ်လွန်သဖြင့်ဒေါ်ခင်
သန်း(၁၂/မကဒ(နိုင်)၀၀၃၂၁၀)ဒေါ်မြင့်ဖြင့်(၁၂/မဟန(နိုင်)၀၅၅၅၆၅)ဦးကျော်ခိုင်(၁၂/မဟန
(နိုင်)၀၀၂၉၅)ဒေါ်ခင်သန္တာထွေး(၁၂/မဟန(နိုင်)၀၅၅၅၆၅)တို့မှ သား/သမီးတော်စပ်ကြောင်း
ကျွမ်းကျင်လွှာသေစာရင်းတင်ပြ၍ဒေါ်ခင်သန္တာထွေး(၁၂/မဟန(နိုင်)၀၅၅၅၆၅)မှဖွင့်လှစ်လိုက်
နှင့်ဒေါ်ခင်သန်း+၂၀၁၄ခုနှစ်အထွေထွေကုန်သွယ်ရေးလုပ်ငန်းအမှတ်-၇၆၁/၁၄-၁-၂၀၁၅ ရယူ
ပြီး Power မရပ်သိမ်းကြောင်းကျွမ်းကျင်လွှာတင်ပြ၍အမွေဆက်ခံပိုင်ဆိုင်ကြောင်းဖြင့်ပူး
လျှောက်ထားလာရာအားဝင်နိုင်လုံသောအထောက်အထားများဖြင့်(၇)ရက်အတွင်းကန့်ကွက်
နိုင်ပါကြောင်းနှင့်ကန့်ကွက်မှုမရှိပါကလုပ်ငန်းလည်ပတ်မှုအတွင်းဆက်လက်ဆောင်ရွက်ပေးမည်
ဖြစ်ပါကြောင်းအသိပေးကြေညာအပ်ပါသည်။
မြို့ခြံမင်းကြီးနှင့်မြေမင်းခန့်ခွဲဌာနမှ
ရန်ကုန်မြို့တော်စည်ပင်သာယာရေးကော်မတီ

Vinyl လိပ်
ရောင်းရန်ရှိသည်
380 D/Matt/1.88 m
Ph:09-5551515

ရောင်းမည်
ဂရန်မြေ(45' x 40')၊ ၂၇ RC
ပါရမီ မဉ္ဇူလမ်း
(အဆင့်မြင့်ပြင်ဆင်ပြီး)
Ph:09-5154692, 09-250637399

SPICE GIRLS
Nail School (ဓမ္မဇရာသီအထူးသင်တန်း)
လက်သည်း၊ ခြေသည်း၊ ပန်းဒီဇိုင်းဆွဲခြင်း၊ 3D ပန်း
ဖောင်း ကြွပ်ပန်း Gel နှင့်လက်သည်းဆက်ခြင်း ဒီဇိုင်း
ဆွဲခြင်း နောက်ဆုံးပေါ် Gel ဒီဇိုင်း အမျိုးမျိုး၊ ခြေလက်၊
Spray လုပ်ခြင်းများကိုအခြေခံနှင့်အဆင့်မြင့်ပညာရပ်
သင်တန်းပို့ချခြင်းဖြင့် သင်တန်းသားများ စတင်လက်ခံ
နေပါပြီ။ သင်ထောက်ကူပစ္စည်းအခမဲ့
သင်တန်းစမည်ရက် - (1.4.2015)
အမှတ် - ၃၄ (B)၊ တက္ကသိုလ်ရိပ်သာလမ်းသစ်၊ ဗဟန်း။
09-30410109, 09-793414666